

## နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံလွတ်လပ်ရေးနေ့သဝဏ်လွှာများပေးပို့

နေပြည်တော် မတ် ၂၆

၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ် ၂၆ ရက်တွင် ကျရောက်သော ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ၏လွတ်လပ်ရေးနေ့ အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံမှ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်ပြည်သူ့ သမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ အမိဒီအဗ္ဗူလ် ဟာမစ်ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။

အလားတူ ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ် ၂၆ ရက်တွင် ကျရောက်သော ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ၏ လွတ်လပ်ရေးနေ့အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံမှ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စစ် ရှိတ်ဟာဆီနာထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်းသဝဏ်လွှာ ပေးပို့သည်။ (သတင်းစဉ်)

## ကုလသမဂ္ဂ ထောင်စုနှစ်ပွဲ ပြုစုတိုးတက်ရေးရည်မှန်းချက်များအောင်မြင်ရေး ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် မတ် ၂၅

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းသည် ကုလသမဂ္ဂ ဒုတိယအတွင်းရေးမှူးချုပ် နှင့် ကုလသမဂ္ဂ စီမံကိန်းများဝန်ဆောင်မှုရုံးမှ အမှုဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး Ms. Grete Faremo ဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ် အဖွဲ့အား ယနေ့နံနက် ၁၁ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော် သံတမန်ဆောင်ရွက်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ (ယာဝုံ)

တွေ့ဆုံရာတွင် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာ စိုင်းမောက်ခမ်းနှင့်အတူ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသန့်ကျော်၊ ဒေါက်တာဝင်းမြင့်၊ ဒေါ်လှလှသိန်း နှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ယင်းသို့ တွေ့ဆုံစဉ် ကုလသမဂ္ဂထောင်စု နှစ် ပွဲ ပြုစုတိုးတက်ရေးရည်မှန်းချက်များ အောင်မြင်စေရေး၊ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ကျန်းမာရေး ကဏ္ဍ ပိုမိုတိုးတက် မြင့်မားလာစေရေးနှင့် စားနပ်ရိက္ခာ ဖူလုံမှုနှင့် ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှု လျှော့ချ ရေး၊ တောင်သူလယ်သမားများ၏ လူမှုစီးပွား ဘဝ ပိုမိုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာစေရေးအတွက် အကူအညီများ ပေးအပ်ရေးဆိုင်ရာများအပေါ် အလေးအနက်ထား ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)



## နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ စစ်ရေးပြအခမ်းအနား တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်မည်

နေပြည်တော် မတ် ၂၅

၂၀၁၅ ခုနှစ် နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ အခမ်းအနားကျင်းပပုံနှင့် စစ်ရေးပြအခမ်းအနားတွင် ပါဝင်စစ်ရေး ပြကြမည့် စစ်ကြောင်းကြီးများ ချီတက် စစ်ရေးပြကြပုံများကို မြန်မာ့ရုပ်မြင် သံကြား (News Channel) နှင့် မြန်မာ့ အသံရေဒီယိုတို့မှ မတ် ၂၇ ရက် နံနက် ၅ နာရီခွဲမှစပြီး အခမ်းအနားကျင်းပရာ နေပြည်တော် စစ်ရေးပြကြောင်းကြီးမှ တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (ကြေးမုံ)



## ကားအစီး ၄၀၀ ကျော် ရပ်နားနိုင်မည့် ကားပါကင်ပါသော ရွှေမင်္ဂလာဈေးသစ်ဖွင့်

ရန်ကုန် မတ် ၂၅

ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီနှင့် အောင်မြင်သူအုပ်စုကုမ္ပဏီ လီမိတက်တို့ ပူးပေါင်း၍ တည်ဆောက်ခဲ့သော ကားအစီး ၄၀၀ ကျော် ရပ်နားနိုင်မည့် အထပ်မြင့်ကားပါကင်နှင့် ၁၀ ပေ အကျယ်ရှိ ဈေးဆိုင်ခန်း ၅၀၀ ကျော် ဖွင့်လှစ်နိုင်မည့် ရွှေမင်္ဂလာဈေးသစ်ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီတွင် မင်္ဂလာဈေးသစ်အနီး အဆိုပါအဆောက်အအုံမျက်နှာစာ၌ ကျင်းပရာ ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ ကော်မတီဝင် ဒေါက်တာအေးမင်း၊ ဈေးများဌာန ဌာနမှူး ဦးစံရွှေထွန်းနှင့် အောင်မြင်သူအုပ်စု ကုမ္ပဏီလီမိတက် မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ ဦးလှမျိုးတို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးကြပြီး ဈေးရုံ အတွင်း လှည့်လည်ကြည့်ရှုကြသည်။

ယနေ့ဖွင့်လှစ်ခဲ့သော ရွှေမင်္ဂလာဈေးသစ်နှင့်ပတ်သက်၍ ဈေးများဌာန လက်ထောက် ဌာနမှူး ဦးကျော်မြင့်က “မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ် မင်္ဂလာဈေးသစ်နဲ့ ဗညားဒလလမ်း ပတ်ဝန်းကျင် ကားကျပ်တည်းမှုလျော့ချနိုင်ဖို့နဲ့ ခေတ်မီအဆင့်မြင့်ဈေးတွေ ပေါ်ထွက်လာအောင် အခုလို ပုဂ္ဂလိကနဲ့ ပူးပေါင်းတည်ဆောက်ခဲ့တာဖြစ်တယ်။ ဈေးအတွင်း ဈေးဝယ်ယူ၊ ရောင်းချ သူတွေ အဆင်ပြေစေဖို့ ဈေးဆိုင်ခန်းအကျယ်ကို ၁၀ ပေအထိ တည်ဆောက်ပေးထားပါတယ်။ ဈေးဆိုင်ခန်းအုပ်ချုပ်မှုနဲ့ စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၃ သို့ \*

နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ ယုံကြည်ချက်ပြုစည်တနေ့ဖြင့် ဝေဖန်လန်းဆန်းထော တပ်ဆင်မှုတထပ်

လန်းဆန်းပျော်ရွှင်

**DAGON LEMON SPARKLING**

Fresh LEMON

စုန်း - ၀၁ - ၆၅၁၀၇၇၊ ၆၅၂၁၆၉၊ ၆၅၆၀၄၅၊ ၆၅၆၀၄၆

ကြေးမုံ စာတည်း ရှုထောင့် ၂၆-၃-၂၀၁၅ ကြာသပတေးနေ့

စက်မှုကျွမ်းကျင်လုပ်သား ရွေ့လျားသင်တန်း

၂၁ ရာစုကို နည်းပညာအိုင်တီခေတ်ဟု တင်စားကြသည်။ မိမိတို့ နိုင်ငံသည် လက်မှုလယ်ယာစနစ်နှင့် အစဉ်အလာရှိနေခဲ့ရာမှ ခေတ်စနစ်၏ လိုအပ်ချက်အရ ယခုအခါ စက်မှုလယ်ယာသို့ဦးတည်၍ မဖြစ်မနေဆောင်ရွက် လာရပြီ။ လယ်ယာလုပ်ငန်းခွင်တွင် လုပ်အားရှင် ကျွဲ၊ နွားများ ရှားပါးလာမှု၊ ထွန်ယက်၊ စပါးရိတ်အခြေခံလယ်ယာလုပ်သားရှားပါးလာနေမှုက စက်မှုလယ်ယာ စနစ်သို့ ဦးတည်ရွေ့လျားလာစေသည်။ ကျေးလက်တွင် ရွာတိုင်းနီးပါး လယ်ထွန်စက်၊ ရိတ်သိမ်းစက်၊ ခြွေလှေစက်များနှင့် အဆင့်မြင့်လာကြပြီ။ လယ်ယာလုပ်ငန်းသုံး ကိုယ်ပိုင်စက်များမရှိလည်း အကြောင်းမဟုတ် တော့ချေ။ ထွန်စက်၊ ရိတ်သိမ်းခြွေလှေစက်များနှင့် အငှားလိုက်ရိတ်သိမ်း၊ ထွန်ယက် ခြွေလှေပေးမည့်သူများ ရွာတိုင်းနီးပါးမှာရှိလာနေပါပြီ။ လူလုပ် အားထက် အချိန်ကုန်သက်သာ၊ ကုန်ကျငွေနည်းပါးပြီး လုပ်ငန်းတွင်ကျယ် ကာ လုပ်ငန်းခွင်အဆင်ပြေလာကြသည်။ လယ်သမားက စက်မှုလယ်ယာ စနစ်၏ အကျိုးကျေးဇူးကို နဖူးတွေ့၊ ခံစားသိရှိလက်ခံလာခဲ့ကြခြင်း သည် မိမိတို့နိုင်ငံ၏ စက်မှုလယ်ယာစနစ်အရှိန်အဟုန်ဖြင့် အောင်မြင်လာ မည့် လက္ခဏာကောင်းတစ်ရပ်ဖြစ်သည်။ စက်မှုလယ်ယာစနစ်ဆိုသည်နှင့် လယ်သမားတိုင်း လယ်ယာသုံး စက်ပစ္စည်းများကို စနစ်တကျတိုင်တွယ်အသုံးချတတ်ဖို့ လိုအပ်လာသည်။

ကိုယ်တိုင်ထွန်ယက်၊ ကိုယ်တိုင်ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းမှု စက်မှုနည်းပညာကို လယ်သမားတိုင်းကျွမ်းကျင်လိမ္မာရှိလာမှ ငွေကုန်ကြေးကျနည်းမည်။ သက်ဆိုင်ရာမှ စနစ်တကျနှင့် အခြေခံစက်မှုသင်တန်းများ ပို့ချပေးသောအခါ စက်မှုလယ်ယာစနစ်အတွက် အထောက်အကူဖြစ်စေပါမည်။ ယခုအခါ မိမိတို့နိုင်ငံသည် နိုင်ငံတကာနှင့်ချိတ်ဆက်၍ ဖွံ့ဖြိုးမှု အရှိန်အဟုန်ဖြင့်တင် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိလာနေချိန်တွင် ဒေသ၏နည်းပညာ ပိုင်းဆိုင်ရာ အားနည်းချက်ကို ကုစားနိုင်ဖို့ကြိုးစားလာရပြီ။ နမူနာကောင်း တစ်ခုမှာ ရွေ့လျားသင်တန်းများအစီအစဉ်ဖြင့် စက်မှုကျွမ်းကျင်လုပ်သားများ အား လေ့ကျင့်ပေးထုတ်ပေးခြင်းဖြစ်သည်။ မိမိတို့နိုင်ငံ၏ ဖွံ့ဖြိုးမှုအနည်း ဆုံးပြည်နယ်များအနက် တစ်ခုဖြစ်သည့် ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် ဤအစီအစဉ်ကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နေသည်။ ရခိုင်ပြည်နယ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အခြေခံကျသော စက်မှု ကျွမ်းကျင်လုပ်သားများ လိုအပ်ချက်ကိုဖြည့်ဆည်းနိုင်ရန် ရည်ရွယ်လျက် ရခိုင်ပြည်နယ် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအကောင်အထည် ဖော်ရေးဆိုင်ရာကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ စက်မှုဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ပေး နေခြင်းဖြစ်သည်။ စက်မှုနှင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းပညာရပ်များကို ကျေးလက် ဒေသများထိ လိုက်လံဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ စက်မှုနှင့် အသက်မွေးပညာ ရွေ့လျားသင်တန်းများကို အမှတ်(၁) စက်မှုသင်တန်းကျောင်း (ဆင်တဲ)က ပညာရှင်များ တာဝန်ယူလျက်သင်ကြား ပေးနေကြောင်း သိရသည်။ ရွေ့လျားသင်တန်း အမှတ်စဉ် (၈)ကို ရခိုင်

ပြည်နယ် ပုဏ္ဏားကျွန်းမြို့တွင် ဖွင့်လှစ်ခဲ့ရာ သင်တန်းသားသင်တန်းသူ ၉၃ ဦး တက်ရောက်ခဲ့သည်။ ပုဏ္ဏားကျွန်းမြို့သည် မကြာမီစက်မှုဇုန်ဖြစ် တည်လာမည့် နေရာအဝန်းအဝိုင်းဖြစ်ရာ ဤသင်တန်းသားများအတွက် ဘဝအာမခံချက်ရရှိလာမည့် ပညာရပ်များကို ပိုင်ဆိုင်နိုင်ပြီဖြစ်သည်။ ပုဏ္ဏားကျွန်းကဲ့သို့ပင် ကျောက်ဖြူမြို့နယ်တွင်လည်း စက်မှုနှင့် အသက် မွေးပညာ ရွေ့လျားသင်တန်းများကို စဉ်ဆက်မပြတ် ဖွင့်လှစ်သင်ကြား ပေးသွားမည်ဟု သိရသည်။ ရက်တိုသင်တန်းများဖြစ်သောကြားလည်း ဒေသ လိုအပ်ချက်ကို ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်စွမ်းသည့် ပညာရပ်များကို စနစ်တကျနှင့် ရွေးချယ်သင်ကြားခြင်းမျိုးဖြစ်ရာ ဒေသဖွံ့ဖြိုးမှုအတွက် အထောက်အကူ ဖြစ်စေမည်အမှန်ဖြစ်ပါသည်။ ထို့ပြင် ဤအမှတ်(၁) စက်မှုသင်တန်းကျောင်း(ဆင်တဲ)က ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလမှ ၂၀၁၅ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလအထိ ရခိုင်ပြည်နယ်ရှိ လူငယ် ၂၂၈ ဦးအား ကာလတို သုံးလတစ်ကြိမ်နှင့် သင်တန်းသုံးကြိမ်ခွဲ၍ သင်တန်း ပို့ချပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ ဖွံ့ဖြိုးမှုအရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဤဒေသ၏ဖွံ့ဖြိုးမှု အရှိန်အဟုန်ကို မြှင့်တင်ပေးမည့် ဤလူငယ်များသည် အနာဂတ် ရခိုင် ပြည်နယ်အတွက် "အား"တစ်ရပ်ဖြစ်စေမည်။ ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် ကျောက်ဖြူရေနက်ဆိပ်ကမ်း ဖွင့်လှစ်နိုင်ခဲ့ပြီဖြစ် သည်။ စက်မှုဇုန်များကိုလည်း ဖွင့်လှစ်ပေးမည်။ စစ်တွေလွင်ပြင်ဖွံ့ဖြိုးရေးကို ကုလားတန်ဖြစ် ဘက်စုံစံကိန်းက ဆောင်ကြဉ်းပေးလာမည်။ ဤလုပ်ငန်း ကြီးများအတွက် လိုအပ်သောစက်မှု ကျွမ်းကျင်လူငယ်များ အများအပြား လိုအပ်မည်ဖြစ်ရာ စဉ်ဆက်မပြတ်သော ဤရွေ့လျားစက်မှုကျွမ်းကျင်သင်တန်း များက ကြီးမားစွာအထောက်အကူဖြစ်စေမည် အမှန်ဖြစ်ပါသည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးစိုးဝင်း ၁၃၇၆ ခုနှစ် ဓမ္မာစရိယစာပြေသံဃာတော်များကို ဖူးမြော်ကြည်ညို

နေပြည်တော် မတ် ၂၅ သာသနာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ကြီးမှူး ကျင်းပသည့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဓမ္မာစရိယ စာမေးပွဲကို ယနေ့ စတင်ကျင်းပရာ နိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးရှိ စာပြေဌာန ၅၀ တွင် စာပြေသံဃာတော်၊ သီလရှင် ၁၃၈၄၂ ပါး ဖြေဆိုကြသည်။ သာသနာရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးစိုးဝင်းသည် ယနေ့မုန်းလွဲ ၁၂ နာရီ ၄၅ မိနစ် တွင် နေပြည်တော် ပျဉ်းမနားမြို့ မင်္ဂလာဗျူဟာ သာသနာ့ဗိမာန်တော် ကြီး၌ ကျင်းပလျက်ရှိသော ဓမ္မာ စရိယစာမေးပွဲစာပြေဌာနသို့ သွား ရောက်ဖူးမြော်ကြည်ညိုသည်။ ထိုသို့ သွားရောက်ကြည့်ညှိရာ တွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် စာမေးပွဲကြီးကြပ်ရေး ဆရာတော်ကြီး များအား ဖူးမြော်ကြည်ညို၍ ယူဗျယ် ဝတ္ထုပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်း ကာ စာမေးပွဲဖြေဆိုနေမှုအခြေအနေ

များကို မေးမြန်းလျှောက်ထားပြီး စာမေးပွဲဖြေဆိုနေကြသော စာပြေ သံဃာတော်၊ သီလရှင်များအား လှည့်လည်ကြည့်ရှု ဖူးမြော်ကြည်ညို သည်။ နေပြည်တော် ပျဉ်းမနား ဓမ္မာစရိယစာပြေဌာနတွင် ဓမ္မာစရိယ စာပြေသံဃာတော်နှင့် သီလရှင် ၁၃၄ ပါး ဖြေဆိုကြကြောင်း သိရသည်။ အလားတူ သာသနာရေးဝန်ကြီး ဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ မောင်မောင်ဌေးနှင့် အဖွဲ့သည် မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မကွေးမြို့နှင့် ရေနံချောင်းမြို့ စာပြေဌာနတို့သို့ လည်းကောင်း၊ သာသနာရေးဦးစီး

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင် လွတ်လပ်ရေးနေ့သဝဏ်လွှာပေးပို့

နေပြည်တော် မတ် ၂၆ ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လ ၂၆ ရက်နေ့တွင် ကျရောက်သော ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ၏ လွတ်လပ်ရေးနေ့အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင် လွင်ထံမှ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဝန်ကြီး မစ္စတာ အဗ္ဗူလ်ဟာဆန် မာမ္မတ်အလီထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်းသဝဏ်လွှာ ပေးပို့သည်။

Table with 2 columns: ရန်ကုန် မတ် ၂၅ (Rangoon March 25) and နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း (Exchange Rates). Rows include various bank rates and exchange values.

စာပေမြင့်မှ လူမျိုးတင့်မည်

ဖခင်အမည်မှန် တာချီလိတ်မြို့၊ အထက (ဆန်ဆိုင်) တွင် ပညာသင်ကြားနေသော မထက်ထက် နိုင်ငံနှင့် မဖူးပြည့်မှုကိုဖော်၍ ဖခင်အမည်မှန် မှာဦးစင်းတင် [၉/မလန(နိုင်) ၀၈၅၁၅၇] ဖြစ်ပါကြောင်း။

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်း လိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် (၁၀၀-၁၁) မြေကွက်အမှတ်(၂၄၂/က) မြေကွက် တည်နေရာအမှတ်(၂၄၂/က) နိုင်ငံသင်္ဂြိုဟ်၊ (၁၁)ရပ်ကွက်၊ လိုင်သာယာ (ဦးအောင်လွင်) အမည် ပေါက်ပါမစ်မြေအား အမည်ပေါက်ဦးအောင်လွင် [၁၂/ကမတ(နိုင်)၀၄၀၈၅၅]မှ ပါမစ်ပျောက်ဆုံး ကြောင်း တရားရုံးကျွမ်းကျင်သူ၊ ရဲစခန်းထောက်ခံချက်၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဖွဲ့ထောက်ခံချက်၊ ဝန်ဆောင်မှုအဖွဲ့အစည်းပြု၍ ပါမစ်ပျောက်ပြင် နှစ်(၆၀) မြေအစာချုပ်(ဝန်)လျှောက်ထားလာရာ တရားရုံး ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက် အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်မှု မရှိပါက လုပ်ထူးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ



Advertisement for 'Zee Bank' (ဦးဟန်သာ အင်္ဂလိပ်စာ) with contact information and services.

ဗိုက်မရစ် ဗိုက်မနာနဲ့ ရှင်းပြီး ပေါ့သွားတာပဲလို့ ခံစားပြီး နေ့သစ်ကို ကြိုဆိုလိုက်ပါ။ စုစုပေါင်းအောင်ဝမ်းမှန်အကြောပြေဆေး

Advertisement for 'Scania' (စီနီယာ) restaurant and hotel, listing prices for various services and contact numbers.

ပြည်တွင်းရေးရာ

# ရွေးကောက်ပွဲများ ပွင့်လင်းမြင်သာစွာ ကျင်းပနိုင်ရန်အတွက် နည်းဥပဒေများကို ပြင်ဆင်ရေးဆွဲခဲ့



### နေပြည်တော် မတ် ၂၅

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌဦးတင်အေးသည် အမေရိကန်နိုင်ငံ Stanford တက္ကသိုလ် နိုင်ငံတကာမူဝါဒများလေ့လာရေးမဟာဌာနမှ ပါမောက္ခ James Fearon နှင့် သင်တန်းသား သင်တန်းသူ ၂၃ ဦးတို့အား ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ တွေ့ဆုံသည်။ (အပေါ်ပုံ)

ထိုသို့တွေ့ဆုံရာတွင် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌက ရွေးကောက်ပွဲသည် ဒီမိုကရေစီ၏ အနှစ်သာရဖြစ်သည့်အတွက် ကော်မရှင်၏ အခန်းကဏ္ဍနှင့်တာဝန်များသည် ဒီမိုကရေစီအသွင်ကူးပြောင်းရေး၌ အခြေခံအုတ်မြစ်များဖြစ်ကြောင်း၊ ကော်မရှင်၏လုပ်ငန်းတာဝန်များအနက် လွှတ်တော်ရွေးကောက်ပွဲများကျင်းပခြင်း၊ နိုင်ငံရေးပါတီများ မှတ်ပုံတင်ပေးခြင်းနှင့် ဥပဒေနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်စေရန်ကြိုးကြပ်ခြင်း၊ ရွေးကောက်ပွဲအပြီးတွင် ပေါ်ပေါက်လာသည့် အငြင်းပွားမှုများကို ဖြေရှင်းပေးခြင်းတို့သည် အရေးကြီးပါ

ကြောင်း၊ ကော်မရှင်အနေဖြင့် ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲနှင့် ၂၀၁၂ ခုနှစ် ကြားဖြတ်ရွေးကောက်ပွဲကို အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ခဲ့ကြောင်း၊ လွတ်လပ်၍ တရားမျှတပြီး အောင်မြင်သည့် ရွေးကောက်ပွဲများ ကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် နိုင်ငံရေးပါတီများ၊ CSO များ၊ မီဒီယာများ၊ နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ ရွေးကောက်ပွဲများ ပွင့်လင်းမြင်သာစွာ ကျင်းပနိုင်ရန်အတွက် နည်းဥပဒေများကို ပြင်ဆင်ရေးဆွဲခဲ့ကြောင်း၊ ရွေးကောက်ပွဲလုပ်ငန်းစဉ်များ စနစ်တကျဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် မဟာဗျူဟာစီမံကိန်းရေးဆွဲပြီး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ Capacity Building မြှင့်တင်ရေး၊ တိကျမှန်ကန်သည့် မဲစာရင်းရရှိရေးနှင့် ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ ဘေးအန္တရာယ်များစီမံခန့်ခွဲမှုနည်းစနစ် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက် ရှိကြောင်း၊ ပြည်တွင်း/ပြည်ပ ရွေးကောက်ပွဲ စောင့်ကြည့်လေ့လာသူများ၏ Code of Conduct ကို ရေးဆွဲခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံရေးပါတီများ၊ မီဒီယာ

များ၏ Code of Conduct ကို ရေးဆွဲဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် အမေရိကန်နိုင်ငံ Stanford တက္ကသိုလ် နိုင်ငံတကာမူဝါဒများလေ့လာရေးမဟာဌာနမှ ပါမောက္ခ James Fearon နှင့် သင်တန်းသား သင်တန်းသူများက ၂၀၁၅ ခုနှစ် ရွေးကောက်ပွဲအတွက် အခက်အခဲများနှင့် စိန်ခေါ်မှုများ၊ မဲဆန္ဒရှင်အသိပညာပေးခြင်း၊ မဲစာရင်းပြုစုခြင်း၊ ရွေးကောက်ပွဲကို လွတ်လပ်မျှတ၍ပွင့်လင်းမြင်သာစေရန် ဆောင်ရွက်မည့်အစီအစဉ်များ၊ ရွေးကောက်ပွဲ မဲဆွယ်စည်းရုံးခြင်းနှင့် အသုံးစရိတ်သတ်မှတ်ချက်များ၊ ရွေးကောက်ပွဲရွှေ့ဆိုင်းခြင်း၊ ရွေးကောက်ပွဲစောင့်ကြည့်လေ့လာခြင်း၊ ပြည်တွင်း ငြိမ်းချမ်းရေး ဆောင်ရွက်နေမှုနှင့် ရွေးကောက်ပွဲအပေါ် အကျိုးသက်ရောက်မှု၊ Code of Conduct များရေးဆွဲဆောင်ရွက်ထားရှိမှုတို့နှင့် စပ်လျဉ်း၍ သိရှိလိုသည်များကို မေးမြန်းရာ ကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌနှင့်အဖွဲ့ဝင်များက ရှင်းလင်းဖြေကြားခဲ့သည်။

ယင်းနောက်ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌက နိဂုံးချုပ်အမှာစကားပြောကြားရာတွင် ရွေးကောက်ပွဲစနစ်၊ မဲပေးမှုစနစ်၊ အခြေခံမဲစာရင်းပြုစုဆောင်ရွက်နေမှုနှင့် မဲဆန္ဒရှင်များအနေဖြင့် Online မှ မဲစာရင်းကြည့်ရှုနိုင်ရေးဆောင်ရွက်နေမှု၊ Voter Education, Voter Training တို့နှင့်ပတ်သက်၍ ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများ၊ နိုင်ငံရေးပါတီများ၊ CSO များအား အပိုင်းလိုက် ပညာပေးဆောင်ရွက်မည့် အစီအစဉ်များ၊ ပြည်တွင်း/ပြည်ပ Observer များအား ရွေးကောက်ပွဲတွင် စောင့်ကြည့်လေ့လာနိုင်ရေး စီစဉ်ဆောင်ရွက်ထားရှိမှု၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲအား အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်နေမှုတို့နှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ယင်းသို့တွေ့ဆုံရာတွင် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌနှင့်အတူ ကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင်များဖြစ်ကြသော ဦးမြင့်နိုင်၊ ဦးအောင်မြင့်၊ ဒေါက်တာဒေါ်မြင့်ကြည်၊ ဦးညွန့်တင်၊ ဦးဝင်းကြည်၊ ဦးဝင်းကို၊ အတွင်းရေးမှူး ဦးတင်ထွန်းနှင့် ကော်မရှင်ရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

## မလေးရှားနိုင်ငံတွင် ထိန်းသိမ်းခံနေရသော တရားမဝင်မြန်မာအလုပ်သမားများအား တပ်မတော်(ရေ)မှ စစ်ရေယာဉ်ဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံသို့ ပြန်လည်ခေါ်ဆောင်

### နေပြည်တော် မတ် ၂၅

မြန်မာ့တပ်မတော် (ရေ) မှ စစ်ရေယာဉ် မဟာသီဟသူရသည် မလေးရှားနိုင်ငံ လန်ကာဝီကျွန်း၌ မတ် ၁၇ မှ ၂၁ ရက်အထိ ကျင်းပသည့် Langkawi International Maritime and Aerospace Exhibition 2015 (LIMA-2015) ပြပွဲသို့ တက်ရောက်ခဲ့ပြီး ယနေ့တွင် မလေးရှားနိုင်ငံမှ မြန်မာနိုင်ငံသို့ ပြန်လည်ထွက်ခွာသည်။

အဆိုပါစစ်ရေယာဉ်သည် မလေးရှားနိုင်ငံတွင် တရားမဝင်ရောက်ရှိနေသော မြန်မာအလုပ်သမား ၁၀၂ ဦးတို့ကို မြန်မာနိုင်ငံသို့ ပြန်လည်ခေါ်ဆောင်လာခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

တပ်မတော်(ရေ)မှ စစ်ရေယာဉ်နှင့်အတူ ပြန်လည်

လိုက်ပါလာသော မြန်မာအလုပ်သမားများသည် မလေးရှားနိုင်ငံသို့ တရားမဝင်လမ်းကြောင်းများမှ သွားရောက်ခဲ့ပြီး မလေးရှားအစိုးရ၏စီမံချက်ဖြင့် ဖမ်းဆီးခံရ၍ ထိန်းသိမ်းရေးစခန်းများတွင် ထိန်းသိမ်းခံနေရသူများဖြစ်ကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံသို့ပြန်ရန်အတွက် မည်သူဖြစ်ကြောင်း သက်သေခံလက်မှတ်(C of I) ထုတ်ယူရရှိထားပြီး နေရပ်ပြန်ရန် အခက်အခဲကြုံတွေ့နေရသူများ ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ထိုသို့ မြန်မာနိုင်ငံသို့ ပြန်လာရန်အခက်အခဲများ ကြုံတွေ့နေရသည့် မြန်မာအလုပ်သမားများကို ကူညီဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ရေး သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနများမှ တစ်ဆင့် ဆက်သွယ်ညှိနှိုင်းလာခဲ့ရာ မိခင်နိုင်ငံသို့ပြန်ရန် ကြိုးစားနေသည့် မြန်မာအလုပ်သမားများအား စာနာ



**နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း**

၁။ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ နေပြည်တော်အုတ်စက်(ပန်းတင်)မှ အုတ်စိမ်းစက်များအား နေပြည်တော်အုတ်စက်(မင်းကုန်း)သို့ ရွှေ့ပြောင်းတပ်ဆင်ခြင်းလုပ်ငန်းနှင့် အုတ်ထုတ်လုပ်မှုအတွက် လိုအပ်သောစက်ပစ္စည်း၊ လျှပ်စစ်ပစ္စည်းများအား မြန်မာကျပ်ဇွေပြင်ဝယ်ယူလိုပါ၍ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပေးသွင်းရန် စိတ်ဝင်စားပါသည့်-

(က) နေပြည်တော်အုတ်စက်(ပန်းတင်)၌ တပ်ဆင်ထားသည့် အုတ်စိမ်းစက်ပိုင်းဆိုင်ရာ နှင့် လျှပ်စစ်ပိုင်းဆိုင်ရာများအား နေပြည်တော်အုတ်စက်(မင်းကုန်း)သို့ ရွှေ့ပြောင်းတပ်ဆင်ခြင်း လုပ်ငန်း

(ခ) ဝယ်ယူလိုသည့်ပစ္စည်းများ

စဉ်	အမျိုးအမည်	အရေအတွက်
(၁)	အုတ်တင်(ကီလာကား)	50 Nos
(၂)	မီးသင်းဖို၌ ကျောက်မီးသွေးကွေးရန်(Burner Point)	8 Points
(၃)	အုတ်တင်တို့များရွှေ့ပြောင်းရန်(Transfer Car)	2 Sets
(၄)	အုတ်တင်တို့များဆွဲရန်(Winch)	2 Sets

၂။ (က) တင်ဒါပုံစံထုတ်ပေးမည့်ရက် - ၂၆-၃-၂၀၁၅ရက်

(ခ) တင်ဒါပိတ်မည့်ရက် - ၆-၄-၂၀၁၅ရက်၊ ၁၆:၀၀နာရီ

(ဂ) တင်ဒါသွင်းရမည့်နေရာ - ဗဟိုပစ္စည်းထိန်းသိမ်းဌာန၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

၃။ တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များအား နူးချိန်အတွင်း အောက်ပါလိပ်စာတွင် မေးမြန်းစုံစမ်း ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။

ဗဟိုပစ္စည်းထိန်းသိမ်းဌာန၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ(ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၄၆၂၃)

**ပစ္စည်းဝယ်ယူရေးအဖွဲ့**  
**နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ**

**\* ရွေးဖွဲ့မှု**

ဈေးဖွဲ့ပြီးတိုးတက်မှုအပိုင်းတွင် ကိုရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီက စီမံအုပ်ချုပ်သွားမယ်” ဟု ရှင်းပြသည်။

ဆက်လက်၍ အောင်မြင်သူအုပ်စု ကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ ဒါရိုက်တာ ဦးကျော်စွာအေးသောင်းက “ဒီဈေးကြီးကို အဓိက တည်ဆောက်ခြင်းမှာ ပထမအချက်က မီးဘေးအန္တရာယ် မဖြစ်စေဖို့ ဈေးဝယ်သူ ဈေးရောင်းသူ တွေ စိတ်ချမ်းမြေ့စွာ ဝယ်ယူနိုင်ဖို့နဲ့ ဈေးရုံအတွင်း ကုန်တင်ကားတွေ ဝင်ထွက်နိုင်ဖို့နဲ့ ခေတ်မီအထပ်မြင့်ကား ပါကင် ပါရိုဂျက်တို့ကို အဓိကထား တည်ဆောက် ပေးထားပါတယ်။

(စောသိန်းဝင်း)

ထောက်ထားစွာ ကူညီပံ့ပိုးပေးသည့်အနေဖြင့် စစ်ရေယာဉ် မဟာသီဟသူရအပြန်ခရီးတွင် ခေါ်ဆောင်လာခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ မြန်မာ့တပ်မတော်စစ်ရေယာဉ်နှင့်အတူ လိုက်ပါလာသော အလုပ်သမားများကို အဆင်ပြေချောမွေ့စွာဖြင့် ၎င်းတို့၏မိသားစုများနှင့် ပြန်လည်တွေ့ဆုံနိုင်ရန်အတွက် လမ်းခရီးတစ်လျှောက် စားသောက်နေထိုင်ရေးနှင့် လိုအပ်သောကျန်းမာရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကို စစ်ရေယာဉ်ပေါ်တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသည့် တပ်မတော်သားများက ကူညီဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်းနှင့် မတ် ၂၉ ရက်တွင် မြန်မာနိုင်ငံသို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိမည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (မြဝတီ)

**ကိုးကန့်ဒေသ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးအတွက် အလှူငွေပေးအပ်**

**နေပြည်တော် မတ် ၂၅**

ရှမ်းပြည်နယ် ကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ပြန်လည်ထူထောင်ရေး အုပ်ချုပ်မှုအထောက်အကူပြုကော်မတီသို့ ဒုတိယအကြိမ် အလှူငွေပေးအပ်ပွဲ အခမ်းအနားကို မတ် ၂၄ ရက်က လားရှိုးမြို့ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့ရာ ရှမ်းပြည်နယ် ကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ပြန်လည်ထူထောင်ရေး အုပ်ချုပ်မှုအထောက်အကူပြု ကော်မတီအတွင်းရေးမှူး၊ လှူငွေထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးဘုန်းဆွေ၊ အထောက်အကူပြုကော်မတီအဖွဲ့ဝင် ဦးလှမြင့်၊ ပြည်နယ်ဒုတိယအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစိန်အုပ်နှင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ အလှူရှင်များ တက်ရောက်ကြပြီး မန္တလေးမြို့နေ ကိုးကန့်တိုင်းရင်းသားမိသားစုများမှ လှူဒါန်းငွေကျပ်သိန်း ၁၅၀၀ ကို ကော်မတီအတွင်းရေးမှူး ဦးဘုန်းဆွေက လက်ခံရယူခဲ့ပြီး အလှူရှင်များကိုယ်စား အလှူရှင်တစ်ဦးက လှူဒါန်းခြင်းအကြောင်းအား ရှင်းလင်းတင်ပြခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

**မြန်ပြည်တစ်ခွင် သာစေချင် မီးတွင်မပေါ့နှင့်**

ပြည်တွင်းရေးရာ

နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့စစ်ရေးပြအခမ်းအနား၌ ပါဝင်စစ်ရေးပြကြမည့် စစ်ရေးပြစစ်ကြောင်းကြီးများ ဝတ်စုံပြည့်စစ်ရေးပြလေ့ကျင့်



နေပြည်တော် မတ် ၂၅

ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် (ကြည်း) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်းသည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ၂၀၁၅ ခုနှစ် နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ စစ်ရေးပြအခမ်းအနား၌ ပါဝင်စစ်ရေးပြကြမည့် စစ်ရေးပြစစ်ကြောင်းကြီးများ နေပြည်တော်စစ်ရေးပြတွင်းကြီးအတွင်း ဝတ်စုံပြည့်စစ်ရေးပြလေ့ကျင့်မှုကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။(အပေါ်ပုံ) ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ကြည်း) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်းနှင့် အတူ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ဝေလွင်ညိုနိုင်ကွပ်ကဲရေးမှူး (ကြည်း၊ ရေလေ)ဗိုလ်ချုပ်ကြီး လှဌေးဝင်း၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်မှူးတပ်မတော်

အရာရှိကြီးများ၊ တပ်မတော်နေ့ကျင်းပရေး ဦးစီးတော်မတ်ဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်လေ့ကျင့်ရေးအရာရှိချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးရာပြည့်၊ တပ်မတော်နေ့ကျင်းပရေးစီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ နေပြည်တော်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တိုင်းမှူး ဗိုလ်ချုပ်မောင်မောင်အေးနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြည့်ရှုကြသည်။ ရှေးဦးစွာ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်းနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် စစ်ရေးပြတွင်းမှ နေပြည်တော်စစ်ရေးပြတွင်းကြီးသို့ ချီတက်ရောက်ရှိလာသော စစ်ရေးပြမှူးကြီး ဗိုလ်မှူးချုပ် ဖုန်းမြတ် ဦးဆောင်သည့် စစ်ရေးပြစစ်ကြောင်းများတွင် စစ်ရေးပြတပ်ရေး ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးမောင်မောင်ဦး၊ စစ်ကြောင်းမှူး ဗိုလ်မှူးကြီးရဲနိုင် ဦးဆောင်သည့် အနော်ရထာ

စစ်ကြောင်း၊ စစ်ကြောင်းမှူး ဗိုလ်မှူးကြီးကျော်ရွှေထွန်း ဦးဆောင်သည့် ကျန်စစ်သားစစ်ကြောင်း၊စစ်ကြောင်းမှူး ဗိုလ်မှူးကြီးသန်းလှိုင် ဦးဆောင်သည့် ဘုရင့်နောင်စစ်ကြောင်း၊ စစ်ကြောင်းမှူး ဗိုလ်မှူးကြီးဝင်းမောင်သိန်း ဦးဆောင်သည့် အောင်ဇေယျစစ်ကြောင်း၊ စစ်ကြောင်းမှူး ဗိုလ်မှူးကြီးစိန်ဝင်း ဦးဆောင်သည့် ဆင်ဖြူရှင်စစ်ကြောင်းတို့မှ တပ်မတော်သားများ၊ မြန်မာနိုင်ငံ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၏ ဝတ်စုံပြည့်စစ်ရေးပြလေ့ကျင့်မှုကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးကြသည်။ ထို့နောက် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်းသည် တာဝန်ရှိသူများအား လိုအပ်သည်များ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(မြဝတီ)

ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(သထုံ) ပထမနှစ်ဝက် ရေးဖြေစာမေးပွဲ ကျောင်းသားကျောင်းသူများ အေးချမ်းစွာဖြေဆို

သထုံ မတ် ၂၅

မွန်ပြည်နယ် သထုံမြို့၏ တစ်ခုတည်းသောတက္ကသိုလ်ဖြစ်သည့် ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(သထုံ) တွင် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်အတွက် ပထမနှစ်ဝက် ရေးဖြေစာမေးပွဲများကို မတ် ၂၃ ရက်က ကျင်းပလျက်ရှိရာ ကျောင်းသားကျောင်းသူများ အေးချမ်းစွာဖြေဆို ဖြေဆိုလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ “ရေးဖြေကို မတ် ၂၃ ရက်ကနေ ဧပြီ ၁ ရက်အထိ ကျင်းပပြီးတော့ လက်တွေ့စာမေးပွဲကိုတော့ ဧပြီ ၂ ရက်ကနေ ၉ ရက်အထိ ကျင်းပမှာပါ။ အားလုံးက စာမေးပွဲကို အေးအေးချမ်းချမ်း ဖြေဆိုနေကြပါတယ်” ဟု တက္ကသိုလ်မှ မော်ကွန်းထိန်းဆရာဦးဝင်းဗိုလ်က ပြောကြားသည်။

နံနက်ပိုင်းတွင် တတိယနှစ် ကွန်ပျူတာသိပ္ပံ၊ ကွန်ပျူတာနည်းပညာနှင့် စတုတ္ထနှစ် ကွန်ပျူတာသိပ္ပံ၊ ကွန်ပျူတာနည်းပညာတို့ဖြေဆိုကြပြီး မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ပထမနှစ် ကွန်ပျူတာသိပ္ပံနှင့်နည်းပညာ၊ ဒုတိယနှစ် ကွန်ပျူတာသိပ္ပံ၊ ကွန်ပျူတာနည်းပညာတို့ ဖြေဆိုလျက်ရှိကြသည်။ ယခုကျင်းပလျက်ရှိသည့် ရေးဖြေစာမေးပွဲတွင် ကျောင်းသားကျောင်းသူ စုစုပေါင်း ၅၃၆ ဦးတို့ ဝင်ရောက်ဖြေဆိုကြပြီး ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ပညာသင်နှစ်က ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(သထုံ)တွင် သက်ဆိုင်ရာ အထူးပြုဘာသာရပ်နှင့် နှစ်အလိုက် ဖြေဆိုသူပေါင်း ၄၆၁ ဦး အနက် ၄၀၂ ဦးတို့ အောင်မြင်ခဲ့ကြသဖြင့် အောင်ချက် ၈၇ ရာခိုင်နှုန်းရရှိထားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သက်ဦး(သထုံ)



နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ ပညာတော်သင်ဆု ဒုတိယအသုတ် ရွေးချယ်ခံရသူများနှင့် တတိယအသုတ် ရွေးချယ်ခံရသူများ လူတွေ့ ပြေဆိုရမည့် အစီအစဉ်များနှင့် ဘာသာရပ်နယ်ပယ်အလိုက် ဆက်သွယ်နိုင်သော Contact Person များ အမည်စာရင်းထုတ်ပြန်

နေပြည်တော် မတ် ၂၅

နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ ပညာတော်သင်ဆု ဒုတိယအသုတ်၊ ရွေးချယ်ခံရသူများနှင့် တတိယအသုတ် ရွေးချယ်ခံရသူများ၏ လူတွေ့ ပြေဆိုရမည့် နေ့ရက်၊ အချိန်၊ နေရာတို့ကို ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန Website ဖြစ်သော www.myanmar-education.edu.mm ၌ ယနေ့တွင် ထုတ်ပြန်ကြေညာထားကြောင်း သိရသည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ ပညာတော်သင်ဆု လူတွေ့ ပြေဆိုရမည့်သူများအနေဖြင့် မတ် ၁၈ ရက်ထုတ် မြန်မာ့အလင်းနှင့် ကြေးမုံသတင်းစာတွင် ဖော်ပြထားသော လူတွေ့ ပြေဆိုရာတွင် တစ်ပါတည်းယူဆောင်လာရမည့် စာရွက်စာတမ်းများကို မပျက်မကွက် ယူဆောင်လာကြရန်နှင့် လူတွေ့ ပြေဆိုရမည့် စာစစ်ဌာနတည်ရှိရာ တက္ကသိုလ်သို့မဟုတ် တက္ကသိုလ်စိန်ရတုခန်းမသို့ လာရောက်သော နယ်ခရီးစဉ်အတွက် ခရီးစရိတ်ကို သက်ဆိုင်ရာ စာစစ်ဌာနများရှိ ငွေစာရင်းဌာနတွင် ဧပြီ ၇ ရက် နောက်ဆုံးထား၍ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားမူရင်းနှင့် ယာဉ်စီးလက်မှတ်မူရင်း တင်ပြပေးအပ်လျက် အသွားအပြန် ယာဉ်စီးခကို ပြန်လည်ထုတ်ယူနိုင်ကြောင်း သိရသည်။

အသေးစိတ်သိလိုသော အချက်အလက် အကြောင်းအရာများကို အောက်ဖော်ပြပါ ဘာသာရပ်နယ်ပယ်အလိုက် Contact Person များနှင့် ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်နိုင်ကြောင်း ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ သတင်းရရှိသည်။

စဉ်	ဘာသာရပ်နယ်ပယ်	အမည်၊ ရာထူး၊ ဌာန	ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်းနံပါတ်
၁။	ဆေးပညာ	ဒေါက်တာမြမဇူ၊ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဆေးပညာသင်ကြားရေးဗဟိုဌာန	၀၉-၄၉၂၁၀၈၈၄
၂။	အင်ဂျင်နီယာ	ဒေါက်တာမောင်လှိုင် ပါမောက္ခ ရန်ကုန်နည်းပညာတက္ကသိုလ်	၀၉-၅၀၅၂၁၇၉
၃။	ကွန်ပျူတာပညာ	ဒေါက်တာမြင့်မြင့်စိန် ဒုတိယပါမောက္ခချုပ် ရန်ကုန်ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်	၀၉-၅၁၂၂၄၀၉ ၀၉-၂၅၀၀၇၄၁၄၇
၄။	မွေးမြူရေးနှင့် ဆေးကုသရေး	ဒေါက်တာရဲထွဋ်အောင် ဒုတိယပါမောက္ခချုပ်(သင်ကြား) မွေး/ဆေးတက္ကသိုလ်	၀၉-၂၁၇၃၈၄၆ ၀၆၇-၄၁၆၅၂၆
၅။	စိုက်ပျိုးရေး	ဒေါက်တာကြည်တိုး ကျောင်းအုပ်ကြီး လှည်းကူးကျောင်းခွဲ	၀၉-၂၅၄၀၂၃၃၉၆
၆။	သစ်တော	ဦးတင်မောင်ဝင်း ညွှန်ကြားရေးမှူး(စီမံ)	၀၆၇-၄၁၆၆၈၁
၇။	စီးပွားရေး	ဒေါက်တာမြသန္တာ ပါမောက္ခ၊ စာရင်းအင်းပညာဌာန ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်	၀၉-၅၁၀၈၀၅၉
၈။	ပညာရေး	ဒေါက်တာအေးအေးမြင့် ဒုတိယပါမောက္ခချုပ် ရန်ကုန်ပညာရေးတက္ကသိုလ်	၀၉-၄၄၈၀၂၆၄၁၁ ၀၁-၅၀၄၇၇၂
၉။	ဝိဇ္ဇာဘာသာရပ်	ဒေါ်သင်းသင်းမွှေး လ/ထမော်ကွန်းထိန်း ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်	၀၉-၄၃၁၆၄၆၅၂
၁၀။	သိပ္ပံဘာသာရပ်	ဒေါက်တာခင်သက်နီ ပါမောက္ခ(ဌာနမှူး) ကုန်ထုတ်ဓာတုဗေဒဌာန ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်	၀၉-၅၀၀၈၂၄၇
၁၁။	အင်္ဂလိပ်စာနှင့် ဘာသာစကား	ဒေါ်တိုးတိုးခင် မော်ကွန်းထိန်း ရန်ကုန်နိုင်ငံခြားဘာသာတက္ကသိုလ်	၀၉-၅၀၅၀၆၁၅
၁၂။	သတင်းအတတ်ပညာ	ဒေါက်တာတင်တင်ထွေး ကျောင်းအုပ်ကြီး အမျိုးသားစီမံခန့်ခွဲမှုပညာကောလိပ်	၀၉-၈၆၀၀၉၅၄
၁၃။	ဥပဒေ	ဒေါက်တာခင်မာရီ ပါမောက္ခ(ဌာနမှူး)၊ ဥပဒေပညာဌာန ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်	၀၉-၅၀၀၄၆၆၁ ၀၁-၅၃၆၅၃၉
၁၄။	ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွား	ဒေါ်ခင်သန်းဝင်း ညွှန်ကြားရေးမှူး ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွား ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန	၀၉-၄၉၂၃၆၅၄၇ ၀၆၇-၄၀၆၁၃၀
၁၅။	ရေကြောင်းပညာ	ဒေါက်တာမြတ်လွင် ပါမောက္ခချုပ် မြန်မာနိုင်ငံရေကြောင်းပညာတက္ကသိုလ်	၀၉-၅၀၀၅၈၆၇

(ကြေးမုံ)

လွှတ်တော်ရေးရာ

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

ဥပဒေဘာသာပြန်ကော်မရှင်ဥပဒေကြမ်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြန်လည်ပြင်ဆင်ပြီး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်

နေပြည်တော် မတ် ၂၅

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (၁၂)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန် အစည်းအဝေး(၃၃)ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့မနန်းလွဲ ၁ နာရီတွင်ကျင်းပသည်။(ယာပုံ)



နှင့် စပ်လျဉ်းပြီး ပြည်သူ့လွှတ်တော်နှင့် အမျိုးသား လွှတ်တော်တို့၏ သဘောကွဲလွဲသည့်အချက်များကို တစ်ပိုင်းချင်းစီအလိုက် လွှတ်တော်က အတည်ပြုချက် ရယူခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန်ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်များက အကျေအလည်ဆွေးနွေးကြပြီး လွှတ်တော်က ပြင်ဆင်ချက်ပါအတိုင်း အတည်ပြုခဲ့ သည်။

မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်ဥပဒေကြမ်းနှင့်စပ်လျဉ်း ၍ ဥပဒေကြမ်းပူးပေါင်းကော်မတီ၏ လေ့လာတွေ့ရှိချက် ကို ဖော်ပြပြီးတင်ပြရာ ဆွေးနွေးလိုသည့်ကိုယ်စားလှယ် များရှိက အမည်စာရင်းတင်သွင်းနိုင်ကြောင်း ကြေညာခဲ့ သည်။

အစည်းအဝေးတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတထံမှ ပေးပို့ သည့် ၂၀၁၄ ခုနှစ် ပြည်ထောင်စု၏ ဘဏ္ဍာငွေအရ အသုံးဆိုင်ရာဥပဒေပါ သီးသန့်ရန်ပုံငွေမှ နယ်စပ်ရေးရာ ဝန်ကြီးဌာနဆိုင်ရာ လုပ်ငန်း(၁)ခု၊ ပို့ဆောင်ရေး ဝန်ကြီးဌာနဆိုင်ရာ လုပ်ငန်း(၁)ခု၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ဆိုင်ရာ လုပ်ငန်း(၂)ခု စုစုပေါင်းလုပ်ငန်း(၄) ခုအတွက် ရန်ပုံငွေစုစုပေါင်း ကျပ်သန်း ၂၈၂၂ ဒသမ ၇၃၂၂၂ ခွဲဝေသုံးစွဲထားရှိမှုကို လွှတ်တော်က မှတ်တမ်း တင်ကြောင်း ကြေညာသည်။

ယင်းနောက် ဥပဒေဘာသာပြန်ကော်မရှင်ဥပဒေ ကြမ်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြည်သူ့လွှတ်တော်နှင့် အမျိုးသား လွှတ်တော်တို့၏ သဘောကွဲလွဲသည့် အပိုဒ်၊ အပိုဒ်ခွဲများ

နှင့် အမှတ်စဉ်များကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၏ အတည်ပြုချက်များအတိုင်း ပြန်လည်ပြင်ဆင်ပြီး ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဆိုင်ရာ ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေ

များနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာသည်။ ထို့နောက် မြန်မာနိုင်ငံဆေးကောင်စီဥပဒေကြမ်း

(သတင်းစဉ်)



ပြည်သူ့လွှတ်တော်အစည်းအဝေး

လှိုင်မြစ်ကူးတံတား ကြည့်မြင်တိုင်-အေးရွာတံတားစီမံကိန်း ဖြစ်မြောက်နိုင်စွမ်းလေ့လာမှု ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

နေပြည်တော် မတ် ၂၅

ပြည်သူ့လွှတ်တော် (၁၂)ကြိမ် မြောက်ပုံမှန်အစည်းအဝေး(၃၃)ရက် မြောက်နေ့ကို ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကျင်းပခဲ့ပြီး ပညာရေးကဏ္ဍ နှင့်ပတ်သက်သည့် လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်နှစ်ဦး၏ မေးခွန်းများ နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသန်းရှင်က ပြန်လည်ဖြေကြားခဲ့သည်။



ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသန်းရှင်။

မြဝတီမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးသန်းဦး၏ ပြည်ထောင်စု ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေများမှ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေးကဏ္ဍများ တွင် တည်ဆောက်ခွင့်ရတင်ဒါအောင် ကုမ္ပဏီများ၏ မူလစာချုပ်ပါ သတ်မှတ်ချက်အတိုင်း အပြည့်အဝ အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ခြင်း မရှိမှု အပေါ် မည်သို့အရေးယူဆောင် ရွက်မည်ကို သိရှိလိုကြောင်း မေးခွန်း နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန အနေဖြင့် အဆောက်အအုံ ဆောက် လုပ်ခွင့်ရရှိသော တင်ဒါအောင် ကုမ္ပဏီများကို စာချုပ်ပါ သတ်မှတ် ချက်အတိုင်း အပြည့်အဝအကောင် အထည်ဖော်နိုင်ခြင်း မရှိပါက မူလ စာချုပ်တွင်ပါရှိသည့် လုပ်ငန်း သတ်မှတ်ချက်အတိုင်း အချိန်မီ

မပြီးစီးပါက နောက်ကျကာလ တစ်ရက် အတွက် (၁၈၀ x ၃၀) ပေ တစ်ကျောင်း လျှင် ငွေကျပ် ၇၅၀၀ နှုန်း၊ (၁၂၀ x ၃၀) ပေ တစ်ကျောင်းလျှင် ငွေကျပ် ၆၀၀၀ နှုန်း၊ (၁၀၀ x ၃၀) ပေ တစ်ကျောင်းလျှင် ငွေကျပ် ၄၅၀၀ နှုန်း၊ (၆၀ x ၃၀) ပေ တစ်ကျောင်းလျှင် ငွေကျပ် ၃၀၀၀ နှုန်းဖြင့် သတ်မှတ် ဒဏ်ကြေးပေးဆောင်ရမည် ဖြစ်ပါ ကြောင်း၊ အလားတူ စံချိန်စံညွှန်းမမီ သည့်ပစ္စည်းများဖြင့် တည်ဆောက်

ခြင်းနှင့် တင်ပြထားသော အရေ အတွက်ထက်လျော့၍ တည်ဆောက် ထားခြင်းတို့ကို စစ်ဆေးတွေ့ရှိပါက ပြန်လည်အစားထိုး ပြင်ဆင်ပေးခြင်း ကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ ထို့အပြင် ကုမ္ပဏီများနှင့် ပေါင်းပြီး မမှန်မကန် ထောက်ခံတင်ပြသော ကြီးကြပ်သူများကို စစ်စစ်တွေ့ရှိပါက ဌာနဆိုင်ရာစည်းမျဉ်းစည်းကမ်းနှင့် အညီ ထိရောက်စွာအရေးယူသွား မည်ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ဖြေကြားခဲ့ သည်။

ကျောင်းကုန်း မဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးသန်းထွန်း၏ အခြေခံပညာ ကျောင်းများ အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်း၊ ဆရာ၊ ဆရာမများ ရာထူးတိုးခန့်ထား ခြင်း၊ ပြောင်းရွှေ့ခြင်းများကို ကျောင်းသားများ ထိခိုက်နစ်နာမှု မရှိစေရေးအတွက် မည်ကဲ့သို့ စီမံ ဆောင်ရွက်ထားသည်ကို သိရှိလို ကြောင်း မေးခွန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ကျောင်းများ အဆင့်တိုးမြှင့်ပေးနိုင် ရေးအတွက် သတ်မှတ်မှုဘောင်များ နှင့်အညီ နှစ်စဉ် မေလ ၁၅ ရက် မတိုင်မီ ဖွင့်လှစ်ခွင့်ပြုနိုင်ရေးအတွက် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန စီမံခန့်ခွဲရေး ကော်မတီသို့ တင်ပြခွင့်ပြုချက်ရယူပြီး

ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ ပညာ သင်ကြားရေးအတွက် ထိခိုက်နစ်နာမှု မရှိစေရန် မေလအတွင်း ကျောင်း အဆင့်တိုးမြှင့် ဖွင့်လှစ်ခွင့်အမိန့်များ ထုတ်ပြန် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိ သည့်အပြင် အဆိုပါကျောင်းများ အတွက် ကျောင်းအုပ်၊ ဆရာ ဆရာမ များ၊ ဝန်ထမ်းများ ခန့်ထားနိုင်ရေးကို သီးခြားဆောင်ရွက်ပေးလျက် ရှိပါ ကြောင်း၊ ပညာသင်နှစ်အတွင်း ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ ပညာ သင်ကြားရေး ထိခိုက်မှုမရှိစေရေး အတွက် သက်ဆိုင်ရာကျောင်းများမှ ပြောင်းရွှေ့ခွင့် ရသူများ၊ ရာထူးတိုး ပြောင်းရွှေ့ခွင့်ရသူများကို လူစားထိုး ရောက်ရှိမှုသာ တာဝန်ကျရာကျောင်း သို့ပြောင်းရွှေ့တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ထားရှိပါကြောင်း ဖြင့် ဖြေကြားခဲ့သည်။

ကြည့်မြင်တိုင် မဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးသန်းစိန်၏ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ် မြို့ဘက်ကမ်းမှ တစ်ဖက်ကမ်းရှိ ကျေးရွာများသို့ ပြည်ထောင်စုအစိုးရ ဘတ်လျက်ငွေဖြင့် တံတားတစ်စင်း တည်ဆောက်ပေးရန် အစီအစဉ် ရှိ မရှိ မေးခွန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဆောက် လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး



မြဝတီမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးသန်းဦး။

ဦးစိုးတင့်က ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လှိုင်မြစ်ကူးတံတား ကြည့်မြင်တိုင် - အေးရွာတံတားစီမံကိန်းကို တိုင်း ဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၊ ရန်ကုန်မြို့ တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီ နှင့် ဂျပန်နိုင်ငံ JICA အဖွဲ့တို့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် မဟာ ရန်ကုန်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး စီမံချက် (၂၀၄၀)တွင် ထည့်သွင်းရေးဆွဲထား ပါကြောင်း၊ ကြည့်မြင်တိုင် - အေးရွာ အနီးတွင် လှိုင်မြစ်ကူးတံတား တည်

ဆောက်နိုင်ပါက ရန်ကုန်မြို့တော် အတွင်း လမ်းကွန်ရက်အသစ်ပေါ် ပေါက်လာနိုင်ခြင်း၊ မြို့ပြကို ချဲ့ထွင် နိုင်ခြင်းနှင့် ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှုများ ကို လျော့ချနိုင်ခြင်း စသည့်အကျိုး ကျေးဇူးများသာမက တည်ဆောက် ရေး အဆင့်မြှင့်တင်ပညာများကို မြန်မာအင်ဂျင်နီယာများ ရရှိလာနိုင် မည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် လှိုင်မြစ်ကူးတံတား တည်ဆောက်ရေး အတွက် အကြံပြုမြောက်နိုင်စွမ်း လေ့လာမှုကို ဆောင်ရွက်ပြီးစီး၍ အသေးစိတ် ဖြစ်မြောက်နိုင်စွမ်း လေ့လာမှုကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက် လျက်ရှိပါကြောင်းဖြင့် ဖြေကြားခဲ့သည်။

ယနေ့ အစည်းအဝေးတွင် မလှိုင်မဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးအေးမောက် ၏ ကျေးလက်/မြို့နယ်/ခရိုင်များကို အဓိကဆက်သွယ်ပေးသော လူမှုရေး၊ စီးပွားရေးအစ အဓိကကျသည့် ခရိုင်ချင်းဆက်လမ်းများ၊ ဒီစကြိုတ် ကောင်စီလမ်းများကို ဆောက်လုပ် ရေးဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ယူ လွှဲပြောင်း လည်ပတ်ဆောင်ရွက် ပေးနိုင်ရန် အဆို နှင့် စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်က မှတ်တမ်းတင်ကြောင်း ဆုံးဖြတ်ခဲ့သည်။ (သတင်းစဉ်)

အမျိုးသားလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ ဆက်လက်ဆွေးနွေး



ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁၀)မှ ဦးနု။



ရခိုင်ပြည်နယ်မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၁၀)မှ ဦးအုန်းတင်။

နေပြည်တော် မတ် ၂၅

အမျိုးသားလွှတ်တော် (၁၂)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး(၃၄)ရက် မြောက်နေ့ကို ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီတွင်ကျင်းပပြီး အမျိုးသားပညာရေး ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် များက ဆက်လက်ဆွေးနွေးကြသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးမဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁၀)မှ ဦးနုက ပြဌာန်းထား ရှိသော အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေနှင့် ယခုတင်ပြသော အမျိုးသားပညာရေး ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်းတို့တွင် “မူကြိုပညာရေး”ဆိုသော အသုံးအနှုန်းများကို တွေ့ရှိရပါကြောင်း၊ “မူကြို”ဆိုသည်မှာ “မူလတန်းကြို” ကိုဆိုလိုခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဥပဒေတွင် အတိုကောက်စကားလုံးများကို သုံးနှုန်း ရန်မသင့်ပါသဖြင့် အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေ ပုဒ်မ ၂၊ ပုဒ်မခွဲ(ဏ)ကို မူကြို ပညာရေး ဆိုသည်မှာ အသက်သုံးနှစ်မှ ငါးနှစ်အရွယ်ကလေးများ၏ ကာယ၊ ဉာဏ၊ စာရိတ္တ၊ မိတ္တနှင့် စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် အခြေခံပညာ ဆက်လက်သင်ယူနိုင်ရေးအတွက် ပြုစုပျိုးထောင်ပေးသော မူလတန်း ကြိုပညာရေးကို ဆိုသည်ဟု ပြင်ဆင်ရေးသားနိုင်ရန် အကြံပြုလိုပါကြောင်း။

ဥပဒေကြမ်းကော်မတီ၏ ပြင်ဆင်ချက်အပိုဒ် ၁၅ တွင် အမျိုးသား ပညာရေးဥပဒေ ပုဒ်မ ၁၉ ကို အစားထိုးရာ၌ “မိခင်တိုင်းရင်းသားဘာသာစကား” ဆိုသည့် စကားရပ်ကို ရှင်းရှင်းလင်းလင်းဖြစ်စေရန် “သက်ဆိုင်ရာတိုင်းရင်း သားဘာသာစကား” ဟု ပြင်ဆင်ရေးသားသင့်ပါကြောင်းကို အကြံပြုလိုပါ ကြောင်း၊ အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်းတွင် မသန်စွမ်းသူများ ပညာသင်ယူနိုင်ရေးအတွက် လိုအပ်နေသော အစီအမံများ၊ အထောက်အကူပြုပစ္စည်းကိရိယာများ၊ သင်ကြားနည်းစနစ်များနှင့် အထူး ပညာရေးအစီအစဉ်ဖြင့် သင်ကြားပေးသောကျောင်းများ ထူထောင်ဆောင် ရွက်ပေးမည့်ဥပဒေတစ်ရပ် ပေါ် ထွန်းလာရန် ကြိုးပမ်းထားကြောင်းတွေ့ရ၍ ပြည်ထောင်စုဖွဲ့တိုင်းရင်းသား မသန်စွမ်းသူများအတွက် အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥပဒေကြမ်းကော်မတီ၏ ဖြည့်စွက်ပြင်ဆင်ချက်များကို အလေးအနက် ထောက်ခံပါကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးပြောကြားသည်။

တပ်မတော်သားကိုယ်စားလှယ် ဝိုင်းမျိုးအောင်ကိုမင်းက ဆွေးနွေးရာတွင် နိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသားများအတွက် အမှန်တကယ်အကျိုးပြုနိုင်သည့် စိတ်ရင်း စာမျက်နှာ ၇ ကော်လံ ၁ သို့

နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ အကြံပြုဆောင်းပါး

မြန်မာနိုင်ငံသမိုင်းတွင် နန်းတွင်းရေးတို့မတည်ငြိမ်၊ ညီညွတ်ခြင်းတို့ အစည်းပြေချိန်မှာ သူ့ကျွန်ဘဝ ရောက်ခဲ့ရသည်။

အားမတန် မာန်ချလို အရှင်နှစ်ပါးတို့ ပါတော်မူချိန်မှစ၍ပင် မြန်မာ တစ်မျိုးသားလုံး သူ့ကျွန်မခံလိုသော စိတ်ဓာတ်နှင့် လှုပ်ရှားခဲ့ကြသည်။

သူ့ကျွန်မခံလိုသူများက ဒေသအလိုက် ရရာလက်နက် လေးမြား၊ တုတ်၊ ဓားတို့နှင့် တိုက်ကြသည်။ ဗြိတိသျှတို့ကလည်း အိန္ဒိယနိုင်ငံမှ စစ်ဗာရီများကို စုဆောင်းခေါ်ယူလျက် မြန်မာပြည်ကို ဖိနှိပ်ခဲ့၊ အုပ်ချုပ်ခဲ့သည်။ အမျိုးသားရေး စိတ်ဓာတ်ပြင်းထန်သူတို့က တစ်ခေတ်ပြီးတစ်ခေတ် တစ်ဖွဲ့ချင်းတစ်ဖွဲ့ချင်း အန်တုဖက်ပြိုင်ခဲ့ကြသည်။

အချုပ်အားဖြင့်ဆိုရသော် ဆုံးရှုံးခဲ့ရသော လွတ်လပ်ရေးပြန်ရဖို့ ကိုယ့်ထီးကိုယ့်နန်း၊ ကိုယ့်ကြွနန်းလို သခင်ဘဝ ပြန်ရဖို့ ကြိုးစားခဲ့ကြသည်။ လွတ်လပ်ရေးကြိုးပမ်းရာမှာလည်း သူ့ခေတ်သူ့အခါ သူ့ပတ်ဝန်းကျင် အလျောက် ဖတ်သမျှ၊ မှတ်သမျှ၊ လေ့လာမိသမျှ၊ ဆက်သွယ်မိသမျှအပေါ် တည်မှီလျက်ကြိုးစားခဲ့ကြသူများ၊ အဖွဲ့အစည်းများအားလုံးကို လေးစားရ ပါမည်။

ကိုယ့်ဒေသ ကိုယ့်အခြေအနေအရ တော်လှန်တိုက်ခိုက်ကြရာမှာ လုံးဝ လွတ်လပ်သည်အထိ အောင်မြင်မှုမရရှိကြသော်လည်း သူ့ကျွန်မခံလိုသော စိတ်ဓာတ်ကတော့ ပြည်ထောင်စုစွမ်းတိုင်းရင်းသားတွေရဲ့ ရင်ထဲအသည်း ထဲမှာ အစိုင်အခဲကြီးမားစွာ အမြစ်တွယ်ရှင်သန်ကြီးထွားလာခဲ့ကြသည် ဟု သောရလဒ်ကိုတော့ အသိအမှတ်ပြုကြရပါမည်။

တစ်ဆင့်ပြီးတစ်ဆင့် အရှိန်မြှင့်လာသော လွတ်လပ်ရေးကြိုးပမ်းမှု စိတ်ဓာတ်နှင့်လှုပ်ရှားမှုသည် အချိန်အခါသင့်လာသောအခါမှာ ညီညွတ်သော အားကို ရလာစေပါတော့သည်။

တစ်ယောက်အားနှင့် ယူသော်မရ တစ်သောင်းအားနှင့်ယူမှရသည် ဟူသောစကားသည် မည်သည့်ခေတ်ကာလက စတင်ပေါ်ပေါက်ခဲ့မှန်းမသိ သော်လည်း ထိုစကားမှန်ကန်ကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံကြီး လွတ်လပ်ရေးရလာခြင်း က သက်သေခံလျက်ရှိပါသည်။

မြန်မာပြည်သူပြည်သားအားလုံး စိတ်ဆန္ဒပြင်းပြချိန် ဒုတိယကမ္ဘာစစ်မီး ပြန့်ပွားချိန်နှင့် အချိန်ကိုက်လာသည်။ ကျွန်ဘဝက လွတ်မြောက်ဖို့ ကူညီမည့် သူတွေရှာကြသည်။ အဆက်အသွယ်တွေရှာကြသည်။ တစ်ဦးတစ်ယောက် တည်းမဟုတ်။ သူနည်းသူဟန် ကိုယ့်နည်းကိုယ့်ဟန်နှင့် ဆက်သွယ်မှုတွေရှာကြ သည်။ တရုတ်ပြည်သို့ဆက်သည်။ အိန္ဒိယသို့ ဆက်သည်။ ယိုးဒယား(ထိုင်း) သို့ ဆက်သည်။

သခင် ဗစိန်၊ သခင်ထွန်းအုပ်တို့က သခင်လှဖေအား ယိုးဒယားသို့လွတ် သည်။ အောင်မြင်မှုမရခဲ့။ သခင် ဗစိန်၊ သခင်ထွန်းအုပ်၊ သခင်အောင်သန်းတို့ ဂျပန်နှင့် ဆက်သွယ်မှုရသည်။ ဂျပန်ကခေါ်၍ ယိုးဒယားမှတစ်ဆင့်သွား သော သခင်ဗစိန်အား နယ်စပ်တွင် အဖမ်းခံရသည်။ အောင်မြင်မှုမရခဲ့။ သခင်အောင်သန်းတစ်ယောက်သာလျှင် ယိုးဒယားသို့ ရောက်သွားသည်။

ဒေါက်တာဘမော်နှင့် ဒေါက်တာသိန်းမောင်တို့က ဂျပန်နှင့် ဆက်သွယ် မှုရသည်။ တစ်ချိန်တည်းတွင် လှုပ်ရှားနေကြခြင်းဖြစ်သည်။ ရန်ကုန်တွင် လှုပ်ရှားနေကြသော အဖွဲ့ထဲမှ ဦးသိန်းမောင်က ဂျပန်ဘုန်းတော်ကြီး ဦးနဂါအိ၊ ဗိုလ်မှူးကြီး ဆူဇုကီးတို့နှင့် ဆက်သွယ်မှုမှတစ်ဆင့် သခင် အောင်ဆန်းတို့ ဂျပန်ပြည်သို့ ရောက်သွားသည်။

ဂျပန်ပြည်တွင် လျှို့ဝှက်လှုပ်ရှားရင်း မြန်မာ့လွတ်လပ်ရေးကိစ္စ ဆွေးနွေး ကြရသည်။ သခင်အောင်ဆန်းကိုယ်တိုင် မြန်မာပြည်သို့ တစ်ခေါက်ပြန်လာ သည်။ မြန်မာပြည်၌ နိုင်ငံရေးခေါင်းဆောင်များနှင့် ဆွေးနွေးကြသည်။ စီမံချက်တွေ ညှိကြသည်။

စစ်ပညာသင်ဖို့လူငယ်များ ဂျပန်ပြည်လွတ်ရေးမှာ အထူးလျှို့ဝှက်စီစဉ်ရ သည်။ ပုလိပ်စုံထောက်တွေကလည်း အထူးလှုပ်ရှားနေကြသောကြောင့်

# မခန်းချောက်သော သွေး

## မောင်ဆွေသက်

သူတို့မျက်စိအောက်မှာ အမြဲရှိပြီး ဖမ်းဖို့ဆီးဖို့စာရင်း(က)တွင် ပါဝင်သူတို့ကို လွတ်ဖို့ခက်သည်။ ထို့ကြောင့် ကိုယ်ယောင်ဖျောက်နိုင်သူတွေ စုံထောက်တို့ မျက်ခြည်ပြတ်သောသူတွေကို လျှို့ဝှက်ဆက်သွယ် လျှို့ဝှက်စေလွှတ်ရတော့သည်။ ထို့ကြောင့် ပထမအသုတ်အဖြစ် သခင်အောင်ဆန်းနှင့်အတူ သခင်လှဖေ (ဗိုလ်လက်ျာ)၊ သခင်အေးမောင်(ဗိုလ်မိုးညို)၊ သခင်ဗဂုမ်း(ဗိုလ်လရောင်) နှင့် ကိုထွန်းရှိန်(ဗိုလ်ရန်နိုင်)တို့သည် ၁၉၄၁ ခုနှစ် မတ်လ ၉ ရက်နေ့တွင် ထွက်ခွာသွားနိုင်ခဲ့သည်။

ဧပြီလ ၁၃ ရက်နေ့တွင် သခင်စောလွင်(ဗိုလ်မင်းခေါင်)၊ သခင်သန်းတင် (ဗိုလ်မြအင်)၊ ကိုရွှေ(ဗိုလ်ကျော်ဇော)၊ ကိုအောင်သိန်း(ဗိုလ်ရဲထွဋ်)စသူတို့ပါဝင် သောအဖွဲ့ကို စေလွှတ်သည်။ တတိယအသုတ်အဖြစ် သခင်ခင်မောင်ဦး(ဗိုလ်တာ ရာ)၊ သခင်စံမြ(ဗိုလ်တောက်ထိန်)၊ ကိုလှမောင်(ဗိုလ်ဇေယျ)စသူတို့ကို စေလွှတ်သည်။

၁၉၄၁ ခုနှစ် ဇူလိုင်လ ၈ ရက်နေ့တွင် သခင်ရှုမောင်(ဗိုလ်နေဝင်း)၊ သခင် စံလှိုင်(ဗိုလ်အောင်)၊ သခင်ထွန်းခင်(ဗိုလ်မြင့်ဆွေ)၊ သခင် ထွန်းလွင် (ဗိုလ်ဗလ)၊ ကိုသန်းညွန့်(ဗိုလ်ဇေယျ)၊ ကိုစိုး(ဗိုလ်မြင့်အောင်) စသူတို့ ထွက်ခွာသွားကြသည်။ ဂျပန်ပြည်တွင် သင်တန်းသား ၃၀ စုမိပြီး သင်တန်း စတင်သောအချိန်မှာ သခင် ၁၉ ယောက်၊ သခင်အမည် မတပ်သူ ၁၁ ယောက် ပေါင်း ၃၀ သည် နောင်အခါ ရဲဘော်သုံးကျိပ်ဖြစ်မည့် အမာခံများ ဖြစ်ခဲ့ကြပါတော့သည်။

၁၉၄၁ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလ ၂၆ ရက်နေ့တွင် ထိုင်းနိုင်ငံ ဗန်ကောက်မြို့၌ လက်မောင်းသွေးများ ဖောက်သောက်ပြီး လွတ်လပ်ရေးအတွက် တိုက်ပွဲဝင်ရန် သစ္စာဆိုခဲ့ကြသည်ဟု မှတ်တမ်းရှိခဲ့သည်။ ထို့ကြောင့် ရဲဘော်သုံးကျိပ်ဆိုလျှင် မမြင်ဖူး၊ မကြုံဆုံဖူးသော်လည်း တစ်ပြည်လုံးက ချစ်ခင်လေးစားကြသည်။

စာရေးသူသည် အငြိမ်းစားတပ်မတော်သားဟောင်းကြီးတစ်ဦးဖြစ်၍ လက်ရှိတပ်မတော်သည် မိမိ၏တပ်မတော်ဟု ခံယူထားပါ၏။ တစ်ချိန်က သစ္စာရှိတပ်မတော်သားတစ်ဦးပီတိ တပ်မတော်၏ထာဝရ အရန်အင်အား စာရင်းဝင် ဖြစ်နေသည်ဟု မှတ်ယူထားပါ၏။

ကျွန်တော်တာဝန်ထမ်းဆောင်စဉ်ကာလမှာ တိုက်ပွဲသေးသေးရာာ ကြီးကြီးရာရာတိုက်ခဲ့ရဖူးပါသည်။

၁၉၅၇-၅၈ ခုနှစ်ဆီက တပ်စုမှူးအဆင့်နှင့် သေနတ်စပစ်ရသည်။ ခြေမြန်တပ်ရင်း(၁၀၅)မှ တပ်ခွဲမှူး ဗိုလ်ကြီးထွန်းရီ၏ စီမံမှုကြောင့် တိုက်ပွဲတစ်ပွဲ တည်းမှ ရန်သူ ၂၈ ယောက်၊ သေနတ် ၂၇ လက်ရရှိခဲ့သည်။

၁၉၇၉ ခုနှစ်တွင် ကစထမူး ဗိုလ်ချုပ်ထွန်းရီ၏ တာဝန်ပေးချက်အရ တပ်မ(၇၇)မှ တပ်ရင်း(၆)ရင်းနှင့်အတူ အမြောက်ရှစ်လက်ကို အနီးကပ်ကွပ်ကဲ တိုက်ပွဲဝင်ခဲ့ရသည်။

၁၉၈၀-၈၁ နောက်ပိုင်း သေနတ်သံနှင့် ဝေးခဲ့ရပြီး ပြည်တွင်းဆူပူမှုတွေ လည်း အေးသလောက်ရှိနေပြီ။

ယနေ့ သည်အချိန်မှာမှ မီးပွားလေးထတောက်လာသည်။ ကိုးကန့် နယ်မြေ လောက်ကိုင်ဒေသမှ ရုတ်တရက်ပေါ်ထွက်လာသော မီးပွားလေး သည် နယ်စွန့်နယ်ဖျားမှာဖြစ်သော်လည်း လျစ်လျူရှုထား၍မဖြစ်။

တပ်မတော်မှ စနစ်တကျ ပြင်ဆင်တိုက်ခိုက်နေရပြီ။ တပ်မတော်သားများကို ကျွန်တော် ကိုယ်ချင်းစာပါသည်။ တောင်စောင်းတွင် ကြွက်တွင်းလို တူးထား သော ဆက်သွယ်ရေးမြောင်းနှင့် မြေတွင်း၊ ကြွက်တွင်းလိုအပေါက်လေးထဲမှ ခေါင်းပြု၍ ခုခံတိုက်ခိုက်နေသော ရန်သူပစ်ကျင်းအပေါက်ဝကို တည့်တည့် မှန်ဖို့ လေကြောင်းပစ်ကူ၊ အမြောက်ပစ်ကူတို့နှင့် ဟန်ချက်ညီ တပ်ရင်း လက်နက်မျိုးစုံနှင့် ပစ်ရသည်မှာ မည်မျှခက်ခဲကြောင်း သဘောပေါက်ပါသည်။

၂၀၁၅ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ ၉ ရက်နေ့မှစ၍ လောက်ကိုင်ဒေသ၌ တိုက်ပွဲများ စတင်ဖြစ်ပွားကြောင်း ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၂ ရက်နေ့တွင် ကြေညာ သည်။ သံယောဇဉ်မပြတ်နိုင်သော ရဲဘော်သုံးကျိပ်မျိုးဆက် ဒေါက်တာ ခင်စန္ဒာဝင်းနှင့် ကျွန်တော်တို့ဆက်သွယ်ကြသည်။ ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၄ ရက်နေ့ မွန်းလွဲ ၁ နာရီမှာ ရန်ကုန်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တွင် ရှေ့တန်းတိုက်ပွဲဝင်စစ် သည်များအတွက် အလှူငွေ လက်ခံပေးသည်။

ဗိုလ်ချုပ်ကြီးနေဝင်း မိသားစု၊ ဗိုလ်ချုပ်ကြီးကျော်ထင် မိသားစု၊ ဗိုလ်ချုပ်သန်းဦး မိသားစုနှင့် ကျွန်တော်တို့ မိသားစုများအပါအဝင် စေတနာရှင် ၆၀ တို့က ချက်ချင်းလှူဒါန်းခဲ့ကြသည်။

ယင်းနောက်မှာ တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် နယ်မြေအလိုက် မြန်မာတစ်ပြည်လုံးမှ စေတနာရှင်များက ငွေအား၊ ပစ္စည်းအားများ လှူကြသည်။ ကြည်နူးစရာ အကောင်းဆုံးက ဖေဖော်ဝါရီ ၂၃ ရက်နေ့ ဖြစ်ပါသည်။

ရဲဘော်သုံးကျိပ် မိသားစုဝင်များက မြေးများ၊ သားများဖြစ်ကြသော တပ်မတော်သားများအပေါ် သံယောဇဉ်မပြတ်နိုင်ပါ။ ရဲဘော်သုံးကျိပ်ဝင် ဗိုလ်ထောက်ကြီးများ ကွယ်လွန်ရှာခဲ့ကြပြီ။ ရဲဘော်သုံးကျိပ်၏ ဇနီးများအနက် ဗိုလ်မြင့်ဆွေ၏ဇနီး ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝင်း အသက်(၈၉)နှစ်တစ်ယောက်သာ သက်ရှိထင်ရှားကျန်သည်။ လက်လှမ်းမီရာ ရဲဘော်သုံးကျိပ်၏ မိသားစုဝင် များ ဆက်သွယ်ကြသည်။ တိုင်ပင်ကြသည်။

ဗိုလ်နေဝင်း၊ ဗိုလ်ဗလ၊ ဗိုလ်ဇေယျ၊ ဗိုလ်ရန်နိုင်၊ ဗိုလ်မြင့်ဆွေ၊ ဗိုလ်တာရာ၊ ဗိုလ်ရန်အောင်၊ ဗိုလ်လရောင်၊ ဗိုလ်ဇေယျာ၊ ဗိုလ်ဘုန်းမြင့်၊ ဗိုလ်စောအောင်၊ ဗိုလ်စောနောင်၊ ဗိုလ်မိုးညို၊ သခင်ထွန်းအုပ်၊ ဗိုလ်အောင်၊ ဗိုလ်လင်းယုန်၊ ဗိုလ်မင်းရောင်၊ ဗိုလ်တောက်ထိန်၊ ဗိုလ်စကြာတို့၏ သားသမီး မြေးမြစ်များ ဆက်သွယ်မှုရကြသည်။ တတိယသမ္မတကြသည်။ သိန်း ၃၀ ကို ဗိုလ်မြင့်ဆွေ၏ဇနီး ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝင်း ဦးဆောင်၍ လှူဒါန်းလိုက်ကြ ပါသည်။

တစ်ဆက်တည်းတွင် တော်လှန်ရေးကောင်စီဝင်များနှင့် ၎င်းတို့အစိုးရ အဖွဲ့ဝင်များ၏ မိသားစုများကလည်း စုကြ ဆောင်းကြ လှူဒါန်းကြသည်။ ဦးနေဝင်း၊ ဦးအောင်ကြီး၊ ဦးတင်ဖေ၊ ဦးစန်းယု၊ ဦးစောမြင့်၊ ဦးကြည်မောင်၊ ဦးချစ်မြိုင်၊ ဦးမောင်ရွှေ၊ ဦးသန်းစိန်၊ ဦးကျော်စိုး၊ ဦးလှဟန်၊ ဦးတင်ယုဆိုင်၊ ဦးဘနီ၊ ဦးခင်ညို၊ ဦးဘငြိမ်း စသူတို့၏ ဆွေမျိုးစုများက ကျပ်သိန်းငါးဆယ်နှင့် သုံးသောင်း၊ ဒေါ်လာတစ်ထောင်တိတိတို့ ပေးလှူကြသည်။ ၎င်းတို့နှင့်အတူ စေတနာရှင်အများအပြားကလည်း ပေးလှူကြရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအေးမြင့်ကြူနှင့် ရန်ကုန်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူးတို့က လှူဒါန်းရခြင်း အကြောင်းနှင့် ကျေးဇူးတင်စကားများ ပြောကြားကြသည်။

ထိုနေ့ရက်နောက်ပိုင်း နေ့စဉ်သတင်းစာများတွင် အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ အားပေးကူညီလှူဒါန်းကြသော သတင်းများက ဆက်၍ဆက်၍ပါနေသည်။ ရဲဘော်သုံးကျိပ်နှင့် တော်လှန်ရေးကောင်စီအဖွဲ့ဝင်များ စာရင်းမှာမပါခဲ့ သော်လည်း လွတ်လပ်ရေးကြိုးပမ်းမှုကာလမိခဲ့သူ သခင်များ၊ လွတ်လပ်ရေး ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ခဲ့သော တပ်မှူးဟောင်းကြီးများ၏မိသားစုများ ကလည်း တိုင်ပင်ကြသည်။ စုကြ ဆောင်းကြ ထည့်ဝင်ကြသည်။

ဗိုလ်ချုပ်ကြီးသူရကျော်ထင်၊ ဝန်ကြီးချုပ် သူရဦးထွန်းတင် စသူတို့၏ ဇနီးများဦးဆောင်လျက် ဝန်ကြီးဟောင်းများ၊ တပ်မှူးဟောင်းများကလည်း စေတနာရှိကြသည်။ ငွေကြေးမန မကြွယ်ဝ မချမ်းသာသော်လည်း စေတနာ ကြွယ်ဝကြသည်။ သူတို့ တစ်သိန်းစီစုလိုက်ရာ ၃၆ သိန်းရသည်။ လေးဦးက တစ်သိန်း စီထပ်စုပြီး ထပ်ဆောင်းလိုက်သောအခါ သိန်း ၄၀ ပြည့်သွားသည်။ ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လ ၁၀ ရက်နေ့က ရန်ကုန်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူးထံ သွားရောက်လှူဒါန်းလိုက်ကြပြန်သည်။

တကယ်တော့ ရဲဘော်သုံးကျိပ်မှစ၍ ကျွန်တော်တို့အထိ တပ်မှူးဟောင်း များ၊ စစ်သည်ရဲဘော်များ ချွေးနဲ့စာနှင့် လှူကြ တန်းကြသည်ကို ကျွန်တော် က ရေးဖွဲ့မှတ်တမ်းတင်နေခြင်းသည် ပြည်သူတစ်ရပ်လုံး အားပေးလှူဒါန်း မှုမာဏနှင့်ယှဉ်လျှင် ဘာမျှမပြောပလောက်ပါပေ။ ကျွန်တော်တို့သာမက ယနေ့ ပြည်သူတစ်ရပ်လုံးက လောက်ကိုင်ဒေသမှာ ကိုယ်ကျိုးစွန့်အနစ်နာခံ တိုက်ပွဲဝင်နေကြသူများကို တစ်ခဲနက်ထောက်ခံနေကြသည်။ အားပေးနေကြ သည်။ ယုံကြည်မှုအပြည့်ရှိနေကြသည်။

ရဲဘော်သုံးကျိပ်မိသားစုမှအစ ကျွန်တော်တို့လို အရွယ်လွန်စစ်သားများ အထိ သံယောဇဉ်သည် ယနေ့ထက်တိုင် အရှိန်မပြတ် တရစပ်စီးဆင်းနေဆဲ ဖြစ်ပါ၏။

ကျွန်တော်တို့နှင့်တကွ ငါးဆယ့်တစ်သန်းသော ပြည်သူလူထုထောက်ခံမှု များသည် တိုက်ပွဲဝင်စစ်သည်တို့အတွက် မဖော်ပြနိုင်သော အားများဖြစ်စေ မည်မှာ အမှန်ဟုဆိုရပါသည်။

ဤယုံကြည်ချက်ကြောင့်လည်း ရဲဘော်တို့ဆင်နွှဲနေကြသော တရားသော စစ်ပွဲသည် မကြာမီ အောင်ပွဲခံအဆုံးသတ်နိုင်မည်ဟု ပြင်းထန်စွာ ယုံကြည် နေမိပါသောကြောင့်-

လွန်ခဲ့သောနှစ်ပေါင်း (၇၀)က စစ်သေနာပတိ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း ပြောကြားခဲ့သော စစ်ထွက်မိန့်ခွန်းဖြစ်သည့် **“အနီးကပ်ရန်သူကိုရှာပြီး ချေမှုန်း ကြ”**ဆိုသည့် အမှာစကားအတိုင်း အတွင်းပိုင်းမှာ ရန်ပြုနေကြသော လောက်ကိုင်ဒေသရှိ ရန်သူဟူသမျှ အမှန်ညက်ညက်ချေ သုတ်သင်ပါလေလော့ ချစ်ရဲဘော် . . . ဟူ၍ ပြည်သူတစ်ရပ်လုံးကိုယ်စား မတ်လ ၂၇ ရက်နေ့အမိ အားပေးလိုက်ရပါကြောင်း။ ။



ပြည်တွင်းရေးရာ

၂၀၁၅ ခုနှစ် နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ ဦးတည်ချက်များ

- ★ နိုင်ငံတော်၏ မြေထု၊ ရေထုနှင့် လေထုကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရန် အင်အားတောင့်တင်းပြီး စွမ်းရည် ထက်မြက်မြင့်မားသော ခေတ်မီတပ်မတော် တည်ဆောက်ရေး။
- ★ နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့် နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ပြည်သူ့လူထုနှင့်အတူ လက်တွဲညီညီ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး။
- ★ နိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသားများအပေါ် ကျရောက်လာနိုင်သည့် ပြည်တွင်းပြည်ပ အန္တရာယ်များ၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များမှ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး။
- ★ ပြည်ထောင်စုမပြိုကွဲရေး၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်မှုမပြိုကွဲရေး၊ အချုပ်အခြာအာဏာတည်တံ့ခိုင်မြဲရေးတို့ကို အသက်ပေး၍ ထိန်းသိမ်း ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး။

အမျိုးသားမှ

စေတနာ့မှန်ကန်စွာ တွေးခေါ်နိုင်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ အမျိုးသား ပညာရေးဥပဒေပုဒ်မ ၂ (ဆ)တွင် လွတ်လပ်စွာ တွေးခေါ်၍ ဟူသော စကားရပ်မထည့်လျှင်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ လွတ်လပ်စွာတွေးခေါ်ခြင်းစကားရပ် ကြောင့် မှားယွင်းသည့်အတွေးများ တွေးနိုင်သည့်အတွက် ဘက်စုံအတွေး အခေါ် မှန်ကန်၍ ဟူသော စကားရပ် အတိုင်း ထားရှိသင့်ပါကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁၀)မှ ဦးအုန်းတင်က “အမျိုးသား ပညာရေးဆိုသည်မှာ နိုင်ငံတော်ရှိ တိုင်းရင်းသားအားလုံး၏ ဘာသာ စကား၊ စာပေ၊ ယဉ်ကျေးမှုအနုပညာ၊

ရိုးရာဓလေ့နှင့် သမိုင်းအမွေအနှစ် များ၏ အနှစ်သာရများကို တန်ဖိုးထား ထိန်းသိမ်းမြှင့်တင်ပြီး လွတ်လပ်စွာ တွေးခေါ်၍ အကျင့်စာရိတ္တကောင်း မွန်သော လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ် များကို ခေတ်စနစ်၏ လိုအပ်ချက်နှင့် အညီ နိုင်ငံတော်ကို ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးသို့ ပို့ဆောင်နိုင်စွမ်း ရှိသည့် ပညာရေးကိုဆိုသည်” စကား ရပ်အစား “ အမျိုးသားပညာရေး ဆိုသည်မှာ တိုင်းရင်းသားအားလုံး၏ ဘာသာစကား၊ စာပေ၊ ယဉ်ကျေးမှု အနုပညာ၊ ရိုးရာဓလေ့နှင့် သမိုင်း အမွေအနှစ်များ၏ အနှစ်သာရများကို တန်ဖိုးထားမြှင့်တင်ပြီး စဉ်းစားတွေး ခေါ်တတ်၍ ကိုယ်ကျင့်တရားကောင်း မွန်သော လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်

များကို ပြုစုပျိုးထောင်ရန်နှင့် နိုင်ငံ တော်ကို ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးသို့ ပို့ဆောင်နိုင်စွမ်းရှိသည့် ပညာရေး ကိုဆိုသည်” ဟု အစားထိုးပြောင်းလဲလို ပါကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးပြောကြား သည်။

ထို့နောက် အမျိုးသားပညာရေး ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥပဒေကြမ်းကော်မတီနှင့် ဒီမိုကရေစီ ပညာရေးစစ်ကြောင်းများကို အားပေး ထောက်ခံကူညီခဲ့သည့် ပြည်သူ ကိုယ်စားလှယ်များ အမျိုးသား လွှတ်တော်ခန်းမတွင် ဆက်လက် ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

(သတင်းစဉ်)

ခေတ္တသိမ်းဆည်းထားသည့် ထိုင်းဘတ်ငွေသုံးသိန်းငါးသောင်းပြန်လည်ပေးအပ်

တာချီလိတ် မတ် ၂၅ မြန်မာနိုင်ငံသားတစ်ဦးထံမှ ထိုင်း နိုင်ငံ မယ်ဆိုင်မြို့ ရဲတပ်ဖွဲ့က ခေတ္တ သိမ်းဆည်းထားသည့် ထိုင်းနိုင်ငံသုံး ဘတ်ငွေ သုံးသိန်းငါးသောင်းအား မတ် ၂၄ ရက် ညနေပိုင်းတွင် ပြန်လည် လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

“ဒီငွေတွေက ပြီးခဲ့တဲ့ မတ် ၂၂ ရက်က တာချီလိတ်မြို့မှာနေထိုင်တဲ့ အာခါတိုင်းရင်းသား မောင်မာတေး

ကို ထိုင်းနိုင်ငံ ချိန်းရိုင်းခရိုင် မယ်ဖာလုံမြို့မှာနေထိုင်တဲ့ သူဦးလေး တော်စပ်သူက လွှဲပြောင်းပေးခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီငွေတွေကို ATM Box မှာ ထုတ်ယူပြီး ကုန်တိုက်မှာဈေးဝယ် နေတုန်း အရပ်ဝတ်နဲ့ ထိုင်းရဲတွေက မသင်္ကာလို့ စစ်ဆေးခဲ့ရာ ATM Card မှာပါတဲ့ အမည်နဲ့မကိုက်ညီလို့ ခေတ္တယာယီထိန်းသိမ်းထားခဲ့ပြီး မြန်မာဘက်မှ တာဝန်ရှိသူတွေနဲ့ ညှိနှိုင်းစစ်ဆေးခဲ့ရာမှာ သံသယဖြစ်

ဖွယ်တစ်စုံတစ်ရာမတွေ့ရှိရတဲ့အတွက် ဒီကနေ့ ညနေပိုင်းမှာ ထိုင်း- မြန်မာ နယ်ခြားကော်မတီမှ တာဝန်ရှိသူများနဲ့ (ထိုင်းနိုင်ငံ မယ်ဆိုင်မြို့ ရောက်မြန်မာ နိုင်ငံသားများအား ကူညီစောင့်ရှောက် ရေးနှင့်စေ့စပ်ညှိနှိုင်းရေးကော်မတီ) မှ ကော်မတီဝင်တွေရှေ့မှောက်မှာ မယ်ဆိုင်မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့ စစ်ဆေးရေး အရာရှိ ဒုရဲမှူးချန်အောင်က ကာယကံ ရှင်မောင်မာတေးရဲ့ ငွေတွေအားလုံး ကို ပြန်လည်လွှဲပြောင်းပေးခဲ့တာဖြစ်



နှစ်(၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ အကြံပြုချက်များ

အစဉ်အလာကောင်းတဲ့ တို့တပ်မတော်

- ★ နိုင်းယုဉ်မုက်ကာ ပြန်လည်စစ်လျှင်ဖြင့် သမိုင်းတွင်ကျော် မဟာပုဂံခေတ်မှာလ အနော်ရထာ ကျန်စစ်ကိုခေါင်းဆောင်ထားပါလို့ သောင်းထောင်များစွာ အာဇာနည်တို့ မြန်မာပြည်ကို ဝဋ္ဋာသိတင်ပေးခဲ့ကြ ရေးရေးကစစ်သည်တွေ . . .
  - ★ ဘုရင့်နောင်မဟာရာဇာလည်း အရှေ့တောင်အာရှမှာ အတူပေါင်းပြီး မူကောင်းစွာ ပြည်တကာသာယာစေဖို့ ညီညီညာညာလေ သိမ်းကာရုံးပြန်တော့ မြို့ရွာအားလုံး ဝိုလ်ပါစုံဖွဲ့လို့ လိုက်ခဲ့ကြပြန်ပေ . . .
  - ★ တရားအပေါင်းဟာ သင်္ခါရပို့ အားကောင်းတာ အစဉ်ထာဝရမမြဲသော်လည်း အမြင်ဝါဒကွဲလျှင် ရေတိမ်နှစ်တတ်တာကြောင့် ဖြစ်ရပ်တွေ ဆုံကာမကျခင် သစ်တပ်နှင့် အလိုကာတာကစပြီး အညာက မြို့ရွာတို့မှာ တို့ပြည်ကိုအမှောင်တွေမခစေဖို့ အောင်လေ့ဆိုတဲ့ မြို့သူကြီးက
- ကိုယ်ထီးကိုယ် ပြန်ဆောင်ယူလို့ ပုဂံတောင်ငူ အစဉ်အလာမပျက်ရအောင် ပြင်ဆင်ကာချီတက်တဲ့ ကုန်းဘောင်တပ်မဟာတွေ အနာဂတ်မြန်မာပြည်အတွက် တွေးချင့်စံတင်ထား မပြတ်ပါစေနှင့် သွေးသစ်အရန်အင်အား . . .
- ★ မညီညွတ်လို့ ကျွန်ဖြစ်စဉ်အခါ နွံမနှစ်စေရာ ကိုယ့်မျိုးနွယ်အရေးကြုံတော့ အဘိုးရဲ့သွေး မြေးမှာပါပြန်လို့ ရေးမြန်မာအလံ ဘဝင်ကျော်ကာ လွှင့်ရအောင် အသက်ပါစွန့်တဲ့ ရဲဘော်သုံးကျိပ်တို့က ဘုန်းအတိတ်နှင့် အမြဲတေယူပြီး ပြည်သူတွေ သခင်ဖြစ်ဖို့ အသွင်သစ်တပ်မတော်ဖွဲ့ တရစပ်ပေါ်တဲ့ ရန်အသိမ်အပျင်းတို့ကို အပန်ပန်နိမ့်နင်းခဲ့ကာလအဖြစ်ဟောင်းကပြင် ပဟာပြုရာသနစ်ကောင်း အလွန်ကြွယ်တဲ့ နှစ်ပေါင်းခုနှစ်ဆယ်ပြည့်ပါပြီ ခင်ဗျား . . .

မိုးခေါင်မြေ ကျောက်စိမ်း

နှစ်သစ်ကူးရုံးပိတ်ရက်များတွင် သဘာဝဓာတ်ငွေ့အရောင်းဆိုင်နှင့် စက်သုံးဆီအရောင်းဆိုင်များရောင်းချမည့် အခြေအနေ

နေပြည်တော် မတ် ၂၅ နှစ်သစ်ကူးရုံးပိတ်ရက်များတွင် အများပြည်သူ ခရီးသွားလာမှု အဆင် ပြေချောမွေ့စေရန်အတွက် စွမ်းအင် ဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝ

ဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်းအနေဖြင့် ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ မော်တော် ယာဉ်သုံး သဘာဝဓာတ်ငွေ့အရောင်း ဆိုင် (CNG) ၄၀ နှင့် မန္တလေး တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ မော်တော် ယာဉ်သုံးသဘာဝဓာတ်ငွေ့ အရောင်း ဆိုင်(CNG)နှစ်ဆိုင်တို့အား ပိတ်ရက် မရှိ ဖွင့်လှစ်ရောင်းချသွားမည်ဖြစ် သည်။ ထို့အပြင် မြန်မာ့ရေနံထွက် မြို့နယ်များတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးနှင့် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ စက်

သုံးဆီအရောင်းဆိုင်များအား ဧပြီ ၁၂၊ ၁၄၊ ၁၆၊ ၁၈၊ ၂၀ ရက်တို့တွင် ဖွင့်လှစ်ရောင်းချပေးသွားမည်ဖြစ် သည်။

အလားတူ မြန်မာ့ရေနံဓာတ်ပေး လုပ်ငန်းအနေဖြင့် ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီးနှင့်မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အတွင်းရှိ ရေနံဓာတ်ငွေ့ရည်အရောင်း ဆိုင်များအား ဧပြီ ၁၂၊ ၁၅၊ ၁၈၊ ၂၀ ရက်တို့တွင် ဖွင့်လှစ်ရောင်းချပေးသွား မည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)



လျှပ်စစ်သုံးလျှင် သတိယှဉ် ဝန်အားမမျှ မသုံးရ

ပြည်တွင်းရေးရာ

မြေနှင့်အခွန်အက်ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေပြဋ္ဌာန်း

မြေနှင့်အခွန်အက်ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေ (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၁၆။) ၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ တန်ခူးလဆန်း ၆ ရက် (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ မတ်လ ၂၅ ရက်)

- ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။
၁။ ဤဥပဒေကို မြေနှင့်အခွန်အက်ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။
၂။ မြေနှင့်အခွန်အက်ဥပဒေပုဒ်မ ၃၃ နှင့် ပုဒ်မ ၃၈-က၊ ပုဒ်မခွဲ(၃) တို့ကို ပယ်ဖျက်ရမည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးသည်။

(ပုံ) သိန်းစိန် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးရဲထွဋ်နှင့် အာဆီယံနိုင်ငံများမှ ပြန်ကြားရေးဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ စုပေါင်း၍ မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ကြစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

မြန်မာနိုင်ငံပြန်တမ်း ဝန်ထမ်းအဖွဲ့ အစည်းအကြီးအမှူးများ ခန့်ထား

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် အောက်ဖော်ပြပါပုဂ္ဂိုလ်များအား ၎င်းတို့နှင့် ယှဉ်တွဲဖော်ပြထားသည့် ဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်းအကြီးအမှူး ရာထူးနေရာများတွင် တာဝန်ဝတ္တရား များကို စတင်ဆောင်ရွက်သည့်နေ့မှစ၍ အစမ်းခန့်ထားလိုက်သည်။

Table with 2 columns: အမည်၊ ရာထူး၊ ဌာန and ခန့်ထားသည့် ရာထူး၊ ဌာန. Lists names and positions for various government departments.

အစားအသောက်နှင့် ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းမှု လူ့ရည်ချွန်စကားဝိုင်း ကျင်းပ

ရန်ကုန် မတ် ၂၅ နိုင်ငံနှင့်လူမျိုးအတွက် အကျိုးပြုသော ပညာရှင်အင်အားစုအဖြစ် ရပ်တည်၍ ပြည်သူ့အကျိုးပြုလုပ်ငန်းများတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ရန်ဟူသည့် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားသော လူ့ရည်ချွန်(၁၉၆၄-၈၈)အဖွဲ့၏ အစားအသောက်နှင့် ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းမှု စကားဝိုင်းကို မတ် ၂၅ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ရန်ကုန်မြို့၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်ရှိ ORCHID HOTEL ၌ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။

အဆိုပါအခမ်းအနားတွင် သဘာပတိအဖြစ် ဒေါက်တာတင်မျိုးဝင်းက ဆောင်ရွက်ပြီး လူ့ရည်ချွန်(၁၉၆၄-၈၈)အဖွဲ့၏ လူ့ရည်ချွန်နှစ်ဦးဖြစ်ကြသည့် မြန်မာနိုင်ငံအစာအာဟာရဆိုင်ရာ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာအသင်းမှ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိန်သောင်းဦးနှင့် အတွင်းရေးမှူး ဒေါက်တာ ကျော်ငြိမ်းအေးတို့က ဦးဆောင် ဟောပြောဆွေးနွေးကာ ကလေးအထူးကုဆရာဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေသက်ခင်က Moderator အဖြစ်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

မြန်မာနိုင်ငံအစာအာဟာရဆိုင်ရာ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာအသင်းအတွင်းရေးမှူး ဒေါက်တာ ကျော်ငြိမ်းအေးက “ကျွန်တော်တို့က အကြောင်းအရာတစ်ခုကို တင်ပြဆွေးနွေးလိုက်တယ်။ အားလုံးကလည်းပါဝင်ဆွေးနွေးကြတယ်။ ဒီ နှစ်နာရီ လောက်နဲ့တော့ အဖြေကထွက်မလာဘူး။ ဒါပေမယ့် နောက်ပိုင်း နောက်ဆက်တွဲ အနေနဲ့ ထပ်မံဖြည့်စွက်ကြမယ်။ လက်ရှိတွေ့နေရတဲ့ ပြည်သူလူထုအတွက် အစားအသောက်နှင့် ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးကို ပိုပြီးအလေးထား လုပ်ဆောင် လာနိုင်မယ်လို့ထင်ပါတယ်” ဟုပြောသည်။

အဆိုပါဆွေးနွေးပွဲတွင် အစားအသောက်နှင့် ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေး အခြေခံသဘောတရားများ၊ လက်ရှိမြန်မာနိုင်ငံတွင် အစားအသောက် ဘေးအန္တရာယ် ကင်းရှင်းရေးအတွက် ဆောင်ရွက်နေမှု အားသာချက်၊ အားနည်းချက်များကိုဆွေးနွေးရာ တက်ရောက်လာသူများက မေးခွန်းများ မေးမြန်း၍ ပြန်လည်ဖြေကြားဆွေးနွေးမှုများပြုလုပ်ခဲ့ကြသည်။

လူ့ရည်ချွန်(၁၉၆၄-၈၈)အဖွဲ့သည် ၂၀၁၄ ခုနှစ် မတ် ၂ ရက်တွင် ပထမအကြိမ်အဖြစ် မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်နှင့် ရေထုညစ်ညမ်းမှုအန္တရာယ်ဒုတိယ

(၁၃)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံပြန်ကြားရေးဆိုင်ရာအဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ အစည်းအဝေးကျင်းပ

နေပြည်တော် မတ် ၂၅ (၁၃)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ ပြန်ကြားရေးဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့် အရာရှိကြီးများ အစည်းအဝေးဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ငွေဆောင်ရှိ Ngwe Saung Yacht Club and Resort ၌ ယနေ့ တွင်ကျင်းပရာ အစည်းအဝေးသို့ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဦးရဲထွဋ်၊ ဧရာဝတီတိုင်း ဒေသကြီး လုံခြုံရေးနှင့် နယ်စပ်ရေးရာ ဝန်ကြီး ဗိုလ်မှူးကြီး မောင်မောင်ဝင်း၊ တိုင်းဒေသကြီး စည်ပင်သာယာရေး ဝန်ကြီး ဦးကျော်ဝင်းနိုင်၊ အာဆီယံ နိုင်ငံများမှ ပြန်ကြားရေးဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ၊ ကိုယ်စား လှယ်တော်ကြီးများနှင့် ဖိတ်ကြား ထားသည့် ဧည့်သည်တော်များ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။



(၁၃)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံပြန်ကြားရေးဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ စုံညီအစည်းအဝေးကျင်းပစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ရှေးဦးစွာ အစည်းအဝေးကို အာဆီယံသီချင်း ASEAN Anthem ဖြင့် စတင်ဖွင့်လှစ်ပြီး အာဆီယံအဖွဲ့ကို တည်ထောင်ခဲ့စဉ်က ခေါင်းဆောင်များ အနက် တစ်ဦးဖြစ်သည့် အပြင် စင်ကာပူနိုင်ငံ၏ပထမဆုံးဝန်ကြီးချုပ် ဖြစ်သူ မစ္စတာလီကွမ်ယူ ကွယ်လွန်မှု အား ဝမ်းနည်းခြင်း အထိမ်းအမှတ် အဖြစ် နှစ်မိနစ်ခန့် မတ်တတ်ရပ်၍ ဂုဏ်ပြုကြသည်။ ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးရဲထွဋ်က အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားသည်။ ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးရဲထွဋ်နှင့် အာဆီယံနိုင်ငံများမှ ပြန်ကြားရေး ဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ သည် စုပေါင်း၍ မှတ်တမ်းတင်ဓာတ် ပုံရိုက်ကြသည်။ ယင်းနောက် (၁၃)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ ပြန်ကြားရေးဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ စုံညီ အစည်းအဝေးကို ဆက်လက်ကျင်းပ

ရာ အစည်းအဝေးသဘာပတိ မြန်မာ့ အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား ညွှန်ကြား ရေးမှူးချုပ် ဦးတင့်ဆွေက နှုတ်ခွန်း ဆက်စကားပြောကြားသည်။ ဆက်လက်ပြီး ၂၀၁၅ ခုနှစ်အလွန် အာဆီယံအသိုက်အဝန်း၏ မျှော်မှန်း ချက်များ၊ ၂၀၂၅ ခုနှစ်တွင် အာဆီယံ အသိုက်အဝန်း၏ မျှော်မှန်းချက် မူကြမ်း၊ ၂၀၁၆ ခုနှစ်မှ ၂၀၂၅ ခုနှစ် အတွင်း ပြန်ကြားရေးနှင့် မီဒီယာကဏ္ဍ တွင် အကောင်အထည်ဖော်မှုဆိုင်ရာ မဟာဗျူဟာစီမံကိန်းများ အကောင် အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မည့် အချိန် ကာလ၊ ASEAN Communication Master Plan အာဆီယံပြန်ကြားရေး နှင့် ဆက်သွယ်ရေးဆိုင်ရာ ပင်မစီမံ ကိန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အာဆီယံနိုင်ငံ များမှ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများက ဝိုင်းဝန်းအကြံပြုဆွေးနွေးကြသည်။ ညနေပိုင်း အစည်းအဝေးတွင် လုပ်ငန်းအဖွဲ့ သုံးဖွဲ့ဖြစ်သည့် ဒစ်ဂျစ် တယ် ရုပ်သံလွှင့်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ

လုပ်ငန်းအဖွဲ့ (ADB)၊ ရုပ်သံအစီ အစဉ်နှင့် ထုတ်လုပ်မှုဆိုင်ရာလုပ်ငန်း အဖွဲ့ (WGCP)နှင့် သတင်းအချက် အလက် မီဒီယာနှင့် သင်တန်းဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းအဖွဲ့ (WGIMT)တို့မှ သက်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းအဖွဲ့ အစီရင် ခံစာများကို တင်ပြကြရာ တက်ရောက် လာကြသည့် အာဆီယံပြန်ကြားရေး အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများက ဝိုင်းဝန်း အကြံပြု ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ ထို့နောက် ASEAN COCI စီမံကိန်းများနှင့် ပတ်သက်ပြီး လက်ရှိ အာဆီယံပြန်ကြားရေးဆက်ဆံမှုတို့ ပညာဖြန့်ဖြူးသည့် ကမ္ဘာ့ဒီမိုကရေစီနှင့် အာဆီယံပြန်ကြားရေးဆက်ဆံမှု (၁၅)ကြိမ်မြောက် ပြန်ကြားရေး ဆက်ဆံမှုတို့၏ အစီရင်ခံစာနှင့် (၄၉)ကြိမ်မြောက် COCI အစီရင်ခံစာ တို့ကို တင်ပြကြသည်။ ယင်းနောက် အာဆီယံအတွင်း ရေးမှူးချုပ်ရုံးမှ ASEAN COCI ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှု ဖွဲ့စည်းရေးဆိုင်ရာ ရည်ညွှန်းချက်အသစ်များကို တင်ပြ

ဆွေးနွေးအတည်ပြုချက် ရယူကြ သည်။ ထို့နောက် အာဆီယံမိတ်ဖက်နိုင်ငံ များနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သည့် ပြန်ကြားရေး စီမံကိန်းများနှင့် ပတ်သက်၍ ထိုင်းနိုင်ငံမှ ASEAN-China Cooperation Through Information and Media လုပ်ငန်းစီမံချက်များကို တင်သွင်းခဲ့ ကြပြီး မလေးရှားနိုင်ငံကလည်း ASEAN+3 နိုင်ငံများနှင့် ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မည့် လုပ်ငန်းစီမံချက်များ ကို တင်ပြဆွေးနွေးကြသည်။ ယင်းနောက် တက်ရောက်လာကြ သည့် ကိုယ်စားလှယ်များက ဂျပန်နှင့် ကိုရီးယားနိုင်ငံများနှင့် ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မည့် ပြန်ကြားရေးစီမံကိန်း နှင့် ပတ်သက်၍ ဆွေးနွေးကြကာ အစည်းအဝေး ဒုတိယနေ့ကို မတ် ၂၆ ရက်တွင် ဆက်လက် ဆွေးနွေးကျင်းပ သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

အကြိမ်အဖြစ် မေ ၄ ရက်တွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာ သီကောင်းစရာများ၊ တတိယအကြိမ်အဖြစ် ဇူလိုင် ၆ ရက်တွင် အာဆီယံနှင့် မြန်မာ့စီးပွားရေးစကားဝိုင်းများပြုလုပ်ခဲ့ပြီး ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ် ၂၅ ရက်တွင်ပြုလုပ်သည့် အစားအသောက်နှင့် ဘေးအန္တရာယ် ကင်းရှင်းမှုစကားဝိုင်းသည် စတုတ္ထအကြိမ်ပြုလုပ်သော စကားဝိုင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သီသီမင်း)

သစ်ပင်စိုက်ပါ နို့ကမ္ဘာ သာယာလှပ စိမ်းမြမြ





ပြည်တွင်းရေးရာ

နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်သုံးလေယာဉ် Solar Impulse - 2 ၏ နည်းပညာသစ်များသည် နောင်အနာဂတ်အတွက် ကောင်းမွန်သည့်နည်းပညာတိုးတက်မှုဖြစ်

အမေး၊ အရေး မင်းမင်းဇော် အောင်သူရ တက်ပုံ-တင်မောင်

မန္တလေး မတ် ၂၅

နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်သုံးလေယာဉ် Solar Impulse - 2 သည် ကမ္ဘာတစ်ဝှမ်းခရီးစဉ်အဖြစ် မြန်မာနိုင်ငံ မန္တလေးအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်မှ တစ်ဖက်နိုင်ငံချွတ်ကျင်းလေဆိပ်သို့ ဆက်လက်ပျံသန်းနိုင်ရန် စီစဉ်လျက်ရှိသည်။

ယနေ့ နံနက် ၇ နာရီ မိနစ် ၅၀ တွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ဌေးကျော် ဦးဆောင်သည့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ၄၅ ဦး သည် တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် (၁၂)ကြိမ်မြောက်အစည်းအဝေးတတိယနေ့မကျင်းပမီ မန္တလေးအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်အတွင်းရပ်နားလျက်ရှိသည့် နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်သုံးလေယာဉ် Solar Impulse - 2 အား တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့အစီအစဉ်ဖြင့် ကြည့်ရှုလေ့လာခဲ့ကြသည်။ အဆိုပါလေယာဉ် Solar Impulse - 2 နှင့်ပတ်သက်၍ လေ့လာခဲ့ကြသည့် တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၏အမြင်များကို ရေးသားတင်ပြလိုက်ရပါသည်။

ဦးအောင်ဌေးကျော် (ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ)

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်

တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် (၁၂) ကြိမ်မြောက်အစည်းအဝေးကျင်းပ ချိန်နဲ့ တိုက်ဆိုင်နေတော့ တိုင်း ဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်ရဲ့အစီအစဉ်နဲ့ လာရောက်လေ့လာခြင်းဖြစ်ပါတယ်။ လောင်စာစွမ်းအင်တွေ လိုအပ်နေချိန် မှာ ဆိုလာစွမ်းအင်သုံးလေယာဉ် ဆိုတာ နည်းပညာအသစ်အဆန်း ဖြစ်တယ်။ ဆိုလာစွမ်းအင်သုံး မော်တော်ယာဉ်တွေ၊ မော်တော် ဆိုင်ကယ်တွေကို လက်တွေ့နယ်ပယ် မှာ မြင်တွေ့ရပေမယ့် ဆိုလာစွမ်းအင် သုံးလေယာဉ်အနေနဲ့ကတော့ ဒါ ပထမဦးဆုံးပေါ့။ အခုလို ဆိုလာ စွမ်းအင် သုံး လေယာဉ်တွေကို ခရီးသည်တင်ဆောင်နိုင်တဲ့ လေယာဉ် တွေအထိ တည်ဆောက်သွားနိုင် အောင် ရည်ရွယ်ထားပုံရပါတယ်။ အဲလိုဖြစ်လာလိမ့်မယ်လို့လဲ မျှော်လင့် ထားပါတယ်။

ဗိုလ်မှူးတင်လှိုင်

(မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး တပ်မတော်သား လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်)

ဒီနေရောင်ခြည် စွမ်းအင်သုံး လေယာဉ်နည်းပညာတွေကို စွမ်းအင် အစားထိုး နည်းပညာတိုးတက်မှုလို့ မြင်ပါတယ်။ ဒီဆိုလာနည်းပညာတွေ ဟာ နောင်အနာဂတ်အတွက်



ဦးအောင်ဌေးကျော်



ဗိုလ်မှူးတင်လှိုင်



ဒေါက်တာကျော်လှ

တိုးတက်တဲ့နည်းပညာတွေနဲ့ တကယ် တီထွင်သင့်တဲ့စွမ်းရည်ဖြစ်ပါတယ်။ ရေနံဆိုတာ သဘာဝထွင်းထွက်ကနေ ရတယ်။ ရေနံနေရာကို ဂက်စ်တွေ အစားထိုးလာနိုင်တယ်။ အခုဆိုလာ ကို တွင်တွင်ကျယ်ကျယ်သုံးနိုင်အောင် တီထွင်နေကြတယ်။ အရင်က ဆိုလာ ကို ဘက်ထရီလောက်ပဲသုံးကြတာ။ ဆိုလာနဲ့ ကားမောင်းနိုင်တယ်။ မီးအလင်းအဖြစ် သုံးနိုင်တာကနေ ကမ္ဘာကိုပတ်တဲ့ လေယာဉ်အထိ ဖြစ်လာပြီဆိုတော့ နောင်အနာဂတ် လူသားတွေအတွက် ကောင်းသော နည်းပညာတိုးတက်မှုဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ နိုင်ငံအတွက်လည်း နည်းပညာရယူထိထွင်သင့်တယ်။

တီထွင်မှုဆိုတာ မရှိမကလာတယ်လို့ ဆိုတယ်။ နေရောင်ခြည်ကနေ လေယာဉ်မောင်းနှင်နိုင်တယ်ဆိုတာ မယုံကြည်နိုင်စရာပါ။ ဒါပေမယ့် ဒါကို အခုလက်တွေ့မြင်ရတယ်။ လေ့လာရ တယ်ဆိုတဲ့အတွက် နည်းပညာအနေနဲ့ တန်ဖိုးမဖြတ်နိုင်ပါဘူး။ ဒေါက်တာကျော်လှ (မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်) Solar Impulse - 2 လေယာဉ် အဖွဲ့သားတွေနဲ့ အပြန်အလှန် မေးခွန်းတွေ မေးမြန်းခဲ့ရတယ်။ အခု ပျံသန်းမယ့်ခရီးစဉ်အတွက် လေယာဉ် ရော အခြားကုန်ကျစရိတ် စုစုပေါင်း ရင် အမေရိကန်ဒေါ်လာသန်း ၁၃၀

လောက် ကုန်ကျမယ်လို့သိရတယ်။ ဒုတိယအနေနဲ့ ဘယ်အချိန်ကာလမှာ ဒီလိုဆိုလာလေယာဉ်နဲ့ ခရီးသည်အပါ အဝင် ကုန်စည်တွေကို တင်ဆောင် ပျံသန်းနိုင်မလဲလို့ မေးကြည့်တဲ့အခါ အဲဒီမေးခွန်းကို အတိအကျဖြေဖို့ မလွယ်သေးဘူးလို့ ပြောပါတယ်။ အခုအခါ သိပ္ပံနည်းပညာ တိုးတက် လာတာကြောင့် ဆိုလာလေယာဉ်တွေ ကလည်း ခရီးသည်နဲ့ ကုန်စည်တွေ ကို တင်ဆောင်နိုင်လာလိမ့်မယ်လို့ ယုံကြည်တယ်။ ဆိုလာနည်းပညာဟာ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ကို ထိခိုက်မှု မရှိတဲ့အတွက် တစ်ကမ္ဘာလုံးက မျှော်လင့်နေကြမှာပါ။

သင်္ကြန်ကာလ မူးယစ်အန္တရာယ် အသိပညာပေးဟောပြော

ခရမ်း မတ် ၂၅ သင်္ကြန်ကာလအတွင်း မူးယစ် ကြိုတင်ကာကွယ်ရေးနှင့် မူးယစ် ဆေးဝါးသုံးစွဲမှုနှင့် ရောင်းချမှုမရှိ စေရေး အသိပညာပေးဟောပြောပွဲကို ခရမ်းမြို့နယ် မူး/စိတ်တားအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး

ဦးမင်းအောင်က ဦးဆောင်၍ ခရမ်း မြို့နယ် (၂)ရပ်ကွက် မြို့နယ် ထွေ/အုပ်ရုံး ပြတူစိုရ်ခန်းမ၌ မတ် ၂၄ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ကျင်းပခဲ့ သည်။ အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်အုပ်ချုပ် ရေးမှူး ဦးမင်းအောင်ကအမှာစကား

ပြောကြားပြီး မြို့နယ် မူး/စိတ်တား အဖွဲ့ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးကြီးလွင်က မူးယစ်ကြိုတင် ကာကွယ်ရေးအကြောင်းကို လည်း ကောင်း၊ မူးယစ်တပ်စု (၄၃)မှ ဒုရဲမှူး သိန်းလွင်က မူးယစ်ဆေးဝါးအကြောင်း သိကောင်းစရာများ၊ မူးယစ်ဆေးဝါး

သုံးစွဲခြင်း၏အန္တရာယ်၊ မူးယစ်ဆေးဝါး လက်ဝယ်ထားရှိခြင်း၊ ရောင်းချခြင်း၊ သုံးစွဲခြင်းဆိုင်ရာ ဖြစ်မှု/ဖြစ်ဒဏ်များ အကြောင်းကိုလည်းကောင်း၊ မြို့နယ် ဆရာဝန်ကြီး ဒေါက်တာစောသူရိန်က မူးယစ်ဆေးဝါးသုံးစွဲမှုကြောင့် လူ့ခန္ဓာ ကိုယ်တွင် ဖြစ်ပွားတတ်သည့် ရောဂါ များအကြောင်းကို လည်းကောင်း အသိပညာပေး ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ အခမ်းအနားသို့ ခရမ်းမြို့မ ရဲစခန်းမှူး ဒုရဲမှူးခင်စိုး၊ မြို့နယ် မူးယစ်ဆေးဝါးဆန့်ကျင်ရေးအသင်း အမှုဆောင်များ၊ ရပ်/ကျေးအုပ်ချုပ် ရေးမှူးများ၊ ရပ်မိ ရပ်ဖများ၊ မြို့နယ် မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ကြက်ခြေနီ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ အမျိုးသမီးရေးရာနှင့် မိခင်နှင့် ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး အသင်းဝင်များ၊ မြို့နယ်အတွင်းရှိ ဆေးဆိုင်များမှ ဆိုင်ပိုင်ရှင်များ၊ ရောင်းချသူများ၊ ရပ်ကွက်အတွင်းမှ စိတ်ပါဝင်စားမှုရှိသော လူငယ်များ စုစုပေါင်း အင်အား ၁၅၀ ခန့် တက် ရောက်ခဲ့ကြသည်။



နိုင်ငံရေးပါတီမှတ်ပုံတင်ခွင့်များ လာရောက်လျှောက်ထားလျက်ရှိ

နေပြည်တော် မတ် ၂၅ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်သည် နိုင်ငံရေးပါတီမှတ်ပုံ တင်ခွင့် လျှောက်ထားချက်များကို စိစစ်ခွင့်ပြုပေးလျက်ရှိရာ ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ် ၂၅ ရက်တွင် ရှမ်းနီ(တိုင်းလိုင်)နှင့် မြောက်ပိုင်းရှမ်းမျိုးနွယ်စုများ သွေးစည်းညီညွတ်ရေးပါတီ နှင့် လမ်းပြကြယ်ပီတီတို့က ပြည်ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်သို့ နိုင်ငံရေးပါတီမှတ်ပုံတင်ခွင့် လာရောက် လျှောက်ထားခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

၁။ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မဟာအောင်မြေမြို့နယ် မဟာမြိုင်(၁)ရပ်ကွက်၊ (၄၀x၄၀)နှင့် (၆၇x၆၈)လမ်းကြား၊ ကံကော်လမ်း၊ အမှတ်(၈-၁/၇၀-၁) တွင် ပါတီရုံးချုပ်တည်ရှိသော ရှမ်းနီ(တိုင်းလိုင်)နှင့် မြောက်ပိုင်းရှမ်းမျိုးနွယ်စု များ သွေးစည်းညီညွတ်ရေးပါတီက နိုင်ငံရေးပါတီများ မှတ်ပုံတင်ခြင်းဥပဒေ ပုဒ်မ ၅ အရ နိုင်ငံရေးပါတီအဖြစ် မှတ်ပုံတင်ခွင့်ပြုရန် ၂၅-၃-၂၀၁၅ ရက်နေ့တွင် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ယင်းသို့ လျှောက်ထားရာတွင် ပါတီအမည်၊ အလံနှင့်တံဆိပ်တို့ကို ဖော်ပြပါအတိုင်း အသုံးပြုမည်ဖြစ်ကြောင်း တင်ပြလာပါသည်။ ၂။ ယင်းအဖွဲ့အစည်းက အသုံးပြုမည့် ပါတီအမည်၊ အလံနှင့် တံဆိပ်တို့ကို ကန့်ကွက်လိုက် ယခုကြေညာသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်သို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံရေးပါတီများ မှတ်ပုံတင်ခြင်း နည်းဥပဒေ ၁၄(ဃ)အရ အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ရှမ်းနီ(တိုင်းလိုင်)နှင့် မြောက်ပိုင်းရှမ်းမျိုးနွယ်စုများ သွေးစည်းညီညွတ်ရေးပါတီ၏ အလံပုံစံ



ရှမ်းနီ(တိုင်းလိုင်)နှင့် မြောက်ပိုင်းရှမ်းမျိုးနွယ်စုများ သွေးစည်းညီညွတ်ရေးပါတီ၏ တံဆိပ်ပုံစံ



ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

၁။ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးမြို့၊ အလင်းရောင်(၁)ရပ်ကွက်၊ (၆)လမ်း၊ အမှတ်(၁၅၃၆)တွင် ပါတီရုံးချုပ်တည်ရှိသော လမ်းပြကြယ်ပီတီက နိုင်ငံရေး ပါတီများ မှတ်ပုံတင်ခြင်းဥပဒေ ပုဒ်မ ၅ အရ နိုင်ငံရေးပါတီအဖြစ် မှတ်ပုံ တင်ခွင့်ပြုရန် ၂၅-၃-၂၀၁၅ ရက်နေ့တွင် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ယင်းသို့လျှောက်ထားရာတွင် ပါတီအမည်၊ အလံနှင့် တံဆိပ်တို့ကို ဖော်ပြပါ အတိုင်း အသုံးပြုမည်ဖြစ်ကြောင်း တင်ပြလာပါသည်။ ၂။ ယင်းအဖွဲ့အစည်းက အသုံးပြုမည့် ပါတီအမည်၊ အလံနှင့် တံဆိပ်တို့ကို ကန့်ကွက်လိုက် ယခု ကြေညာသည့် နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်သို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံရေးပါတီများမှတ်ပုံတင်ခြင်း နည်းဥပဒေ ၁၄(ဃ)အရ အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လမ်းပြကြယ်ပီတီ၏ အလံပုံစံ



လမ်းပြကြယ်ပီတီ၏ တံဆိပ်ပုံစံ



ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

(ကိုထက်)



ပြည်တွင်းရေးရာ

ရန်ကုန်-ပန်းတနော် အသွားအပြန်ခရီး တပ်မတော်နေ့တွင် စက်ဘီးစီးနင်းကြမည်

ရန်ကုန် မတ် ၂၅
ရန်ကုန်မြို့မှ ပန်းတနော်မြို့သို့ စက်ဘီးဖြင့် အသွားအပြန်ခရီး စီးနင်းမှုကို တပ်မတော်နေ့ဖြစ်သော လာမည့်မတ် ၂၇ ရက် နံနက်တွင် ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံ စက်ဘီးစီးဝါသနာရှင်များကွန်ရက် (BNM) မှ သိရသည်။

“BNM အနေနဲ့ အခါကြီးရက်ကြီးတွေမှာ အခုလိုမျိုး ရန်ကုန်အနီးတစ်ဝိုက်ဒေသတွေကို စုပေါင်းပြီး စက်ဘီးစီးနင်းလေ့ရှိပါတယ်။ ခရီးစဉ်တိုင်းတော့ ပျော်ပျော်ရွှင်ရွှင်ပါပဲ။ ခရီးစဉ်တိုက်ကို စီးတုန်းက လမ်းကလည်း ကြမ်းတယ်၊ မှတ်မှတ်ရရပါပဲ” ဟု ယင်း BNM မှ ဦးညီက ရှင်းပြသည်။ ဇန်နဝါရီလအတွင်းက ရန်ကုန်မြို့မှ ၇၅ မိုင် ကွာဝေးသော ဖျာပုံမြို့သို့ စုပေါင်း၍ စက်ဘီးစီးနင်းခဲ့ကြသလို ကြည့်မြင်တိုင်တစ်ဖက်ကမ်းရှိ ဘလတ်ညွန့်ရပ်ကွက် မီးဘေးသင့်ပြည်သူများထံသို့လည်း စက်ဘီးဖြင့် သွားရောက်ကာ လျှို့ဝှက်မှုများ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ ထိုစက်ဘီးစီးဝါသနာရှင်များသည် မှော်ဘီ၊ သန်လျင်၊ ကျောက်တန်း၊ တွံတေး၊ ငါးဆူတောင်၊ ညောင်တုန်း၊ ဖျာပုံ၊ ဝဲခူး၊ တိုက်ကြီး၊ ဖူးကြီးဆည်၊ ဆယ့်တစ်ကုန်း(Eleven Hills) စသော ခရီးစဉ်များသို့လည်း စုပေါင်းစီးနင်းခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ ထက်နိုင်(စမ်းချောင်း)



ချောက်မြို့နယ် ထိန်ကန်ကျေးရွာတွင် မီးလောင်မှုဖြစ်ပွားခဲ့သည်။

ချောက် မတ် ၂၅
ချောက်မြို့နယ် ထိန်ကန်ကျေးရွာနေ ဦးသန်းမောင်၏ နေအိမ်မီးဖိုမီးကြွင်းမီးကျန်မှတစ်ဆင့် မတ် ၂၅ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီက မီးလောင်မှုဖြစ်ပွားရာ နေအိမ် ၄၂ လုံး မီးကူးစက်လောင်ကျွမ်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ မီးလောင်ရာသို့ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် အဖွဲ့များ၊ မြန်မာနိုင်ငံ

ခဲသည်။ မီးလောင်မှုကြောင့် အိမ်ထောင်စု ၄၂ စု၊ လူဦးရေ အမျိုးသား ၉၀၊ အမျိုးသမီး ၉၀ စုစုပေါင်း ၁၈၀ အိုးမဲ့အိမ်မဲ့ဖြစ်ခဲ့ရပြီး မီးဘေးသင့်ပြည်သူများအား ဇီနာမာန်အောင်ဘုန်းကြီးကျောင်းနှင့် နီးစပ်ရာ ဆေးရုံများသို့ ပေးပို့ ဆေးကုသမှုများ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ မချီ(ချောက်)

ရုပ်ရှင်အနုပညာချစ်မြတ်နိုးသူများအတွက် သရုပ်ဆောင်သင်တန်းဖွင့်လှစ်မည်

ရန်ကုန် မတ် ၂၅
ရုပ်ရှင်အနုပညာအား ချစ်မြတ်နိုးပြီး ရုပ်ရှင်သရုပ်ဆောင် ဝါသနာထုံကြသူများအတွက် သရုပ်ဆောင်သင်တန်းအား ဖွင့်လှစ်တော့မည်ဖြစ်ကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံရုပ်ရှင်အစည်းအရုံးမှ သိရသည်။ မြန်မာနိုင်ငံရုပ်ရှင်အစည်းအရုံးမှ အနာဂတ်ကာလအတွင်း နိုင်ငံကျော်အနုပညာရှင်များအား မွေးထုတ်ပေးရန်အတွက် စီစဉ်နေခြင်းဖြစ်ပြီး အဆိုပါသရုပ်ဆောင်သင်တန်းတက်ရန်အတွက် သင်တန်းဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာများအား ဝယ်ယူလျှောက်ထားနိုင်ကြောင်း သိရကာ လက်ရှိသင်တန်းဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာတစ်စောင်လျှင် ငွေကျပ် တစ်ထောင်နှုန်းဖြင့် ဝယ်ယူလျှောက်ထားနိုင်ကြပြီဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံရုပ်ရှင်အစည်းအရုံးမှ လက်ရှိဇာတ်လမ်း၊ ဇာတ်ညွှန်းအခြေခံအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အလုပ်အမှုဆောင်အသစ် ဒုဥက္ကဋ္ဌ(၁) ဦးအေးကြူလေးက “လက်ရှိသရုပ်ဆောင်

သင်တန်းအတွက် သင်တန်းဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာများကို ရောင်းချပေးနေပါတယ်။ ဖောင်ကတော့ မေ ၁၀ ရက်မှာ ပိတ်မှာပါ။ သတ်မှတ် စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းလေးတွေ ရှိပါတယ်။ တင်လာတဲ့ ဓာတ်ပုံတွေအပေါ် မူတည်ပြီးတော့ ၅ လပိုင်းထဲမှာပဲ လူတွေ စစ်ဆေးသွားမှာပါ။ ပြီးတော့ ၅ လပိုင်းကုန်တာနဲ့ သင်တန်းဖွင့်ဖို့ ရှိပါတယ်။ သင်တန်းကြေးကတော့ ငွေကျပ် သုံးသိန်း ပေးသွင်းရပါမယ်။ စာတွေ နှစ်လပြီးရင် လက်တွေ့ တစ်လတက်ရပါမယ်။ အဲဒီ လက်တွေ့ တစ်လတက်တဲ့အခါကျ စနေ၊ တနင်္ဂနွေနေ့ပါ တက်ရပါလိမ့်မယ်။ အဲဒီအခါကျရင်စာတွေ၊ လက်တွေ့ အပြင် ကင်မရာ Teste တွေပါဝင် ပါလိမ့်မယ်” ဟုပြောသည်။ သရုပ်ဆောင်သင်တန်း တက်ရောက်ရန် ရွေးချယ်ခံရသူများအတွက် သင်တန်းကာလမှာ သုံးလကြာမြင့်မည်ဖြစ်ပြီး တနင်္လာနေ့မှ သောကြာနေ့အထိကို နေ့စဉ် နံနက် ၉ နာရီမှ မွန်းတည့် ၁၂ နာရီထိ တက်ရောက်ကြရမည်ဖြစ်ကာ သင်တန်းတက်ရောက်ကြသည့် သူများအတွက်လည်း ဆင်တူဝတ်စုံဝတ်ဆင်ကာ တက်ရောက်နိုင်ရန်အတွက် သင်တန်းကြီးကြပ်ရေးကော်မတီမှစီစဉ်ပေးရန်ရှိနေကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံရုပ်ရှင်အစည်းအရုံးမှ သိရသည်။ (စိုးဝင်း-MLA)

တစ်ပိုင်တစ်နိုင် ကျေးလက်မီးလင်းရေးဆောင်ရွက်

ညောင်တုန်း မတ် ၂၅
ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် ဆင်းရဲမှုလျှော့ချရေးလုပ်ငန်းစဉ် (၈)ရပ်အနက် သမဝါယမလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရန် သမဝါယမဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး၏ လမ်းညွှန်ချက်အရ ညောင်တုန်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျေးရွာသမဝါယမအသင်းပေါင်း ၁၁၉ သင်း ဖွဲ့စည်းပြီးဖြစ်၍ ကျေးရွာသမဝါယမ အသင်းသားများအတွက် ကျေးရွာမီးလင်းရေးလုပ်ငန်းအစီအစဉ်ကို တစ်ပိုင်တစ်နိုင် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ယခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီမှစ၍ ရွှေမြို့နယ် သမဝါယမအသင်း စံပြအရောင်းဆိုင်မှ ဆိုလာပြားနှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများ တန်ဖိုးအားဖြင့် ငွေကျပ် ၂၂၀၀၀၀

ကို ငါးလအရစ်ကျစနစ်ဖြင့် ကျေးရွာသမဝါယမအသင်းများသို့ ရောင်းချပေးလျက်ရှိသည်။ အဆိုပါအစီအစဉ်ဖြင့် ညောင်တုန်းမြို့နယ် ရွှေမြို့နယ် မသဝါယမအသင်းစံပြအရောင်းဆိုင်မှ မတ် ၂၃ ရက်အထိ ကျေးရွာသမဝါယမအသင်းရှစ်သင်းသို့ ရောင်းချပေးခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။ ရောင်းချပြီးသည့် ရွာများတွင် တစ်ရွာလုံးနီးပါး ဆိုလာစနစ်ဖြင့် မီးလင်းနေကြပြီဖြစ်သည်။ ဆက်လက်၍ မြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျန်ရှိနေသေးသော ကျေးရွာသမဝါယမအသင်းများအား ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ရွှေမြို့နယ် သမဝါယမအသင်း ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ထံမှ သိရသည်။ ဝင်းမြင့်ကျော်(ညောင်တုန်း)

လိုင်စိတ်နိုးကြွစေသော ဆေးဝါးမရောင်းချရန် ပိုလ်တထောင်မြို့နယ်၌ ဆွေးနွေး

ရန်ကုန် မတ် ၂၅
မဟာသင်္ကြန်ကာလအတွင်း မှုခင်းကြိုတင်ကာကွယ်ရေးနှင့် မူးယစ်ဆေးဝါးသုံးစွဲမှုမရှိစေရေး၊ လိုင်စိတ်နိုးကြွစေသောဆေးဝါးများ မရောင်းချရေးအတွက် ဆေးဆိုင်ပိုင်ရှင်များအားခေါ်ယူ၍ အသိပညာပေးဟောပြောပွဲကို မတ် ၂၃ ရက်က ပိုလ်တထောင်မြို့နယ် မြို့နယ်ကျွန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူးရုံး၌ ကျင်းပရာ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၊ ရဲမှူးစီနီဝေက မှုခင်းကြိုတင်ကာကွယ်ရေးအကြောင်းကိုလည်းကောင်း၊ ဒေါက်တာဇင်မင်းမင်းလတ်က အမျိုးသားဆေးဝါးဥပဒေအကြောင်း၊ လိုင်စိတ်နိုးကြွစေသော စိတ်ကြွဆေးများ ရောင်းချခြင်း မပြုရေး ပူးပေါင်းအဖွဲ့ဖြင့် စစ်ဆေးဆောင်ရွက်အရေးယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပညာပေးဆွေးနွေးခဲ့သည်။ (ကြေးမုံ)

တာချီလိတ်၌ ပမ်းဆီးရမိကျွမ်းမှုကို လေလံတင်ရောင်းချ

တာချီလိတ် မတ် ၂၅
တာချီလိတ်မြို့နယ် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ မတ် ၂၃ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ပမ်းဆီးရမိသောကျွမ်း ၁၆ ကောင်ကို လေလံတင်ရောင်းချပွဲ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ အဆိုပါ လေလံတင်ရောင်းချသော ကျွမ်းကို လေလံဆွဲဝယ်ယူသူ လေးဦးရှိပြီး ဦးမျိုးမင်းထွန်းက ကျွမ်းကိုးကောင်ကိုကျပ် ၄၇၃၅၀၀ ဖြင့် လည်းကောင်း၊ ကျွဲငယ် ခုနစ်ကောင်ကို ကျပ် ၁၅၅၅၀၀ ဖြင့်လည်းကောင်း မော်ကြီး(ကြိတ်နယ်မြေ)

မိုးရေချိန်စံချိန်သစ်

မတ် ၂၅ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲအချိန် တိုင်းထွာချက်အရ အောက်ဖော်ပြပါစခန်းများ၌ မတ်လ ၂၄ နာရီအတွင်း ရွာသွန်းခဲ့သော မိုးရေချိန်စံချိန်သစ်ကို တိုင်းထွာရရှိခဲ့သည်ဟု မိုးလေဝသနှင့်ဇလဗေဒညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနမှ ထုတ်ပြန်သည်။

စဉ်	စခန်းအမည်	မိုးရေချိန်စံချိန်သစ်		မိုးရေချိန်စံချိန်ဟောင်း		ယခင် စံချိန်ကျိုး ခဲ့သည့်နှစ်	စခန်းဖွင့်သည့် နှစ်မှစ၍ လွန်ခဲ့သော နှစ်ပေါင်း
		မီလီမီတာ	လက်မ	မီလီမီတာ	လက်မ		
၁။	ပြင်ဦးလွင်မြို့	၆၂	၂. ၄၃	၃၄	၁. ၃၄	၁၆-၃-၂၀၀၅	၂၃
၂။	ဟုမ္မလင်းမြို့	၅၀	၂. ၀၀	၄၀	၁. ၅၇	၂၄-၃-၁၉၉၈	၅၀

**ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန သတင်းနှင့် စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း၏ နေ့စဉ်ထုတ်ပုံနှိပ်သတင်းစာများအား Digital သတင်းစာများအဖြစ် ပြန်လည်ပြုပြင်ဆင်ခြင်ခြင်း**

၁။ သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်းအနေဖြင့် မြန်မာ့အလင်းနှင့် ကြေးမုံ သတင်းစာများကို လက်ရှိထုတ်ဝေနေသော ပုံနှိပ်သတင်းစာများအပြင် ယနေ့ခေတ်တွင် လူအများအလွယ်တကူ သုံးစွဲလျက်ရှိသည့် အဆင့်မြင့် မိုဘိုင်းတယ်လီဖုန်းများ၊ တက်ဘလက်များ၊ အိုင်ပက်များအစရှိသည့် ဒစ်ဂျစ်တယ်ပစ္စည်းများဖြင့် ဖတ်ရှုနိုင်သည့် (Digital) သတင်းစာများ အဖြစ် ပြန်လည်ပြုပြင်ဆင်ခြင်ခြင်းနှင့် Digital သတင်းစာ အဖြစ် ထုတ်လုပ်ခြင်းများအတွက် ဝန်ဆောင်မှုပေးနိုင်ရေးအတွက် မည်သူမဆို စိတ်ပါဝင်စားမှု အဆိုပြုလွှာများပေးပို့ကြရန် ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။

၃။ အဆိုပြုလွှာများကို ၂၄-၄-၂၀၁၅ ရက် နံနက် (၀၉:၃၀)နာရီမှ (၁၆:၃၀)နာရီအတွင်း ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ရုံးအမှတ်(၇) နေပြည်တော် ရှိ တင်ဒါအဖွဲ့ဝင်များရှေ့မှောက်တွင် လာရောက်ပေးသွင်းရန်ဖြစ်ပြီး သတ်မှတ်ကာလထက်ကျော်လွန်သော အဆိုပြုလွှာများကို ထည့်သွင်း စဉ်းစားမည်မဟုတ်ပါ။

၄။ အဆိုပြုလွှာပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိရှိလိုပါက ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၂၂၊ ၀၆၇-၄၁၂၂၊ တို့သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ် စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။ တင်ဒါပုံစံများအား ၂၆-၃-၂၀၁၅ ရက်နေ့မှ ၂၄-၄-၂၀၁၅ ရက်နေ့အထိ နေ့စဉ်နံနက် (၀၉:၃၀)နာရီမှ (၁၆:၃၀)နာရီ အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါလိပ်စာများတွင် လာရောက်ထုတ်ယူနိုင်ပါ သည်။

<b>အဆိုပြုလွှာပုံစံများထုတ်ယူရန်လိပ်စာ</b>	<b>အဆိုပြုလွှာတင်သွင်းရန်လိပ်စာ</b>
သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ရုံးအမှတ်(၇)၊ နေပြည်တော် ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၂၂၊ ၀၆၇-၄၁၂၂	ပြည်တွင်း/ပြည်ပ ပစ္စည်းများဝယ်ယူရေးနှင့် ထုတ်ဝေရေးဌာန၊ ထုတ်ဝေရေးဌာနမော်မတီ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ရုံးအမှတ်(၇)၊ နေပြည်တော် ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၂၂

## အားကစားနှင့် မူလ

### ကျောင်းသား ယူ-၁၅ ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ စတင်ယှဉ်ပြိုင်

သတင်းနှင့်တည်းဖြတ်ရေးဌာန



**ရန်ကုန် မတ် ၂၅**  
 မြန်မာနိုင်ငံဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်နှင့် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနတို့ ပူးပေါင်း၍ နိုပွန်ဖောင်ဒေးရှင်း၏ ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်မှုဖြင့် ကျင်းပသည့် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ကျောင်းသား Nippon Foundation U-15 Cup ပြိုင်ပွဲ ပထမနေ့ပွဲစဉ်များကို ယနေ့ နံနက်ပိုင်းမှစ၍ သူဝဏ္ဏမြစ်ခင်းတုတွင်း၌ ကျင်းပသည်။  
 ပြိုင်ပွဲပထမနေ့တွင် ရှမ်း(အရှေ့) ရှမ်း(တောင်)နှင့် စစ်ကိုင်းတို့ နိုင်ပွဲများရခဲ့ပြီး စစ်ကိုင်းက ရှမ်း(အရှေ့)ကို ငါးဂိုး-နှစ်ဂိုး၊ ရှမ်း(တောင်)က တနင်္သာရီကို မြောက်ဂိုးပြတ်၊ ရှမ်း(အရှေ့)က ရှမ်း(မြောက်)ကို တစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိတိုက်ပွဲ အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။  
 ပြိုင်ပွဲမစတင်မီ ဖွဲ့စည်းအခမ်းအနား ကျင်းပရာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး စီမံကိန်း၊ စီးပွားရေးနှင့် အားကစား

ဝန်ကြီး ဦးသန်းမြင့်၊ မြန်မာနိုင်ငံ ဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဇော်ဇော် နှင့် တာဝန်ရှိသူများက အမှာစကား ပြောကြားပြီး ပြိုင်ပွဲဝင်အသင်းများကို လိုက်လံနှုတ်ဆက်သည်။  
 ပြိုင်ပွဲ ဒုတိယနေ့ပွဲစဉ်များကို မတ် ၂၆ ရက်တွင် ဆက်လက်ကျင်းပမည် ဖြစ်ပြီး နံနက် ၈ နာရီတွင် ချင်းနှင့်

မွန်၊ ရှမ်း(အရှေ့)နှင့် ကချင်၊ ညနေ ၄ နာရီ ၁၅ မိနစ်တွင် ရခိုင်နှင့် ကယား၊ ပဲခူး(အရှေ့)နှင့် ရန်ကုန်တို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်သည်။

### လူငယ်ဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲ ကျင်းပ

**ရန်ကုန် မတ် ၂၅**

မြန်မာနိုင်ငံဂေါက်သီးအဖွဲ့ချုပ်၏ ကြီးကြပ်မှုဖြင့် JUNIOR GOLF MYANMAR(JGM) က ကြီးမူကျင်းပသော 6th JUNIOR GOLF MYANMAR TOURNAMENT 2015 ဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲ၏ ဒုတိယနေ့ ပြိုင်ပွဲကို မတ် ၂၅ ရက်တွင် ရန်ကုန်မြို့ အင်းစိန်မြို့နယ်ရှိ မြို့တော် ဂေါက်ကင်း(ငွေသော်တာကင်း)၌ ကျင်းပသည်။  
 ဒုတိယနေ့ပြိုင်ပွဲအပြီးတွင် ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ဆက်လက် ကျင်းပရာ မြန်မာနိုင်ငံဂေါက်သီးအဖွဲ့ချုပ် အမှုဆောင် ဦးကိုကိုလေးက(၁၀) နှစ်အောက်သက်တမ်းတွင် စုစုပေါင်းရိုက်ချက် ၂၃၄ ချက်ဖြင့် တတိယ လင်းမြီးသူ၊ စုစုပေါင်းရိုက်ချက် ၂၂၃ ချက်ဖြင့် ဒုတိယ ထွင်မြတ်သူ၊ စုစုပေါင်း ရိုက်ချက် ၁၈၅ ချက်ဖြင့် ပထမ မင်းသလွင်အောင်တို့အား လည်းကောင်း၊ Junior Golf Myanmar မှ ဦးချစ်ဆွေက (၁၂)နှစ်အောက် သက်တမ်းတွင် စုစုပေါင်းရိုက်ချက် ၁၈၃ ချက်ဖြင့် တတိယ မြီးခံ၊ စုစုပေါင်းရိုက်ချက် ၁၇၂ ချက်ဖြင့် ဒုတိယ စိုင်းအောင်စိုင်းဖ၊ စုစုပေါင်းရိုက်ချက် ၁၆၁ ချက်ဖြင့် ပထမ သင်းဝေခိုင်တို့အားလည်းကောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံဂေါက်သီးအဖွဲ့ချုပ် အမှုဆောင် ဦးချမ်းဟန်က (၁၅)နှစ်အောက် သက်တမ်းတွင် စုစုပေါင်းရိုက်ချက် ၁၅၆ ချက်ဖြင့် တတိယ ရာဇအောင်၊ စုစုပေါင်းရိုက်ချက် ၁၅၅ ချက်ဖြင့် ဒုတိယ ဖူးပွင့်ရတီခိုင်၊ စုစုပေါင်းရိုက်ချက် ၁၅၂ ချက်ဖြင့် ပထမ ပြည့်မင်းရှိန်တို့ အားလည်းကောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံဂေါက်သီးအဖွဲ့ချုပ် အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး ဦးအောင်လှဟန်က (၂၄)နှစ်အောက် သက်တမ်းတွင် စုစုပေါင်းရိုက်ချက် ၁၅၀ ဖြင့် တတိယ ကျော်ဇင်ထွန်း၊ စုစုပေါင်းရိုက်ချက် ၁၄၉ ချက်ဖြင့် ဒုတိယ မင်းနိုင်စိုး၊ စုစုပေါင်းရိုက်ချက် ၁၄၅ ချက်ဖြင့် ပထမ ဟိန်းစည်သူတို့အား လည်းကောင်း ဆုများပေးအပ်ခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **(ကြေးမုံ)**

### သေနတ်ပြပေးဆီးခေါ်ဆောင်မှုနှင့် ပတ်သက်သူများအား ဖမ်းဆီး

**တာချီလိတ် မတ် ၂၅**  
 ရှမ်းပြည်နယ် အရှေ့ပိုင်းဒေသ ထိုင်း-မြန်မာ နယ်စပ်မြို့နယ်တို့တွင် တာချီလိတ်မြို့ မိုင်းကိုးကျေးရွာအုပ်စု ဝမ်က(၁)ရွာတွင် မတ် ၂၅ ရက်က အမျိုးသမီးတစ်ဦးအား လူတစ်စုမှ သေနတ်ပြ၍ ခြိမ်းခြောက်ကာ ကားဖြင့် ဖမ်းဆီးကာ ပြန်ပေးဆွဲသွား သည့် ဖြစ်စဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ မတ် ၂၅ ရက်တွင် အမှု၌ ပါဝင်

ပတ်သက်သူ ရှစ်ဦးအား လက်နက် ခဲယမ်းများနှင့်အတူ တာချီလိတ် ရဲတပ်ဖွဲ့က ဖမ်းဆီးနိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။  
 ဖြစ်စဉ်နှင့် ပတ်သက်၍ ဒေါ်နန်းလှ၏ တိုင်ကြားချက်အရ မတ် ၂၅ ရက် ည ၁၀ နာရီခန့်က ၎င်းသည် နေအိမ်ခြံဝင်းအတွင်း သန့်ရှင်းရေးပြုလုပ်နေစဉ် နေအိမ်ရှေ့ ၌ ဖော်ကျူးနားအဖြူရောင်ယာဉ်

မနန်းအံ့အား ကားပေါ်သို့ ဆွဲတင် သွားသဖြင့် ၎င်းက ပတ်ဝန်းကျင် အား အကူအညီတောင်းခံရာ အားဆစ်က သေနတ်အတို တစ်လက်ဖြင့် ချိန်ခွယ်ကာ မနန်းအံ့ကို ကားဖြင့် တင်ဆောင်သွားခြင်း ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အထက်ပါ ဖြစ်စဉ်များနှင့်ပတ် သက်၍ တရားခံများအား ဖမ်းဆီး ရမိရေးအတွက် တာချီလိတ်ခရိုင် မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် မိုင်းကိုး ပြည်သူ့စစ် အဖွဲ့ခေါင်းဆောင် ဦးကျအူအဖွဲ့တို့နှင့် ပူးပေါင်း၍ မိုင်းကိုးကျေးရွာအုပ်စုရှိ ဟိုရမ်း (မိုင်)ရွာ ဦးဆူးဝမ်း၏ ရော်ဘာမြဲ အတွင်း ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ သေနတ်အတိုလေးလက်၊ ပွိုင့်(၂၂) သေနတ် အရှည်တစ်လက်နှင့်အတူ ခဲယမ်းများအား ကျူးလွန်သူရှစ်ဦး တို့နှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိကြောင်း တာချီလိတ်မြို့မရဲစခန်းမှ သိရသည်။  
 ဖမ်းဆီးရမိသော အားဆစ်၏ ထွက်ဆိုချက်အရ ၎င်းတို့ ခေါ်ဆောင် သွားသော မနန်းအံ့အား ၎င်းအပိုင် ဖြစ်သည့် တာချီလိတ်မြို့ ဝမ်ကောင်း ရပ်ကွက်ရှိ နေအိမ်တွင် ဝှက်ထား ကြောင်း တွေ့ရှိရသည့်အတွက် ပြန် လည်ခေါ်ဆောင်လာနိုင်ခဲ့ပြီး ၎င်းတို့ အား ဆက်လက်စစ်ဆေးလျက် ရှိကြောင်း တာချီလိတ်မြို့မရဲစခန်းမှ သိရသည်။ **(မောင်ယဉ်ကျေး)**

### ဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲကျင်းပရေး သတင်းစာရှင်းလင်း

**ရန်ကုန် မတ် ၂၅**

မြန်မာနိုင်ငံဂေါက်သီးအဖွဲ့ချုပ်နှင့် မြန်မာပီဂျီအေတို့ ကြီးမူ၍ ၂၀၁၅ ခုနှစ် မြန်မာပြည်တွင်းပတ်လည် ဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲ ကျင်းပရေးနှင့်စပ်လျဉ်း ၍ သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲကို မတ် ၂၄ ရက်တွင် ရန်ကုန်မြို့ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း လမ်းရှိ Central Hotel (Jade Hall) ၌ ကျင်းပသည်။  
 ရှေးဦးစွာ မြန်မာနိုင်ငံဂေါက်သီးအဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကိုကိုအေးက အမှာ စကားပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ မြန်မာပီဂျီအေဥက္ကဋ္ဌ ဦးချမ်းဟန်က ၂၀၁၅ ခုနှစ် မြန်မာပြည်တွင်းပတ်လည် ဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲနှင့်ပတ်သက်၍ အသေးစိတ်ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ယင်းနောက် သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲသို့ တက်ရောက်လာကြသူများအား ပြိုင်ပွဲကျင်းပရေးနှင့်စပ်လျဉ်း၍ သိရှိလိုသည် များကို မြန်မာနိုင်ငံဂေါက်သီးအဖွဲ့ချုပ်မှ တာဝန်ရှိသူများက ပြန်လည်ရှင်းလင်း ဖြေကြားသည်။  
 မြန်မာဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲ၏ ပွဲဦးထွက်ပြိုင်ပွဲအဖြစ် မတ် ၂ ရက်မှ ၅ ရက်အထိ နေပြည်တော်ရှိ ရှိုင်ရယ်မြန်မာဂေါက်ကလပ်၌ လည်းကောင်း၊ ဒုတိယပွဲစဉ်အဖြစ် မေ ၇ ရက်မှ ၁၀ ရက်အထိ ဟံသာဝတီဂေါက်ကလပ်၌ လည်းကောင်း၊ တတိယပွဲစဉ်အဖြစ် ဇူလိုင် ၂ ရက်မှ ၅ ရက်အထိ မင်္ဂလာဒုံ တပ်မတော်ဂေါက်ကင်း၌ လည်းကောင်း၊ စတုတ္ထပွဲစဉ်အဖြစ် ဇူလိုင် ၂၃ ရက်မှ ၂၆ အထိ ရေတံခွန်တောင်ဂေါက်ကလပ် မန္တလေး၌ လည်းကောင်း၊ ပဉ္စမပွဲစဉ် အဖြစ် ဩဂုတ် ၂၇ ရက်မှ ၃၀ အထိ ပြင်ဦးလွင်ဂေါက်ကလပ်၌လည်းကောင်း၊ ဆဋ္ဌပွဲစဉ်အဖြစ် အောက်တိုဘာ ၈ ရက်မှ ၁၁ ရက်အထိ အေးသာယာ ဂေါက်ကလပ်တောင်ကြီး၌လည်းကောင်း၊ သတ္တမပွဲစဉ်အဖြစ် နိုဝင်ဘာ ၃ ရက်မှ ၆ ရက်အထိ ရန်ကုန်ဂေါက်ကလပ် ရန်ကုန်၌လည်းကောင်း၊ အဋ္ဌမပွဲစဉ် အဖြစ် နိုဝင်ဘာ ၁၉ ရက်မှ ၂၂ ရက်အထိ ရွှေမန်းတောင်ဂေါက်ကလပ်၌ လည်းကောင်း၊ နဝမပွဲစဉ်အဖြစ် ဒီဇင်ဘာ ၃ ရက်မှ ၆ ရက်အထိ ဇေယျာသီရိ ဂေါက်ကလပ် နေပြည်တော်၌လည်းကောင်း အသီးသီးကျင်းပသွားမည်ဖြစ်သည်။  
 ၂၀၁၅ ဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲတွင် ဆုကြေးများကို ထိုက်ထိုက်တန်တန် ချီးမြှင့်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **(ကြေးမုံ)**



### စိတ်ကြွေးရူးသွပ်ဆေးပြားများနှင့် တိန်းဖြူ သိမ်းဆည်းရမိ

**နေပြည်တော် မတ် ၂၅**  
 မူးယစ်တပ်ဖွဲ့(၃၂) မြဝတီမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်း အဖွဲ့သည် မတ် ၂၃ ရက်က မြဝတီ မြို့နယ် သယ်န်းညီနောင်ကျေးရွာ အထွက် တံတားကျိုးစစ်ဆေးရေး ဝိတ်တွင် ကော့ကရိတ်မှ မြဝတီသို့ မော်တော်ဆိုင်ကယ် မောင်းနှင်လာသူ သန်းလွင်အား ရှာဖွေရာ ၎င်း ဝတ်ဆင်ထားသည့် အနွေးထည် အင်္ကျီဝဲဘက် အိတ်အတွင်းမှ စိတ်ကြွေးရူးသွပ်ဆေးပြား ၃၈၉ ပြား သိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် သန်းလွင် (၂၈) နှစ်အား မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကို

ပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများ ဆိုင်ရာဥပဒေအရ အရေးယူထား ကြောင်း သိရသည်။  
 အလားတူ မတ် ၂၅ ရက်က နောင် တရားနယ်မြေရဲစခန်းမှ တပ်ဖွဲ့ဝင် များသည် ပင်လောင်းမြို့ ပင်လောင်း- အောင်ပန်းသွားကားလမ်း မိုင်တိုင် အမှတ် (၂၀/၇)နှင့် (၂၁/၇) ကြား တွင် တွေ့ရှိသူ ခွန်ငွှေးအောင်အား ရှာဖွေရာ ၎င်းဝတ်ဆင်ထားသည့် ဂျာကင်အင်္ကျီဝဲဘက်အိတ်အတွင်းမှ ရှမ်းစက္ကူဖြင့်ထည့်လျက် စိတ်ကြွ ရူးသွပ်ဆေးပြား ၅၅၀၀ သိမ်းဆည်း ရမိသဖြင့် ခွန်ငွှေးအောင် (၂၆)နှစ်အား **(မူးယစ်စဟို)**

### တာချီလိတ်၌ ပက်သက်အကျိတ်ပေး အဖြူရောင်ပုံဆောင်ခဲများ သိမ်းဆည်းရမိ

**တာချီလိတ် မတ် ၂၅**

တာချီလိတ် မူးယစ်တပ်ဖွဲ့(၃၀)မှ ရဲအုပ် ကျော်စွာ ထွန်း ဦးစီးတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ တာချီလိတ်မြို့မရဲစခန်းမှ နယ်ထိန်းတပ်ကြပ်ကြီး စိုးမင်းမင်းနှင့်အတူ သက်သေ များ လိုက်ပါလျက် မတ် ၂၅ ရက် နံနက် ၇ နာရီခွဲက တာချီလိတ်မြို့ ဆန်ဆိုင်(ခ)ရပ်ကွက် အမှတ်(၈- ၉၀/၉၁)ရှိ အိုင်ဇန်ရှန် ငှားရမ်းနေထိုင်သော အခန်း အမှတ်(အေ-၅)အား မူးယစ်ဆေးဝါးရှာဖွေဝရမ်းဖြင့် ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ အိုင်ဇန်ရှန်အား အသင့်တွေ့ရှိ ရပြီး ဆက်လက်ရှာဖွေရာ ၎င်း၏နေအိမ်တိုက်ခန်း အနောက်တံခါးကြား၌ LV တံဆိပ်ပါ နီညိုရောင် ဇစ်တပ်သားရေလွယ်အိတ်အတွင်းမှ အဝါရောင် ပလတ်စတစ်အိတ်ဖြင့်ထည့်လျက် ပက်သက်အကျိတ်ပေး

တမင်း(အိုင်ဂစ်)ဟု ယူဆရသော အဖြူရောင်ပုံဆောင်ခဲ အလေးချိန် ၆၅၀ ဂရမ်ခန့်နှင့် မူးယစ်ဆေးဝါး သယ်ဆောင်ရာတွင် အသုံးပြုသည့် အိုင်ဇန်ရှန်ပိုင် Toyota VIOS ခဲရောင်မော်တော်ယာဉ်အား နေအိမ် တိုက်ခန်းရှေ့တွင် တွေ့ရှိရသဖြင့် သက်သေများရှေ့တွင် သိမ်းဆည်းခဲ့သည်။  
 ပက်သက်အကျိတ်ပေး (အိုင်ဂစ်)ဟု ယူဆရသော အဖြူရောင်ပုံဆောင်ခဲများ လက်ဝယ်တွေ့ရှိသူ အိုင်ဇန် ရှန် (၃၉ နှစ်) အား တာချီလိတ်မြို့မရဲစခန်းက မယ(ပ) ၄၉/၂၀၁၅၊ မူး/စိတ် ပုဒ်မ ၁၅/၁၉(က)အရ မူးယစ် ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော မူးယစ်ဆေးဝါး ဆိုင်ရာဥပဒေဖြင့် အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။ **မော်ကြီး(ကြိတ်နယ်မြေ)**

နိုင်ငံတကာ

# လီကွမ်ယူကို ဂါရဝပြုနှုတ်ဆက်ရန် တန်းစီစောင့်ဆိုင်းနေသူများကို လီရှန်လွန်း ကျေးဇူးတင်

စင်ကာပူ မတ် ၂၅

စင်ကာပူဝန်ကြီးချုပ် လီရှန်လွန်းက ၎င်း၏ကွယ်လွန်သူ ဖခင် လီကွမ်ယူကို နှုတ်ဆက်ဂါရဝပြုရန် တန်းစီစောင့်ဆိုင်း နေသူများကို ကျေးဇူးတင်ကြောင်း မတ် ၂၅ ရက်တွင် ထုတ်ဖော်ပြောကြားသည်။

“ကျွန်တော့်ဖခင်ရဲ့ ရုပ်အလောင်းကို ဒီနေ့မနက်မှာပဲ လွှတ်တော်အဆောက်အအုံကို ပြောင်းရွှေ့ခဲ့ပါတယ်။ ကျွန်တော့်ဖခင်ကို နှုတ်ဆက်ဂါရဝပြုဖို့ နေပူထဲမှာ နာရီပေါင်းများစွာ တန်းစီစောင့်ဆိုင်းနေသူအားလုံးကို ကျေးဇူးတင်ပါတယ်” ဟု လီရှန်လွန်းက သူ၏ ဖေ့ဘွတ်ခ်စာမျက်နှာတွင် ရေးသားဖော်ပြခဲ့သည်။

စင်ကာပူနိုင်ငံကို တည်ထောင်ခဲ့သည့် ဝန်ကြီးချုပ်ဟောင်း လီကွမ်ယူကို နောက်ဆုံးနှုတ်ဆက်ဂါရဝပြုရန် လူထောင်ပေါင်းများစွာက တန်းစီစောင့်ဆိုင်းနေခဲ့ကြသည်။ လီရှန်လွန်းသည် တန်းစီစောင့်ဆိုင်းနေသည့် ပြည်သူများ ကြားသို့ သွားရောက်စဉ် ပြည်သူအချို့က သူ့ကိုလည်း ကျန်းမာရေးဂရုစိုက်ရန် ပြောကြားခဲ့ကြသည်။

ချန်နယ်နယူးအေးရှား။



## ၂၀၁၉ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့စစ်ဘက် အားကစားပြိုင်ပွဲကျင်းပရန် တရုတ်အဆိုပြု

ပေကျင်း မတ် ၂၅

တရုတ်ပြည်သူ့လွှတ်မြောက်ရေးတပ်မတော်က ၂၀၁၉ ခုနှစ် ကမ္ဘာ့စစ်ဘက်အားကစားပြိုင်ပွဲကို တရုတ်နိုင်ငံအလယ်ပိုင်း ဟူပေပြည်နယ် ဝူဟန်မြို့တော်တွင် လက်ခံကျင်းပရန် လျှောက်ထားအဆိုပြုခဲ့ကြောင်း မတ် ၂၅ ရက်တွင် ထုတ်ပြန်ကြေညာသည်။

ကမ္ဘာ့စစ်ဘက်အားကစားပြိုင်ပွဲကို နိုင်ငံတကာ စစ်ဘက်ဆိုင်ရာ အားကစားကောင်စီကကြီးမှူး၍ လေးနှစ်တစ်ကြိမ် ကျင်းပလျက်ရှိသည်။ နိုင်ငံပေါင်း ၁၀၀ ခန့်မှ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်သူ အားကစားသမား ၈၀၀၀ ကျော်သည် ပြိုင်ပွဲအမျိုးအစား ၂၄ မျိုးတွင် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ကြသည်။ ပြိုင်ပွဲကာလမှာ ခုနှစ်ရက်မှ ၁၀ ရက်ခန့်အထိ ကြာမြင့်လေ့ရှိသည်။

ပထမဆုံးအကြိမ် ကမ္ဘာ့စစ်ဘက်အားကစားပြိုင်ပွဲကို ၁၉၉၅ ခုနှစ်တွင် အီတလီနိုင်ငံတွင် ကျင်းပခဲ့သည်။ ယခုနှစ်တွင် ကျင်းပမည့် ခြောက်ကြိမ်မြောက်ပြိုင်ပွဲကို တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံ၌ အောက်တိုဘာလတွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။

နိုင်ငံတကာစစ်ဘက်ဆိုင်ရာ အားကစားကောင်စီသည် နိုင်ငံတကာ လက်နက်ကိုင်တပ်ဖွဲ့များ၏ အားကစားဆိုင်ရာအကြီးမားဆုံး အဖွဲ့အစည်းဖြစ်သည်။ တရုတ်ပြည်သူ့လွှတ်မြောက်ရေးတပ်မတော်သည် ၁၉၇၈ ခုနှစ်တွင် နိုင်ငံတကာစစ်ဘက်ဆိုင်ရာ အားကစားကောင်စီသို့ အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် ဝင်ရောက်ခဲ့သည်။

ဆင်ဟွာ။

## ဩစတြေးလျက ဒေါ်လာ ၃၉ ဘီလီယံတန် ရေငုပ်သင်္ဘောစီမံကိန်း စပြီး

ဆစ်ဒနီ မတ် ၂၅

အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၃၉ ဒသမ ၈ ဘီလီယံနှင့်ညီမျှသည့် ဩစတြေးလျဒေါ်လာ ဘီလီယံ ၅၀ တန်ဖိုးရှိသော ရေငုပ်သင်္ဘောတပ်ဖွဲ့ အသစ်တည်ဆောက်ရေး ကန်ထရိုက် ရွေးချယ်ရာတွင် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ကြရန် ဂျာမနီ၊ ပြင်သစ်နှင့် ဂျပန်နိုင်ငံတို့ကို ဩစတြေးလျက ဖိတ်ကြားခဲ့ကြောင်း ယနေ့ရိုက်တာသတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။

အီလီပ်မြို့၌ ယနေ့ ကျင်းပသော ဩစတြေးလျရေတပ်အရာရှိများနှင့် နိုင်ငံရေး သမားများ တက်ရောက်သည့် ညီလာခံတွင် ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီး ကီပင်အန်ဒရူးက နိုင်ငံ၏ ဟောင်းနွမ်းခေတ်မီတော့သည့် ကောလင်းအမျိုးအစား သင်္ဘောများအား အစားထိုးမည့် စီမံကိန်းအတွက် အလားအလာရှိသော နိုင်ငံတကာ လုပ်ဖော်ကိုင်ဘက်များ

အဖြစ် ဂျာမနီ၊ ပြင်သစ်နှင့် ဂျပန်တို့ကို ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့သည်။ “ယှဉ်ပြိုင်မှုတန်ဖိုးသတ်မှတ်ခြင်း” ကာလမှာ အနည်းဆုံး ၁၀ လကြာမြင့်မည်ဖြစ်ကြောင်း ထို့နောက် သင့်လျော်သော တင်ဒါတင်သွင်းသူများကို ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနက အစိုးရအဖွဲ့သို့ အကြံပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း အန်ဒရူးက ပြောသည်။

ဂျာမနီနိုင်ငံမှ သိုင်းဆင်းကရပ် မရိန်း ဆစ်တန် [တီကေအမ်အက်(စ်)]နှင့် ပြင်သစ်နိုင်ငံမှ အစိုးရထိန်းချုပ်ထားသော ရေတပ်ဆိုင်ရာ ကန်ထရိုက်တာ [ဒီစီအန်အက်(စ်)]တို့က စိတ်ဝင်စားကြောင်း ဖော်ပြကြပြီး ဩစတြေးလျ၌ တည်ဆောက်ကြမည်ဟု ပြောသည်။ မကြာသေးမီ အချိန်ကာလအထိ အဆိုပါ စီမံကိန်းအတွက် ကန်ထရိုက်ရရှိမည်ဟု ရှေ့ဆုံးမှ သတင်းပြေးနေသော ဂျပန်ကုမ္ပဏီများဖြစ်ကြသည့် မစ်ဆူဘီရို အကြီးစား စက်မှုလုပ်ငန်းနှင့် ကာဝါဆာကီ အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်းတို့က အီလီပ်ညီလာခံသို့ တက်ရောက်ရန် ငြင်းပယ်ခဲ့ကြသည်။

ဩစတြေးလျနိုင်ငံ၌ ရေငုပ်သင်္ဘော ၁၂ စင်းအထိ တည်ဆောက်မည်ဟု ယခင်က တတိယပြုခဲ့သည့် ဝန်ကြီးချုပ် တိုနီအက်ဘော့က ကုန်ကျစရိတ်နှင့် ယင်းတို့ကို အချိန်မီ ပေးခြင်းသည် အထူးအရေးပါကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

ရိုက်တာ။

## မီဒီယာများဘက်လိုက်မှုကင်းရန် ထိုင်းဝန်ကြီးချုပ် တိုက်တွန်းပြောကြား

ဘန်ကောက် မတ် ၂၅

မီဒီယာများအနေဖြင့် သတင်းရေးသားရာတွင် ဘက်လိုက်ရေးသားမှုများရှိပါက အချိန်မရွေး ကွပ်မျက်ခြင်း ခံရမည်ဖြစ်ကြောင်း ထိုင်းဝန်ကြီးချုပ် ပရာယုတ် ချန်အိုချာက မီဒီယာများအား ပြောကြားခဲ့သည်။

“အစိုးရကို ဘက်လိုက်ပြီးရေးစရာမလိုဘူး။ ဒါပေမယ့် အမှန်ကို အမှန်အတိုင်းဖော်ပြဖို့လိုတယ်။ နှစ်ဦးနှစ်ဖက် အဓိကရုဏ်းဖြစ်စေမယ့် အရေးအသားမျိုးတွေကို ရှောင်ဖို့ လိုတယ်” ဟု ဝန်ကြီးချုပ်က ဘရူနိုင်းနိုင်ငံသို့ ခရီးမထွက်ခွာမီ လေဆိပ်တွင် မီဒီယာများအားပြောခဲ့သည်။

စစ်အုပ်ချုပ်ရေးကို ဖျက်သိမ်းပေးရန် ထိုင်းနိုင်ငံသည် အဆင်သင့်မဖြစ်သေးကြောင်း ဝန်ကြီးချုပ် ချန်အိုချာက ဆိုသည်။

ထိုင်းနိုင်ငံ၏ နိုင်ငံရေးအခြေအနေသည် တည်ငြိမ်မှု မရှိသေးသည့်အတွက် ဇန်နဝါရီလတွင် မီဒီယာ လွတ်လပ်ခွင့်ဖို့ရပ်တန့်ပိတ်ပင်မှု ကျင်းပရန် ဂျာမန်ဖောင်ဒေးရှင်း၏ အဆိုပြုချက်ကို ဝန်ကြီးချုပ်က တားမြစ်ပိတ်ပင်ခဲ့သည်။ ထို့ပြင် နိုင်ငံအတွင်း နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးမှုများကိုလည်း ပိတ်ပင်ထားသည်။

“မာတီချောင်” အမည်ရှိ ထိုင်းသတင်းစာတစ်စောင်သည် ယခင်ဝန်ကြီးချုပ်အား ဘက်လိုက်ရေးသားမှုများ ပြုလုပ်နေကြောင်း ဝန်ကြီးချုပ် ချန်အိုချာက ဘရူနိုင်းသို့ မထွက်ခွာမီ လေဆိပ်တွင် စွပ်စွဲပြောဆိုခဲ့သည်။

ရိုက်တာ။



## ဒုတိယကမ္ဘာ့စစ်အပြီး အကြီးဆုံးစစ်သင်္ဘော ဂျပန်ရေတပ်ရရှိ

ယိုကိုဟားမား မတ် ၂၅

ဂျပန်နိုင်ငံ၏ ရေကြောင်းကာကွယ်ရေးတပ်ဖွဲ့သည် “အီဇူမို” အမည်ရှိ ဒုတိယကမ္ဘာ့စစ်အပြီးသည့်နောက်ပိုင်း အကြီးဆုံးစစ်သင်္ဘောကို ယနေ့လက်ခံရရှိသည်။

ယင်းသည် ရဟတ်ယာဉ်တင်သင်္ဘောအမျိုးအစားဖြစ်ပြီး သင်္ဘောသား ၄၇၀ လိုက်ပါ တာဝန်ထမ်းဆောင်ပြီး အမေရိကန်ရေတပ်မှ ကုန်းရေနှစ်သွယ် မောင်းနှင်နိုင်သော သင်္ဘော၏ အရွယ်အစား ပုံစံတို့နှင့် တူညီပြီး ၈၁၃ ပေရှည်လျားသည်။

လေယာဉ်တင်သင်္ဘောများကို ယင်းတို့၏ စစ်ရေးစွမ်းဆောင်နိုင်အားကြောင့် ထိုစစ်အဖြစ်အသုံးပြုနိုင်သည်ဟု ယူဆကြသဖြင့် ဂျပန်နိုင်ငံသည် အီဇူမိုကို ခုခံကာကွယ်ခြင်းမှတစ်ပါး စစ်တိုက်ခြင်းကို တားမြစ်ထားသော အခြေခံဥပဒေဘောင်အတွင်းမှာသာ အသုံးပြုနိုင်မည်ဖြစ်သည်။

ဝန်ကြီးချုပ်ရှင်ဒိုအာဘေးက စစ်ပြီးခေတ်အခြေခံဥပဒေ၏ တားမြစ်ပိတ်ပင်ထားမှုများကို ဖြေလျှော့ရေးအတွက် လွှတ်တော်အမတ်များ၏ အတည်ပြုချက်ရရှိရန် ကြိုးစားနေစဉ် ဂျပန်နိုင်ငံက ပင်လယ်ရပ်ခြား၌ စစ်ရေးတာဝန်များ ထမ်းဆောင်နိုင်ရန် စစ်ဘက်စွမ်းရည်ကို တိုးမြှင့်နေခြင်းဖြစ်သည်ဟု အီဇူမိုစစ်သင်္ဘောကို နမူနာအဖြစ် ရှုမြင်ကြသည်။

ရိုက်တာ။



## အိန္ဒိယ၏ အင်္ဂါဂြိုဟ်လေ့လာရေးယာဉ် အာကာသတွင် ခြောက်လကြာ နေထိုင်ခဲ့

နယူးဒေလီ မတ် ၂၅

အိန္ဒိယနိုင်ငံက လွှတ်တင်ထားသော အင်္ဂါဂြိုဟ် စူးစမ်းလေ့လာရေးယာဉ်သည် အာကာသအတွင်း ခြောက်လကြာမျှ နေထိုင်ခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ အဆိုပါ ယာဉ်သည် အာကာသ စူးစမ်းလေ့လာရေး အထူး လုပ်ငန်းတာဝန်ကို ချောချောမွေ့မွေ့ ဆောင်ရွက်လျက် ရှိကြောင်း အင်္ဂါဂြိုဟ်လေ့လာရေး အစီအစဉ် တာဝန်ရှိ သူများက ပြောကြားကြသည်။

မင်ဂါလျဟု အမည်ပေးထားသော အင်္ဂါဂြိုဟ် စူးစမ်းလေ့လာရေးယာဉ်သည် တစ်နှစ်လျှင် လောင်စာ နှစ်ကီလိုဂရမ် အသုံးပြုကြောင်း၊ ယခုအထိ ယင်းယာဉ် တွင် အသုံးပြုနိုင်မည့် လောင်စာ ၃၇ ကီလိုဂရမ် ရှိနေ ဆဲဖြစ်သဖြင့် အချိန်ကာလကြာမြင့်စွာ ပုံသန်းနိုင်မည်ဟု မျှော်လင့်ရကြောင်း တာဝန်ရှိသူများက ပြောကြားကြ သည်။

အင်္ဂါဂြိုဟ် စူးစမ်းလေ့လာရေး ယာဉ်ပေါ်တွင် ဂြိုဟ်တုတစ်လုံးအပါအဝင် သိပ္ပံဆိုင်ရာ ကိရိယာ တန်ဆာပလာ ငါးခုပါရှိပြီး ပုံမှန်လည်ပတ်လျက် ရှိနေကြောင်း၊ အင်္ဂါဂြိုဟ် မျက်နှာပြင်ပေါ်ရှိ တောင် များနှင့် မီးတောင်များကို ဓာတ်ပုံများ ရိုက်ကူးကာ ကမ္ဘာသို့ ပြန်လည်ပေးပို့လျက်ရှိကြောင်း အိန္ဒိယ သိပ္ပံပညာရှင်များက ပြောကြားကြသည်။

အိန္ဒိယနိုင်ငံသည် လွန်ခဲ့သည့်နှစ် စက်တင်ဘာလ ၂၄ ရက်က ပထမဆုံးသော အင်္ဂါဂြိုဟ်လေ့လာရေး ယာဉ်ကို အောင်မြင်စွာ လွှတ်တင်နိုင်ခဲ့သည်။ ယင်း ယာဉ်သည် ကမ္ဘာပေါ်တွင် ကုန်ကျစရိတ် အသက်သာ ဆုံးဖြင့် ထုတ်လုပ်ထားသော အင်္ဂါဂြိုဟ် လေ့လာရေး ယာဉ်ဖြစ်သည်။

ဆင်ဟွာ။

ပြည်တွင်းရေးရာ

အမျိုးသမီးအိမ်တွင်းမှု သက်မွေး လုပ်ငန်းပညာသင်တန်း ဆင်း

မြဝတီ မတ် ၂၅
ကရင်ပြည်နယ် မြဝတီခရိုင် မြဝတီမြို့ အမျိုးသမီးအိမ်တွင်းမှုသက်မွေး လုပ်ငန်းပညာသင်တန်းကျောင်း၏ အခြေခံအိမ်တွင်းမှု သင်တန်းအမှတ်စဉ် ၅၃၄ အဆင့်မြင့်စက်ချုပ်သင်တန်း အမှတ်စဉ် (၃၉) သင်တန်းဆင်းပွဲ အခမ်း အနားကို မတ် ၂၀ ရက်၊ နံနက် ၉ နာရီ က အဆိုပါသင်တန်းကျောင်းရှိ ခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။
သင်တန်းဆင်းပွဲတွင် ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ ဦးလွင်ကိုဦးက အမျိုးသမီးအိမ် တွင်းမှုသက်မွေးလုပ်ငန်းပညာသင်တန်းကျောင်းများကို နယ်စပ်ဒေသရှိ တိုင်းရင်းသူကလေးများအား အိမ်တွင်းမှုသက်မွေးလုပ်ငန်းပညာ သင်ကြား ပေးရန်နှင့် သင်ကြားတတ်မြောက်သည့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းပညာရပ် များဖြင့် ကိုယ်ပိုင်စီးပွားရေးလုပ်ငန်း ထူထောင်နိုင်သည်အထိ ကူညီဆောင် ရွက်ရန်တို့ကို အဖွင့်အမှာစကားတွင် ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့သည်။
ထို့အပြင် ကိုယ်ပိုင်စီးပွားရေး လုပ်ကိုင်နိုင်ခြင်းဖြင့် စားဝတ်နေရေးဘက်စုံ တိုးတက်ပြီး လူနေမှု အဆင့်အတန်းမြင့်မားလာစေရန်၊ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု အိမ် တွင်းမှု အတတ်ပညာများ ပိုမိုထွန်းကား ပြန့်ပွားလာစေရန် ဟူသော ရည် ရွယ်ချက်များဖြင့် ဖွင့်လှစ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ မိမိတို့နေရပ်ဒေသပြန်လည် ရောက်ရှိသည့်အခါ ရည်ရွယ်ချက်များအညီ ပြန်လည်အသုံးပြုရန်တို့ကို ၎င်းက ဆက်လက်ပြောသည်။
ထိန်းလင်းအောင်(မြန်/ဆက်)



မုံရွာမြို့၌ ကြက်သွန်နီဈေးကွက်အေး၍ အလုပ်သမား ဈေးမြင့်နေခြင်းကြောင့်တောင်သူများအခက်တွေ့

မုံရွာ မတ် ၂၅
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မုံရွာမြို့ နယ်တွင် အပင်စိုက်ကြက်သွန်နီများ လှိုင်လှိုင် ပေါ်ထွက်လာပြီ ဖြစ်သော် လည်းဈေးမရခြင်းနှင့် အလုပ်သမား ဈေးနှုန်း မြင့်တက်ခြင်းတို့ ကြောင့် တွက်ခြေမကိုက်ကြောင်း စိုက်ပျိုးသူ တောင်သူအများစုက ပြောသည်။
“ကြက်သွန်နီ စိုက်ပျိုးရေးက တစ် နှစ်ထက် တစ်နှစ်ပိုပြီး ကုန်ကျမှုတွေ များလာတယ်။ ရာသီဥတုမမှန်တာက အဓိကပါ။ ပိုးမွှားရောဂါတွေ ပိုပြီးကျ တော့ အပင်အတွက် ပိုးသတ်ဆေး တွေ၊ မှိုသတ်ဆေးနဲ့ အားဆေးတွေ ပိုပြီးသုံးရတယ်။ အဲဒီအတွက် ကုန်ကျ မှုတွေပိုပြီး များလာတယ်။ တစ်စက ကိုယ့်ပျိုးက လေးပြည်လောက်စိုက်ရ တယ်။ အလုပ်သမားဈေးက တစ်စက ကို အပြတ်စိုက်ရင် တစ်သိန်းခွဲ လောက် ကုန်တယ်”ဟု ကြက်သွန် နီစိုက်ပျိုးသည့် တောင်သူတစ်ဦးက ပြောသည်။
စိုက်ပျိုးမှု ကုန်ကျစရိတ်မှာ ရေ သွင်းခ၊ ပေါင်းနုတ်ခ၊ အထွေထွေ ကုန်ကျစရိတ် ပေါင်းလိုက်ပါက တစ် စကလျှင် ငွေကျပ်ရှစ်သိန်းမှ ကျပ် ၁၀ သိန်းခန့် ကုန်ကျမှုရှိပြီး မြေငှား စိုက်သူဆို ပါက ပို၍ အဆင်မပြေ မှုများ ကြုံနေရကြောင်း သိရသည်။
“အဆင်မပြေဘူး။ ဒီနှစ်က ရာသီ ဥတုက ဖောက်တော့ ဆေးဖိုးပိုပြီး ကုန်တယ်။ ထွက်လာတော့လည်း အလုံးက သိပ်ပြီးမလှဘူး။ အလုပ် သမားဈေးကျတော့ မနှစ်ကနဲ့ ဒီနှစ် မှာ ကျပ် ၅၀၀ ပိုပြီး ကျပ် ၂၅၀၀ ပေး ရတယ်။ မနှစ်ကဥစိုက်ကြက်သွန်နီ တွေက အပုပ်လိုက်ပြီး အပျက်များခဲ့ တော့ အပင်စိုက်ကြက်သွန်နီဥ ဈေး ကောင်းမယ်လို့ ထင်ခဲ့ပေမယ့် အခု အချိန်မှာ တစ်ပဲသာကို ငွေကျပ် ၂၅၅ ပဲရတယ်။
“ဒီအတိုင်းဆိုရင်တော့ ဘယ်လိုမှ အဆင်မပြေဘူး။ အလုပ်သမားခ အတွက် ထုတ်ရောင်းရအုံးမယ်၊ ကျန် တဲ့ ကြက်သွန်နီတွေကိုတော့ ဈေး အတတ် စောင့်ရဦးမယ်။ မနှစ်က လည်းဒီအတိုင်းပဲ၊ ကြက်သွန်နီ စဖော် တဲ့အချိန် ကျပ် ၂၅၀ လောက် ပေါက် ဈေးရသေးတယ်။ အခုဈေးနှုန်း အတိုင်းဆိုရင်တော့ ဒီနှစ်ကြက်သွန်နီ စိုက်တဲ့သူတွေ အခြေအနေမကောင်း နိုင်ဘူး။ ဈေးနှုန်းအတတ်ပဲ မျှော်ရ တော့မယ်” ဟုကျောက်စစ်ပုံတောင် ကျေးရွာက ကြက်သွန်နီစိုက်တောင် သူဦးထွန်းဇော်ကပြောသည်။
မုံရွာမြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျောက် စစ်ပုံ(တောင်ပိုင်း၊ မြောက်ပိုင်း) ကျွဲ ရဲ၊ တောင်ပလူ၊ အက်တောစသော ကျေးရွာများတွင် ပဲစင်းငုံ၊ နှမ်း၊ ပြောင်း၊ ပဲမျိုးစုံ၊ ဂျုံနှင့်ကြက်သွန်နီ တို့ကို စိုက်ပျိုးလျက်ရှိရာမှ ကြက်သွန်နီ ကိုအဓိကထား စိုက်ပျိုး လျက်ရှိရာ ယခုနှစ်တွင် ကြက်သွန်နီဈေးနှုန်း များကျဆင်းလျက်ရှိပြီး အလုပ်သမား ခ နှင့် အထွေထွေကုန်ကျစရိတ်များ မြင့်မားလျက်ရှိသဖြင့် တောင်သူများ အနေဖြင့် တွက်ခြေမကိုက်လျက်ရှိ ကြောင်းသိရသည်။
စိုးရမ်း(မုံရွာ)

ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာလုံခြုံရေးပညာပေးဆွေးနွေး

တာချီလိတ် မတ် ၂၅
ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာလုံခြုံရေး အသိပညာပေးဆွေးနွေးပွဲအား မတ် ၂၃ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက တာချီလိတ်ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်းသိရသည်။
အဆိုပါ ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာလုံခြုံရေး အသိပညာပေး ဆွေးနွေးပွဲကို မတ် ၂၃ရက်မှ မတ် ၂၆ ရက်အထိဖွင့်လှစ်ကာ သင်တန်းပို့ချခြင်း၊ အပြန်အလှန် ဆွေးနွေးခြင်းများဆောင်ရွက်သွားကြမည်ဖြစ်ပြီး သင်တန်းသား ၂၀ တက် ရောက်မည်ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။
ထို့ပြင် ရွေးကောက်ပွဲကာလတွင် သတင်းအချက်အလက်များအားအများ ပြည်သူသို့ အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ ထုတ်ပြန်နိုင်ရေး၊ ရွေးကောက်ပွဲအကြံကလ၊ ရွေးကောက်ပွဲကာလနှင့် ရွေးကောက်ပွဲပြီးကာလများအတွင်း လုံခြုံရေး အစီ အမံများအတွက် Joint Operation Center ဖွဲ့စည်းကာ စီမံဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်သည်။
မောင်ယဉ်ကျေး

ဝေဒပညာရှင် စာရေးဆရာကြီး မင်းသိင်္ခီကိုယ်တိုင် ရေးသားထုတ်ဝေခဲ့သည့် ဝတ္ထုများ-စာမူများ-ဆောင်းပါးများ
စာတမ်းများနှင့်ပတ်သက်၍ ဝေဒပညာရှင်၊ စာရေးဆရာကြီး၊ စာတမ်းများနှင့်ပတ်သက်၍ လည်းကောင်း၊ မပြုလုပ်ရန်အတွက် သတိပေးကြေညာခြင်း
ကွယ်လွန်သူဆရာကြီးမင်းသိင်္ခီ၏ ညီ၊ ညီမများဖြစ်ကြသည့် ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ကျောက်မြောင်းကြီးရပ်ကွက်၊ ကျောက်ရေတွင်းလမ်း၊ အမှတ်(၁၄)နေ ဦးဝင်းဇော်(၁၂/တမန(နိုင်)၀၉၂၉၈၀)နှင့် ဒေါ်သန်းနုအောင်(၁၂/တမန(နိုင်)၀၇၈၂၀)တို့၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အများသိစေရန် သတိပေးကြေညာပါသည်။
(ကွယ်လွန်သူ)ဝေဒပညာရှင် စာရေးဆရာကြီး မင်းသိင်္ခီ၏ ကျန်ရှိသောပစ္စည်းအရပ်ရပ်နှင့် ဆရာကြီးမင်းသိင်္ခီကိုယ်တိုင် ရေးသားထုတ်ဝေ ခဲ့သော ဝတ္ထုများ၊ ဆောင်းပါးများ၊ စာတမ်းများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ပိုင်းခရိုင် တရားရုံးတော်တွင် တရားမအထွေထွေမှုအမှတ်-၅၄/၂၀၁၃၊ တရားမကြီးမှုအမှတ် (၅၄/၂၀၁၃)နှင့် တရားမကြီးမှုအမှတ် (၁၂/၂၀၁၃)တို့ဖြင့် စစ်ဆေးကြားနာလျက်ရှိပါသည်။
တရားမအထွေထွေမှုအမှတ် (၅၄/၂၀၁၃)တွင် ဆရာကြီးမင်းသိင်္ခီပိုင်ဆိုင်ခဲ့သည့် ပစ္စည်းအရပ်ရပ်တို့အားလည်းကောင်း၊ ပိုင်ဆိုင်ခဲ့သည့် စာပေဆိုင်ရာ မူပိုင်ခွင့်များ၊ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်များနှင့်ပတ်သက်၍လည်းကောင်း၊ တရားရုံးတော်မှ တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့်-၃၉၊ နည်း(၁)အရ ယာယီ တားဝရမ်း ထုတ်ဆင့်ထားရှိပြီး ဖြစ်ပါသည်။
သို့ဖြစ်ပါ၍ ဆရာကြီးမင်းသိင်္ခီ ကိုယ်တိုင်ရေးသားထုတ်ဝေခဲ့သည့် ဝတ္ထုများ၊ ဆောင်းပါးများ၊ စာတမ်းများအစရှိသည်တို့ကို ဝေဒပညာရှင် ရုပ်ရှင်အဖြစ် အသွင်ကူးပြောင်းထုတ်လုပ်ခြင်း၊ တစ်ဆင့်ပြန်လည် ရိုက်နှိပ်ဖြန့်ချိခြင်း၊ ဝတ္ထုပါဇာတ်ကောင်များ၏အမည်များကို ရုပ်ရှင်နှင့် ဝေဒပညာရှင် မင်းသိင်္ခီ၏ သုံးစွဲခြင်း စသည့်ကိစ္စရပ်များအား မပြုလုပ်ကြရန် သတိပေးတားမြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာပါသည်။
တရားရုံးတော်မှ တစ်စုံတစ်ရာ အမိန့်ချမှတ်ခြင်းမပြုမီ ကျွန်ုပ်တို့၏ သတိပေးတားမြစ်ခြင်းအား လိုက်နာခြင်းမရှိဘဲ ဆောင်ရွက်လုပ်ကိုင်ပါက တည်ဆဲဥပဒေများနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ညွှန်ကြားချက်အရ အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဒေါ်နီလာခိုင် ဦးစန်းမောင် ဦးကျော်မိုးအောင် ဦးသန်းစိုးထွန်း
LL.B,D.B.L,WIPO,D.L.P.(Switzerland) (LL.B,D.B.L) LL.B,D.B.L, D.M.L,D.L.L LL.B,D.B.L,WIPO,D.L.P,
(စဉ်-၃၂၇၀၄) (စဉ်-၃၁၇၃၄) (စဉ်-၉၇၂၀) (Switzerland) (စဉ်-၈၁၇၀)
အထက်တန်းရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ
အမှတ်(၆၂) Winner Firm၊ ပထမထပ်၊ အခန်း(၁၇)၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း-၀၉-၅၁၇၃၉၆၈၊ ၀၉-၃၀၂၃၃၃၃၂

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးခင်အုန်း(၁၄/ဝတရ(နိုင်)၀၇၅၅၅၁)၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြား ချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ တိုက်(၁၂-A) အခန်း(၃၀၁)၊ စံပယ်လမ်း၊ မေတ္တာညွန့် ရပ်ကွက်ရှိ ဒေါ်စုရည်ဖြိုး ပိုင်ဆိုင်သောတိုက်ခန်းအား ၂၀-၉-၂၀၁၄ရက်တွင် ဦးခင်အုန်းမှ တရားဝင်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပါသည်။ ထို့ကြောင့် အဆိုပါတိုက်ခန်းနှင့်ပတ်သက်ပြီး ဦးခင်အုန်းသည် ပိုင်ရှင်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ဦးခင်အုန်း၏သဘောတူညီချက်မရဘဲ မည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်မှ ပေါင်နှံပေးကမ်းရောင်းချခြင်း၊ အခြားတစ်နည်းနည်းဖြင့် လက်ပြောင်းလက်လွှဲ မပြုလုပ်ရန်နှင့် ပြုလုပ်ပါက တည်ဆဲဥပဒေနှင့်အညီ ထိရောက်စွာအ ရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဒေါ်အေးလွင်ထွေး(LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၀၀၄၄)
အမှတ်(၄၀၄-က) တောင်တွင်းကြီးလမ်း၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ဒဂုံမြို့သစ်မြောက်ပိုင်းမြို့နယ်မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်(၄၇)မြေကွက်အမှတ်(၁၃၄)မြေကွက် တည်နေရာအမှတ်(၁၃၄)စံပယ်လမ်း(၄၇)ရပ် ကွက်၊ဒဂုံမြောက်ပိုင်းမြို့နယ်(AC-၀၃၂၆၆) အမည်ပေါက်၊ပါမစ်မြေအားအမည်ပေါက် ဦးစိုးမောင်ထံမှအရပ်စာချုပ်ဖြင့်ဝယ်ယူထားသူ ဒေါ်တင်ထွေးလှိုင်(၆/ကသု(နိုင်)၀၄၃၇၄၄) မှပါမစ်မည်ရုံဖြင့်တင်ပြ၍နစ်(၆၀)မြေငှား စာချုပ်ဂရုန်သစ်လျှောက်ထားလားရာ(၇)ရက် အတွင်းကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ကန့်ကွက်မှုမရှိ ပါကငှား၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီဆက် လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

MIC Myanmar Imperial College
The University of Northampton (UK) မှတိုက်ရိုက်ပေးအပ်သော
+ Principles of Research
+ Advanced Quantitative Data Analysis
+ Advanced Qualitative Data Analysis
+ Developing Leadership in Business Reserach
+ Reflecting on Business Practice
+ Professional Research
DBA Doctor of Business Administration
MBA Master of Business Administration
April Intake! 09 732 10001 / 09 4211 0022
No. 62 (C), Inya Road, Kamayut Tsp, Yangon, Myanmar.

ပြည်တွင်းရေးရာ

ထောင်းပါး

“မြန်မာ့ရိုးရာသင်္ကြန်ပွဲတော်ကို အကျိုးရှိစွာဖြတ်သန်းသွားကြပါစို့”



ယမန်နေ့မှအဆက်

တတိယနေ့ဖြစ်သည့်အကြတ်နေ့တွင်လည်း အကျနေ့ ကဲ့သို့ပင်ဖြတ်သန်းကြသည်။ ဝါထပ်သည့်နှစ်များတွင် အကြတ်နေ့သည်နှစ်ရက်ကြာမြင့်သည်။ ထိုနှစ်များတွင် အပျော်ကျူးလိုသူများအတွက် ကဲဖို့ရန် အခွင့်အရေးတစ်ရက်ပို၍ရလေသည်။ စတုတ္ထနေ့ဖြစ်သည့် အတက်နေ့သည် သင်္ကြန်ကာလ၏ နောက်ဆုံးနေ့ဖြစ်သည်။ ထိုနေ့တွင် သိကြားမင်းသည်နတ်ပြည်သို့ပြန်သွားသည်ဟု ယုံကြည်ထားကြသည်။

မဏ္ဍပ်ပိတ်ပွဲများ ပြုလုပ်ခြင်း၊ ယိမ်းအဖွဲ့များဆုပေးခြင်း၊ မြူးမှောင်ဝေကင်းသီချင်းဖြင့်နှစ်သစ်ကိုကြိုဆိုကြပါသည်။ သင်္ကြန်ကာလ တွင် ရပ်ကွက်အလိုက်၊မဏ္ဍပ်အလိုက် မုန့်လုံးရေပေါ်၊မုန့်လက်ဆောင်း၊သာကူ၊သက်သတ်လွတ် ထမင်းဟင်းများဖြင့် စတုဒိသာကျွေးမွေးကာကုသိုလ်ပြုကြသည်။ ကမ္ဘာပေါ်ရှိမည်သည့်နိုင်ငံတွင်မျှမတွေ့ရသော ပီတိဖြစ်ဖွယ် မြင်ကွင်းများပင်ဖြစ်သည်။ မြန်မာတို့၏ ရက်ရောသောစေတနာနှင့် စည်းလုံးညီညွတ်မှုတို့၏ ပြယုဂ်လည်း ဖြစ်ပေသည်။

ကျေးလက်နေထောင်သူများသည်ပင်လျှင် ထိုနေ့၌ ထွန်ယက်စိုက်ပျိုးမှုကိုစတင်အဖြစ် ဆောင်ရွက်လေ့ရှိကြသည်။ နှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့တွင် ငွေကြေးသုံးစွဲမှုလည်း မပြုလုပ်ကြပေ။ မင်္ဂလာရှိသော အလုပ်များကိုသာလုပ်ကိုင်ကြသည်။ မြန်မာလူမျိုးတို့၏ ထူးခြားသော အလေ့အထတစ်ခုသည် သင်္ကြန်ကာလတွင် မေထုန်မိတ်ခြင်းကို ရှောင်ကြဉ်လေ့ရှိကြသည်။ မြန်မာလူမျိုးတို့သည် အများအားဖြင့် သင်္ကြန်ကာလကို ကောင်းမှုကုသိုလ်ပြုလုပ်ခြင်းဖြင့် ဖြတ်သန်းကြသည်။ သို့သော်မြို့ပြနေလူတန်းစားအချို့သည် မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှုနှင့်ဆန့်ကျင်သည့် သောကစားများ ယစ်ရမ်းကားခြင်းများတစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ်ပို၍ပြုလုပ်လာကြသည်။ ထိုသူများအတွက် များစွာစိတ်မကောင်းဖြစ်မိပါသည်။ ထို့ကြောင့် သင်္ကြန်ကာလတွင် သောကစားများ ယစ်ရမ်း အချင်းချင်းခိုက်ရန်ဖြစ်ပွားသဖြင့် ထိခိုက် ဒဏ်ရာရရှိခြင်း၊ အမှုရင်ဆိုင်ရခြင်း၊ ယာဉ်များကို မဆင်မခြင်မောင်းနှင်သူများကြောင့် ယာဉ်တိုက်မှုများ ဖြစ်ပွားပြီး နှစ်စဉ်သေကြေ၊ ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိမှုများစွာဖြစ်ပွားကြုံတွေ့ကြရသည်။ အထူးသဖြင့် အပျော်ကျူးသော အမျိုးသမီးများသည်လည်း သင်္ကြန်ကာလနောက်ပိုင်းတွင်အရက်တရား ကာကွယ်ရန်အတွက် ဆေးခန်းများသို့ တိုးတိုးတိတ်တိတ်သွားကြရသည်။ မြန်မာအမျိုးသမီးများ၏ ဂုဏ်သိက္ခာကိုသာ တန်ဖိုးထားမည်ဆိုလျှင် ထိုပြဿနာများဖြစ်ပေါ်လာရန်အကြောင်းမရှိချေ။

နှစ်ဟောင်း၏ အညစ်အကြေးများကို သန့်စင်စေရန်နှင့် ပူပြင်းသောနေရာသို့တွင် အေးချမ်းမှုအရသာ ကိုခံစားနိုင်စေရန်အတွက် ရှေးဘုရင်များလက်ထက်ကပင် မြန်မာနိုင်ငံတွင် သင်္ကြန်ကာလ၌ တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး ရေလက်ဖျန်းကြရန် ခွင့်ပြုပေးခဲ့သည့်ကောင်းမွန်သော ဓလေ့ထုံးတမ်း

အစဉ်အလာရှိခဲ့သည်။ အထူးသဖြင့် သင်္ကြန်ကာလတွင် ကောင်းမှုကုသိုလ် ပြုလုပ်ကြခြင်းပင်ဖြစ်သည်။ မျက်မှောက်ကာလတွင် နိုင်ငံတော်အစိုးရသည် သင်္ကြန်ရုံးပိတ်ရက်ကာလကို ၁၀ ရက်အထိတိုးမြှင့်၍ ပိတ်ပေးခဲ့သည်။ ထိုသို့ရုံးပိတ်ရက်တိုးမြှင့်ပေးခြင်းသည် ပြည်သူများနှင့်ဝန်ထမ်းများ နှစ်သစ်တွင် ကုန်ထုတ်လုပ်မှု လုပ်ငန်းများကို အင်တိုက်အားတိုက် ဆောင်ရွက်နိုင်စေရန်အတွက် စိတ်အပန်းဖြေမှု ကာလပိုမိုရရှိစေရန် ရည်ရွယ်ဆောင်ရွက်ခြင်းပင်ဖြစ်သည်။

ထိုသို့အနားရသောရုံးပိတ်ရက်များကို အကျိုးရှိစွာ အသုံးပြုသွားရေးသည် ပြည်သူများ၏ အပိုင်းပင် ဖြစ်သည်။ ထိုသင်္ကြန်ရုံးပိတ်ရက်များတွင် ဒုလ္လဘရဟန်းဝတ်ခြင်း၊ သီလရှင်ဝတ်ခြင်း၊ တရားရိပ်သာဝတ်ခြင်း၊ အပန်းဖြေခရီးထွက်ခြင်း၊ ဘုရားဖူးထွက်ခြင်း၊ တိုးဘွား၊ မိဘများအားသွားရောက်ကန်တော့ခြင်းစသည့် အကျိုးပြုလုပ်ငန်းတစ်ခုခု ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် ဖြတ်သန်းသွားမည်ဆိုပါက များစွာအကျိုးဖြစ်ထွန်းမည်ဖြစ်သည်။ ထိုသို့မဟုတ်ဘဲ သောကစားများယစ်ခြင်း၊ ရန်ဖြစ်ခြင်း၊ အပျော်အပါးလိုက်စားခြင်းဖြင့်သာ သင်္ကြန်ကာလကို ကုန်ဆုံးစေမည်ဆိုပါက မိမိကိုယ်ကို အကျိုးယုတ်စေမည့်အပြင်ပတ်ဝန်းကျင်အသိုက်အဝန်းကိုပါထိခိုက်စေနိုင်ပါသည်။ သို့ဖြစ်၍ အကောင်းနှင့်အဆိုး၊ အကျိုးနှင့်အပြစ်တို့ကို ဝေဖန်သုံးသပ်ဆောင်ရွက်သွားရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်သည်။ မိဘအုပ်ထိန်းသူများအပိုင်းကလည်း ဆယ်ကျော်သက်လူငယ်များကို အပျော်လွန်ကျူးမှုမဖြစ်စေရန်အတွက် ထိန်းကျောင်းပေးရန် တာဝန်ရှိပါသည်။ တချို့သော မိဘများသည် မိမိလည်း နေချင်ရာနေ၊ သားသမီးလည်း ပျော်ချင်ရာပျော်ရှိတတ်သဖြင့် လူငယ်များအချိန်မတိုင်မီလမ်းမှားရောက်သည့်

အဖြစ်ဆိုးနှင့် ကြုံတွေ့နေကြရပါသည်။ ခြံ၍တင်ပြရလျှင် မြန်မာလူမျိုးများသည် ကောင်းမှုကုသိုလ်ပြုလုပ်ရန်၊ နှစ်ဟောင်းမှ အညစ်အကြေးများကို ဆေးကြောသန့်စင်ရန်နှင့် နှစ်သစ်တွင် လုပ်ငန်းဆောင်တာများအား အင်တိုက်အားတိုက် ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်ဆိုသည့် ကောင်းမွန်သောရည်ရွယ်ချက်များဖြင့် သင်္ကြန်ပွဲတော်ကိုနှစ်စဉ်ကျင်းပလျက်ရှိသည်။ ထိုကောင်းမွန်သော အစဉ်အလာများကို ထိန်းသိမ်းထားရန်သည် မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းမှီတင်းနေထိုင်လျက်ရှိသော တိုင်းရင်းသား ပြည်သူလူအားလုံးအပေါ်တွင်တည်မှီနေသည်။ ယဉ်ကျေးမှုထွန်းကားသောနိုင်ငံသည် လူမျိုးအဆင့်အတန်း မြင့်မားပြီး တိုင်းပြည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကိုမျှစွာ အထောက်အကူပြုလျက်ရှိသည်။ သို့ဖြစ်၍ သက်ကြီးရွယ်အို၊ လူကြီး၊ လူလတ်ပိုင်းများသည် မျိုးဆက်သစ်များကို ကောင်းမွန်သော ယဉ်ကျေးမှု အလေ့အထများကို လက်ဆင့်ကမ်းပေး သွားရန်တာဝန်ရှိပေသည်။ ထိုသို့မဆောင်ရွက်ဘဲ မျိုးဆက်သစ်လူငယ်များအကြား မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှုနှင့် ဖီလာဆန်ကျင်သော ဝတ်စားဆင်ယင်မှုများ၊ သောကစားမှုများ ပြုမူနေထိုင်ခြင်းများနှင့် ပျော်ပါးခြင်းများသည် ကမ္ဘာ့အလယ်တွင် မြန်မာနိုင်ငံ၏ပုံရိပ်ကို မှေးမှိန်စေရုံသာမက ထိုလူငယ်များကိုလည်း အညွန့်တိုးနိုင်စေပါသည်။ ထို့ကြောင့် မြန်မာ့ရိုးရာသင်္ကြန်ပွဲတော်ကို ကောင်းမွန်သော မြန်မာ့ဓလေ့ထုံးတမ်း ယဉ်ကျေးမှုအစဉ်အလာများနှင့်အညီ ပျော်ရွှင်ချမ်းမြေ့စွာ အကျိုးရှိရှိ ကျင်းပသွားနိုင်ရန် အတွက်ပြည်သူအားလုံးက အမျိုးသား ရှေးစိတ်ဓာတ်ဖြင့် ဝိုင်းဝန်းထိန်းသိမ်းသွားကြပါစို့ဟု တိုက်တွန်းရေးသား တင်ပြအပ်ပါသည်။

အများသိစေရန်ကြေညာချက်

ကျွန်ုပ်၏အမှုသည်ဖြစ်သူ S.C. Artistry Co.,Ltd (S.C.R) ၏လွှဲအပ်ချက်အရ အများသိစေရန် အောက်ပါအတိုင်း ကြေညာလိုက်ပါသည်-  
ကျွန်ုပ်၏အမှုသည် ကုမ္ပဏီသည် ထိုင်းနိုင်ငံတွင် တရားဝင် မှတ်ပုံတင်ထားသည့် ကုမ္ပဏီလီမိတက်တစ်ခုဖြစ်ပြီး 22 Soi Viphawadi Rangsit 38, Ladyao, Jatujak, Bangkok 10900 တွင် အခြေစိုက် တည်ထောင် ဖွင့်လှစ်ထားပါသည်။  
ကျွန်ုပ်၏အမှုသည် ကုမ္ပဏီသည် Lolane ကုန်အမှတ်တံဆိပ်ဖြင့် အလှကုန်ပစ္စည်းများကို ၁၉၈၄ ခုနှစ်မှ စတင်ကာ ထိုင်းနိုင်ငံတွင် ထုတ်လုပ်ပြီး ကမ္ဘာ့နိုင်ငံအမြောက်အမြားသို့ တရားဝင်ဖြန့်ဖြူးရောင်းချလျက်ရှိပါသည်။  
ကျွန်ုပ်၏အမှုသည် S.C.R ကုမ္ပဏီသည် အဆိုပါအလှကုန်ပစ္စည်းများကို ၁၉၉၄ ခုနှစ်တွင် မြန်မာနိုင်ငံသို့ တရားဝင်တင်သွင်းဖြန့်ဖြူးရောင်းချခဲ့ပါသည်။  
ကျွန်ုပ်၏အမှုသည် S.C.R ကုမ္ပဏီသည် မိမိထုတ်လုပ်ခဲ့သည့် Lolane ကုန်အမှတ်တံဆိပ်ပါ ကုန်ပစ္စည်းကို မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း ဖြန့်ဖြူးရောင်းချရန် Grand Wynn Enterprises Co.,Ltd (GWE) ကို မြန်မာနိုင်ငံ၏ တစ်ဦးတည်းဖြန့်ဖြူးရောင်းချသူအဖြစ် ၁၉၉၅ ခုနှစ်မှ ၂၀၁၃ခုနှစ်အထိ တရားဝင်ခန့်ထားခဲ့ပါသည်။  
GWE ကုမ္ပဏီသည် Lolane ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းများကို မြန်မာနိုင်ငံတွင်းသို့ ပင်လယ်ရေကြောင်းမှ မှာယူတင်သွင်းပြီး ယင်းသို့ ၎င်းတို့ပင်လယ်ရေကြောင်းမှ မှာယူတင်သွင်းသည့် Lolane ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းများနှင့် အခြားဖောက်သည်များအတွက် မြန်မာ-ထိုင်း နယ်စပ်ကုန်သွယ်ရေးမှ တင်သွင်းသော Lolane ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းများ ကွဲလွဲခြားနားမှုရှိစေရန် Lolane ကုန်အမှတ်တံဆိပ်၏ရှေ့တွင် GWE ဟူသော ရွှေရောင်စတစ်ကာ ကပ်နှိပ်ပေးခြင်းကို ကျွန်ုပ်၏အမှုသည် S.C.R ကုမ္ပဏီက သဘောတူခွင့်ပြုခဲ့ပါသည်။  
သို့သော် ကျွန်ုပ်၏အမှုသည် S.C.R ကုမ္ပဏီသည် ၉-၁၀-၂၀၁၃ ရက်တွင် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဖြန့်ဖြူးရောင်းချသူအဖြစ် ခန့်ထားသည့် GWE ကုမ္ပဏီကို ဖြန့်ဖြူးရောင်းချသူအဖြစ်မှ အပြီးအပိုင် ရုပ်စဲခဲ့ပါသည်။ သို့ အတွက် GWE ကုမ္ပဏီသည် ကျွန်ုပ်၏ အမှုသည် S.C.R ကုမ္ပဏီမှ တီထွင်ထုတ်လုပ်သည့် Lolane ကုန်အမှတ်တံဆိပ်ပါ အလှကုန်ပစ္စည်းများကို ရောင်းချပိုင်ခွင့်မရှိတော့ကြောင်း အများပြည်သူအား အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။  
လက်ရှိတွင် ကျွန်ုပ်၏အမှုသည် S.C.R ကုမ္ပဏီသည် Lolane အလှကုန်ပစ္စည်းများကို မြန်မာနိုင်ငံအတွက် တစ်ဦးတည်းသော ဖြန့်ဖြူးရောင်းချသူအဖြစ် ဒေါ်ခင်ချိုပြုံးက စီမံအုပ်ချုပ်လျက်ရှိသည့် Future Glow Co.,Ltd အား ၁၄-၃-၂၀၁၄ ရက်မှစ၍ တရားဝင်ခန့်ထားခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။  
S.C.R ကုမ္ပဏီ၏ မြန်မာနိုင်ငံအတွက် တရားဝင် ဖြန့်ဖြူးရောင်းချသူ Future Glow Co.,Ltd သည် ထိုင်းနိုင်ငံတွင် ထုတ်လုပ်သည့် Lolane ကုန်အမှတ်တံဆိပ်ပါ အလှကုန်ပစ္စည်းများကို မြန်မာနိုင်ငံသို့ တည်ဆဲဥပဒေလုပ်ထုံး လုပ်နည်းများနှင့်အညီ တရားဝင်တင်သွင်းရောင်းချလျက်ရှိပါသည်။ ထိုသို့ မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းသို့ တင်သွင်းလာသည့် အလှကုန်ပစ္စည်းများအတွက် ကျသင့်သော အကောက်ခွန်များ၊ အခွန်အခများကို တင်သွင်းလာသည့် အကြိမ်တိုင်း အကျေအလည်ပေးသွင်းပြီးမှ တရားဝင် တင်သွင်းလာခြင်းဖြစ်ပါသည်။  
ကျွန်ုပ်၏အမှုသည် S.C.R ကုမ္ပဏီသည် Lolane ကုန်အမှတ်တံဆိပ်အလှကုန်ပစ္စည်းများကို ထိုင်းနိုင်ငံတွင်သာထုတ်လုပ်ပါသည်။ အခြားမည်သည့်နိုင်ငံ မည်သည့်နေရာတွင်မျှ ထုတ်လုပ်ခြင်း မပြုပါ။ အဆိုပါ အလှကုန်ပစ္စည်းများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ထိုင်းနိုင်ငံအပါအဝင် တိုင်းပြည်အမြောက်အမြား၏ FDA တို့၏ခွင့်ပြုချက်ရရှိပြီးဖြစ်ပါသည်။ Lolane အလှကုန်ပစ္စည်းများ၏ ထုတ်လုပ်ခြင်းဆိုင်ရာ (Formula) သည် S.C.R ကုမ္ပဏီတစ်ခုတည်းကသာ တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ပါသည်။ အခြားမည်သူမျှ ယင်း (Formula) ဖြင့် အလှကုန်ပစ္စည်းများကို ထုတ်လုပ်ခွင့်မရှိကြောင်းလည်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။  
ဖောက်သည်များနှင့် အားပေးသုံးစွဲသူများအနေဖြင့် S.C.R ကုမ္ပဏီ၏ Lolane ကုန်အမှတ်တံဆိပ်အလှကုန်ပစ္စည်း အစစ်အမှန်များကို Future Glow Co.,Ltd ထံမှ စိတ်ချယုံကြည်စွာ ဝယ်ယူအားပေးကြပါရန် တိုက်တွန်းနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။  
မည်သူမဆို ကျွန်ုပ်၏အမှုသည် S.C.R Co.,Ltd နှင့် ၎င်းမှ တီထွင်ထုတ်လုပ် ဖြန့်ဖြူးရောင်းချလျက်ရှိသည့် Lolane ကုန်အမှတ်တံဆိပ်အလှကုန်ပစ္စည်းများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ မမှန်မကန်ရေးသားခြင်း၊ ထုတ်ဖော်ပြောဆိုခြင်း၊ ကြေညာခြင်း စသည်တို့ကို ပြုမူဆောင်ရွက်ပြောဆိုမှုများ မပြုကြရန် လေးလေးနက်နက် တောင်းဆိုလိုက်ပါသည်။  
အကယ်၍ ဤကြေညာချက်ပါ ဖော်ပြထားချက်များနှင့် တားမြစ်ချက်များကို ဖောက်ဖျက်ကျူးလွန်လာပါက ယင်းသို့ ကျူးလွန်လာသူများအား တည်ဆဲဥပဒေများအရ မလွှဲမရှောင်သာ ထိရောက်စွာ အရေးယူသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း စေတနာကောင်းဖြင့် အများသိစေရန် ကြေညာလိုက်ပါသည်။

လွှဲအပ်ချက်အရ  
ဦးအောင်သန်းစိုး B.A(Law),LL.B  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၈၀၃/၁၉၇၉)

အမှတ်(၁၂)၊ ၁၀၇-လမ်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၁-၂၉၂၂၆၄၊ ၀၉- ၅၇၇၁၀၃၁







ပြည်တွင်းရေးရာ

# မတ္တရာမြို့နယ်၌စိုက်ပျိုးရေးအတွက်မြေအောက်စက်ရေတွင်းများ အသုံးပြု၍ရေစုပ်တင်ကာ နွေသီးနှံများကို စတင်စိုက်ပျိုး

မြင်းလွင် မတ် ၂၅

မတ္တရာမြို့နယ်အနောက်ပိုင်း မြစ်ရေဝင် ကိုင်း ကျွန်းမြေများတွင် ဆောင်းသီးနှံများရိတ်သိမ်းပြီးစပြုနေပြီဖြစ်၍ မြေအောက်စက်ရေတွင်းများမှ ရေစုပ်တင်ကာ နွေသီးနှံစိုက်ပျိုးသွားရန် စီစဉ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

မတ္တရာမြို့နယ်အနောက်ပိုင်း ဧရာဝတီမြစ်ရေဝင်ရောက်သည့် ကျေးရွာများဖြစ်သည့် ကောက်ရိုးပုံ၊ မြေပုံကန်၊ မြေစွန်း၊ မြေဟင်္သာ၊ မြေရွှေ၊ ဝေဟင်မ၊ ဥဒိန်၊ ဝန်စု၊ ပိုဝဲသဲကျွန်း၊ ရှင်လှ၊ ဟင်္သာကုန်း၊ ရွှေဘိုကြီး၊ ဖျဉ်ကာ၊ တောပု၊ သူခဲဆက်၊ ကျွဲခြံကုန်းစသည့် ကျေးရွာအုပ်စုများတွင် ဆောင်းသီးနှံဖြစ်သည့်မြေပဲ၊ ပဲယင်း၊ စားတော်ပဲ၊ ဖူးစားပြောင်းစသည့် ဆောင်းသီးနှံများကို စိုက်ပျိုးကြသည်။

မတ်လပိုင်းတွင် ဆောင်းသီးနှံများ ရိတ်သိမ်းကြပြီးနောက် ရေအရင်း အမြစ်အသုံးချရေးဦးစီး

ဌာန တူးဖော်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည့် စိုက်ပျိုးရေးစက်ရေတွင်းများကို အသုံးပြုကာ နွေပဲတီများကို စိုက်ပျိုးရန်ပြင်ဆင်နေကြပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ ဒေသများသည် မြစ်ရေဝင်ဒေသများဖြစ်၍ မြစ်ရေကျဆင်းပြီးနောက် ဆောင်းသီးနှံတစ်မျိုးကိုသာ စိုက်ပျိုးနိုင်ပြီး နွေသီးနှံများကို မြစ်ကျိုးအင်း၊ ရေအိုင်နှင့် မြစ်ကမ်းပါးဘေးအနီးရှိ မြေယာတွက် အနည်းငယ်သာရေတင်စိုက်ပျိုးနိုင်ခဲ့ကြကြောင်း၊ ကိုင်းမြေအများစုမှာ စိုက်ပျိုးရေးအခက်အခဲကြောင့် နွေသီးနှံစိုက်ပျိုးရေးအတွက် အဆင်မပြေကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ ဒေသများတွင် ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်မှစတင်၍ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရ၏အစီအစဉ်ဖြင့်ရေအရင်း အမြစ်အသုံးချရေးဦးစီးဌာန တင်ဒါခေါ်ယူကာ စိုက်ပျိုးရေးစက်ရေတွင်းများကိုတူးဖော်ဆောင်ရွက်ပေး ခဲ့

ပြီး မတ္တရာမြို့နယ်တွင် ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင်လေးလက်မ စိုက်ပျိုးရေးစက်ရေတွင်း ၃၂ တွင်း၊ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် လေးလက်မစိုက်ပျိုးရေးစက်ရေတွင်း ၁၂၅ တွင်းကို တူးဖော်ပေးခဲ့ကာ ယခုအခါ စိုက်ပျိုးရေးစက်ရေတွင်းများကို အသုံးပြုကာ နွေသီးနှံများကို အောင်မြင်စွာ စိုက်ပျိုးနေကြပြီဖြစ်သည်။

“ဒီဒေသတွေက မြစ်ရေဝင်ဒေသတွေဖြစ်တဲ့အတွက် မိုးသီးနှံမစိုက်နိုင်ဘူး။ မြစ်ရေကျသွားမှ ဆောင်း သီးနှံတစ်သီးကိုပဲ စိုက်ပျိုးနိုင်ခဲ့ကြတယ်။ နွေသီးနှံစိုက်ပျိုးချင်ကြပေမယ့်ရေအခက်အခဲကြောင့် မစိုက်ပျိုးနိုင်တဲ့တောင်သူတွေက များတယ်။

“ မြစ်ဘေး၊ အင်းဘေးနီးတဲ့ တောင်သူအချို့ပဲ ရေတင်ပြီး နွေသီးနှံစိုက်ပျိုးနိုင်ကြတယ်။ အခု တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရ အစီအစဉ်နဲ့ ရေအရင်းအမြစ်အသုံးချရေးဦးစီးဌာနက စိုက်ပျိုး

ရေးတွင်းတွေ တူးဖော်ပေးလာတဲ့အတွက် နွေသီးနှံ စိုက်ပျိုးနိုင်ကြပြီ။ တောင်သူတွေအတွက် တကယ်ကို ထိရောက်အကျိုးများတဲ့ အစီအစဉ်ပါ။ ဆက်လက်တူးဖော်ပေးအုန်းမယ်ဆိုရင် တောင်သူလယ်သမားတွေရဲ့ လူမှုစီးပွားဘဝတွေ ပိုမိုတိုးတက်မြင့်မားလာမယ်လို့ ယုံကြည်ပါတယ်” ဟု ဥဒိန်ကျေးရွာအုပ်စုအုပ်ချုပ်ရေးမှူးဦးသိန်းဆွေမြင့်က ပြောပြသည်။

ပြင်ဦးလွင်ခရိုင် မတ္တရာမြို့နယ်တွင် စိုက်ပျိုးရေးတွင်းပေါင်း ၁၅၇ တွင်း၊ သပိတ်ကျင်းမြို့နယ်တွင် ၈၀၃ တွင်း၊ စဉ့်ကူးမြို့နယ်တွင် ၉၀ တွင်းနှင့်ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်တွင် ၁၄၄ တွင်း စုစုပေါင်း ၁၁၉၄ တွင်းကို တူးဖော်ဆောင်ရွက်ပေးထားခဲ့ရာ ယခုအခါ အဆိုပါ စိုက်ပျိုးရေးစက်ရေတွင်းများကိုအသုံးပြု၍ မတ္တရာမြို့နယ်တွင် နွေသီးနှံ များကိုအောင်မြင်စွာ စိုက်ပျိုးနေကြပြီဖြစ် ကြောင်းသိရသည်။ ▲ နွေသီးနှံလွင်

## ကြိုပင်ကောက်မြို့နယ်၌ ကျောက်ချောလမ်းခင်း

ကြိုပင်ကောက် မတ် ၂၅

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီခရိုင် ကြိုပင်ကောက်မြို့အရှေ့ဘက်လမ်းမကြီး ကြိုပင်ကောက်မြို့မှ ရန်အောင်မြင်ဘုရားအထိ ကျောက်ချောလမ်းခင်းခြင်းလုပ်ငန်းကို ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာနှစ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေဖြင့် Famous Triad Coltd နှင့် Han Thiri Coltd တို့မှ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ တိုင်းဦးစီးမှူးဦးသိန်းလွင်မှ တွင်းဆင်းစစ်ဆေးကြည့်ရှုခဲ့သည်။

အဆိုပါ ကျောက်ချောလမ်းမှာ အရှည် ၁၂ မိုင် အကျယ် ၁၂ ပေ အမြင့် ၉ လက်မရှိပြီး၊ ထိုလမ်းပြီးစီးသွားပါက ကျေးရွာကိုအုပ်စုမှ ကျေးရွာပေါင်း ၂၁ ရွာရှိ ဒေသခံများအတွက် စီးပွားရေး၊ လူမှုရေး၊ ကျန်းမာရေး တို့ကို အချိန်တိုအတွင်း သွားလာနိုင်တော့မည်ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။ ၀၇၁

## မူဆယ်နှင့် နမ့်ခမ်းကြားမှ စစ်ရှောင်ဒုက္ခသည်များအား ထမ်းထုပ်နှင့်ငွေများ လှူဒါန်း

သီပေါ မတ် ၂၅

ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) မူဆယ်နှင့် နမ့်ခမ်းမြို့ကြားမှ စစ်ဘေးရှောင်ဒုက္ခသည်များ မတ် ၂၃ ရက် ည ၇ နာရီခွဲတွင် သီပေါမြို့သို့ ရောက်ရှိလာရာ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးမြို့နယ်အထောက်အကူပြုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ခင်၊ ဦးစိုင်းစိန်လင်း၊ ဦးကျော်စွာ၊ မြို့မမြို့ဖများနှင့် စေတနာရှင်များက ကြိုဆိုကြပြီး ဧည့်ခံကျွေးမွေးကာ ငွေနှင့်ထမ်းထုပ်များ ပေးအပ်လှူဒါန်းခဲ့သည်။

ထို့နောက် စစ်ဘေးရှောင်တိုင်းရင်းသားပြည်သူ ၅၀ ကျော်တို့အား ညတွင်းချင်းမော်တော်ယာဉ်များ စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးပြီး ၎င်းတို့နေထိုင်ရာ မြို့၊ ရွာဒေသများအရောက် အခမဲ့ကူညီပို့ဆောင်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ စိုင်း(သီပေါ)

## မန္တလေးနန်းမြို့ သမိုင်းဝင်ဘုတ်တလုပ်ကန်နှင့် ရေတွင်းများပြန်လည်ပြုပြင်

မန္တလေး မတ် ၂၅

မန္တလေးနန်းမြို့ ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ် မြန်မာ့ကျော်ရွှေနန်းတော်နှင့် ရတနာပုံမြို့တည်နန်းတည်မင်းတုန်းမင်းတရားကြီးပုဂံမင်းမယ်တော်အရိုးပြာအုတ်ဂူ၊ ဆင်ဖြူမရင်မိဖုရား အုတ်ဂူ၊ လောင်းရှည်မိဖုရားအရိုးပြာအုတ်ဂူ၊ ဒဂုံသွန်းစက်ရုံဥပုသ်တော်ဆောင်၊ နန်းမတော်မိဖုရားကြီး၏ အုတ်ဂူ၊ မြောက်ဥယျာဉ်ကန်နှင့်ဘုတ်တလုပ်ကန်တိုင်းပြုပြင်ပြုသနာပြု မင်းရပ်တုများနှင့် အထိမ်းအမှတ် ကျောက်တိုင် ဝန်းကျင်များ၌ မတ် ၂၂ ရက်နံနက်ကအလယ်ပိုင်း

တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်မှတပ်မတော်သားများက ချဲ့နွယ်များ၊ ရေကန်များအတွင်းရှိအမှိုက်များ စုပေါင်း ဆယ်ယူခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

နန်းမြို့ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှု နယ်မြေရှိ မြောက်ဥယျာဉ်ကန်၊ ဘုတ်တလုပ်ကန်နှင့် မင်းတုန်းမင်းတရားကြီး တူးဖော်ခဲ့သော ရေတွင်း ကိုးတွင်းကို တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်မှ ကြီးကြပ်၍ အလှူရှင်များ၏ ထည့်ဝင်ငွေဖြင့် ၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာတွင် ပြန်လည်ပြုပြင် အချောကိုင် သံပန်းများ ကာရံခဲ့ရာ ကျပ် ၂၉၃ သိန်းကျခန့်ကြောင်း သိရသည်။ မောင်ပြည့်သူ(မန္တလေး)



**ကမ္ဘာ့ အမှတ်အများဆုံးဆု၊ ဆွတ်ခူးရရှိသော မမ “မိုးသင်းချို” အတွက် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း**

ဒေါက်တာသန့်ဇင်နိုင် ( ဒုတိယပါမောက္ခချုပ်/စီမံ၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ထေရဝါဒဗုဒ္ဓသာသနာပြုတက္ကသိုလ် ) နှင့် ဒေါ်ခင်သန်းထွေး (ကထိက(ငြိမ်း)ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်) တို့၏တစ်ဦးတည်းသောသမီးလေး မမိုးသင်းချို(1<sup>st</sup> M.B.,B.S ဆေးတက္ကသိုလ်-၁) သည် The Association of Business Executives (abe-UK) မှ ကြီးမှူးကျင်းပသော 2014, abe-UK December Exam တွင် (Level-5) Quantitative Methods for Business Management ဘာသာရပ်တွင် ကမ္ဘာ့အမှတ်အများဆုံးဆု (World First, Top Paper Prize) ရရှိခဲ့သည့်အတွက် အထူးပင် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိပါသည်။

လေးစားအားထားရသော တီချယ်ကြီး၏ချစ်တပည့်များ  
Johan, Jacob, Lewis, William, Ariel, Beth, Casey@Shin Shin, Chit Chit@Jessica, Hafsa, Sammy, Sharon@Ju Ju.

**စိန်နန်းတော်**  
Diamonds & Fine Jewelry

**မဟာသင်္ကြန်အထူး Promotion**  
27<sup>th</sup> March to 12<sup>nd</sup> April  
**5% - 30% off**  
မလာမဝါချက်ချင်းပေါက်ချက်ချင်းယူကမ်းမဲ  
**ရွှေဆွဲပြား - ၁၀၀ ပြား**  
နှင့် အခြားအထူးထူးဆန်းဆန်းများစွာ

မိတ်ဆောင်ပေးမိတ်ဆက်များကို Promotion ကာလအတွင်း လှမ်းလာခဲ့ဖို့ မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

Main Branch - No. 663/665 Mahabandoola Road, Between Latha St & 20th St, Yangon Ph: 01-371944, 01-371454, 01-371425  
Branches - Taw Win Center, Junction Square Shopping Center, Gamone Pwint (Ga Bar Aye), Ocean Supercenter (Shwe Gone Daing)  
http://www.seinnandaw.com info@seinnandaw.com facebook.com/seinnandaw Online Shopping Hotline - 09 42500 8475



ပြည်တွင်းရေးရာ

# ရောဂါတီမြစ်ရေနည်းပါးလာခြင်းကြောင့် မြင်းမူမြို့၏ အထက်ဘက်တွင် သင်္ဘောများ သောင်တင်နေ



**မြင်းမူ မတ် ၂၅**  
ရောဂါတီမြစ်ရေနည်းပါးမှုကြောင့် မြင်းမူမြို့၏ အထက်ဘက် ငါးနန်းမြို့နယ်၊ ရွာသစ်ရွာနှင့် မြင်းမူ မြို့နယ် သောင်ရင်းရွာကြားမှစပြီး ကုန်တင်တွဲများ အပါအဝင် နိုင်ငံခြားဧည့်သည် သင်္ဘောများပါ သောင် တင်နေ၍ သွားလာမှုနှောင့်နှေးနေကြောင်း သိရသည်။

ရေလယ်တွင်လည်း သင်္ဘောများစောင့်ဆိုင်းနေ ရပြီး ရောဂါတီမြစ်ရေနည်းပါးမှုသည် ၂၀၁၀ ခုနှစ် မှ ၂၀၁၅ ထိ သိသိသာသာလျော့နည်းလာကြောင်း ဆိုမိကမ်းအနီးနေထိုင်သူတစ်ဦးက ပြောပြသည်။ “ရေကြောင်းကျပ်တဲနေရာ မြင်းမူမြို့နယ် သောင် ရင်းရွာနဲ့ ငါးနန်းမြို့နယ် ရွာသစ်ရွာအကြားမှာ သဲ

သောင်ပြင်နဲ့ ရေအောက်ကျောက်တန်းကြားကနေ အန္တရာယ်ကြီးစွာ ဖြတ်သန်းသွားလာတာကြောင့် သင်္ဘောတက်မများကောက်ခြင်း၊ ပန်ကာများပြတ် ခြင်း၊ ပဲ့ထွက်ခြင်း၊ တွဲများပေါက်ခြင်း စတဲ့အန္တရာယ် များဖြင့် မကြာခဏကြုံတွေ့နေရပါတယ်” ဟု ၎င်း ကပြောသည်။ (၆၂၄)

## အင်းစိန်မြို့နယ်မြို့သစ် (က+ခ) ရပ်ကွက် မိုးပွင့် (အထူး) စီမံချက် ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

**ရန်ကုန် မတ် ၂၅**  
မိုးပွင့် (အထူး) ဖြေလျှော့စီမံချက်အရ အင်းစိန်မြို့နယ် မြို့သစ် (က+ခ) ရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးတွင် မတ် ၁၆ ရက် နံနက်ပိုင်းက အိမ်ထောင်စု လူဦးရေစာရင်းနှင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများ ပြုလုပ်ပေးနိုင်ရန်အတွက် တွေ့ဆုံအခမ်းအနား ပြုလုပ်ခဲ့သည်။  
အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲသို့ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီး ဌာန ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင်ဦးစီးဌာနမှူး ဦးရဲရင့်ထွန်း၊ အင်းစိန်မြို့နယ် လ. ဝ. ကဦးစီးမှူး ဦးထိန်လင်းသိန်းနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ မြို့သစ် (က+ခ) ရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးတင်ဦးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။  
တွေ့ဆုံအခမ်းအနားတွင် ခရိုင်ဦးစီးဌာနမှူးမှ မိုးပွင့်အထူးစီမံချက်အရ နိုင်ငံ သားစိစစ်ရေးကတ်ပြားပြုလုပ်ပေးခြင်းနှင့် အိမ်ထောင်စုလူဦးရေစာရင်းများ ထုတ်ပေးခြင်းတို့ကို ဖြေလျှော့သည်နည်းစနစ်ဖြင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ရွေးကောက် ပွဲကြီးတွင် မဲပေးနိုင်သည့်အတွက် မဲပေးနိုင်ခွင့်ရရှိရေး ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။ (မြင့်ဦး(အင်းစိန်))

## အခြေခံ စာကြည့်တိုက်ပညာသင်တန်း ဖွင့်လှစ်

**ကနီ မတ် ၂၅**  
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ယင်းမာပင်ခရိုင် ကနီမြို့နယ်တွင် ကျေးလက်နေ ပြည်သူများ အသိပညာဗဟုသုတနှင့် လူနေမှုဘဝမြှင့်တင်ရေးစရန်နှင့် ကျေးရွာ စာကြည့်တိုက်များ သက်ဝင်လှုပ်ရှားမှုရှိစေရေး၊ ကျေးရွာစာကြည့်တိုက်မှူး စေတနာ့ဝန်ထမ်းများ ပေါ်ထွက်လာရေးတို့အတွက် ကနီမြို့နယ် ပြန်ကြားရေး နှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများသည် ကျေးရွာအုပ်စု ၇ စုမှ သင်တန်းသား ၄၅ ဦးအား ကင်းကျေးရွာတွင် မတ် ၂၁ ရက်မှ ၂၂ရက်အထိ နှစ်ရက်တာ သင်တန်းဖွင့်လှစ်သင်ကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။  
“ကျွန်မတို့ရွာမှာ လူငယ်လေးတွေစုပြီး စာကြည့်တိုက်ကလေးကို တစ်ပတ်သုံး ရက် ဖွင့်လှစ်ပေးရမိပြီး ရွာမှလူငယ်များ အသိပညာတိုးပွားရေးအတွက် ကြိုးစား ဖွင့်လှစ်ခဲ့ကြပေမယ့် စာအုပ်စာစောင်များကို စနစ်တကျရေးသွင်းမှတ်သားနည်း တွေကို အရင်က မိမိတို့သိသမျှနဲ့ဆောင်ရွက်ရတဲ့အတွက် စနစ်ကျမှုမရှိ ခဲ့ပါဘူး။ အခု ကွန်မတီရွာနဲ့ တစ်မိုင်ခွဲသာဝေးတဲ့ ကင်းကျေးရွာအထိ စာကြည့်တိုက်ပညာ လာရောက်သင်ကြားပေးလို့ သူတို့၊ ရသေ့၊ တိုက်ပိုင်၊ ပညာရပ်နှင့် မျိုးတူစုခွဲခြင်းများကို သိရှိခဲ့ရပါတယ်။ စာကြည့်တိုက်ကို တိုးတက် အောင်ဆောင်ရွက်ဖို့ ရွာကလူငယ်လေးတွေကို ပြန်လည်လက်ဆင့်ကမ်းသွား မှာပါ” ဟု သင်တန်းသူ မခင်သီတာမြင့်ကပြောသည်။  
အဆိုပါသင်တန်းတွင် သူတို့၊ ရသေ့၊ တိုက်ပိုင်၊ ပညာရပ်နှင့် မျိုးတူစုခွဲခြင်း စသည့် စာကြည့်တိုက်ပညာရပ်များကို သင်ကြားပို့ချခဲ့ပြီး သင်တန်းတွင် ပထမ၊ ဒုတိယနှင့် တတိယဆင့်သူများကို ဆုများချီးမြှင့်ခဲ့သည်။ (သန်းဌေးအောင်(ကနီ))

## ကမ္ဘာတီဘီရောဂါတိုက်ဖျက်ရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားကျင်းပ

**ရမည်းသင်း မတ် ၂၅**  
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ရမည်းသင်းမြို့ သစ္စာ လမ်း အထွေထွေခန်းမ၌ မတ် ၂၄ ရက် နံနက် ၉ နာရီတွင် ကမ္ဘာတီဘီရောဂါတိုက်ဖျက်ရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။  
အခမ်းအနားသို့ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးဦးစီး ဌာနမှူး ဦးအောင်မြင့်၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန မှူး ဦးထက်မြတ်အောင်၊ ခရိုင်ကျန်းမာရေးဦးစီး ဌာနမှူး ဒေါက်တာမိုးမြင့်ဝင်း၊ ကျန်းမာရေးဌာန ဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများ၊ ဖိတ်ကြားထားသောဧည့်သည် တော်များ တက်ရောက်ခဲ့သည်။

ကမ္ဘာတီဘီရောဂါတိုက်ဖျက်ရေးနေ့အထိမ်း အမှတ်အခမ်းအနားတွင် ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ် ရေးမှူးက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး ကျန်းမာ ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ သန်းအောင်၏ အဖွင့်မိန့်ခွန်းအား ခရိုင်ကျန်းမာရေး ဦးစီးဌာနမှူးက ဖတ်ကြားခဲ့သည်။  
ယင်းနောက် ရမည်းသင်းခရိုင် တီဘီအဖွဲ့ခေါင်း ဆောင် ဒေါက်တာနီနီဝင်းက တီဘီရောဂါတိုက်ဖျက် ရေးဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများကို အသေးစိတ်ရှင်း လင်းတင်ပြခဲ့သည်။  
ယင်းသို့ရှင်းလင်းပြောကြားရာတွင် နှစ်ပတ် ထက်ပိုပြီးချောင်းဆိုးခြင်း၊ ချောင်းဆိုးသည်

အခါသွေးပါခြင်း၊ သလိပ်ပါခြင်း၊ အစားအသောက် ပျက်ခြင်း၊ တဖြည်းဖြည်းပိန်လာခြင်း၊ ရင်ဘတ် အောင့်ခြင်း” တို့ဖြစ်လာပါက နီးစပ်ရာကျန်းမာ ရေးဌာနတွင် ပြသရန် သတိပေးပြောကြားခဲ့သည်။  
တီဘီလူနာများတွင် HIV ရောဂါ ရှိ-မရှိစစ်ဆေး ခြင်းကို HIV အဖွဲ့အစည်း (NGO/INGO) များနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားမှာဖြစ်ကြောင်း၊ ရှာဖွေ တွေ့ရှိသောလူနာများအား တီဘီဆေးအခမဲ့တိုက် ကျွေးသု၏အကူအညီဖြင့် အခြေခံကျန်းမာရေး ဝန်ထမ်းများမှ ကြီးကြပ်ကာ ရောဂါပျောက်ကင်း သည်အထိ စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုဆေးတိုက်ကျွေးနေ ကြောင်း သိရသည်။ (တင်ဦး(ရမည်းသင်း))

**ဟိန်း**  
01-293159  
01-9000293  
09-5160048  
ခရီးစဉ်အမျိုးမျိုးနှင့် လချုပ်/နှစ်ချုပ်ကားများရန်ရှိသည်။ ယာဉ်ပိုင်ရှင်များလည်းဆက်သွယ်ပါ။  
www.heincarrental.com

**သိုးရာသီ ဝေဗွဒါန**  
ရွှေစက်တော်လမ်းဘုရားနဲ့ ဓနိကဗိမ္ဗိ-၂၅၀၀၀  
တောင်ကြီး-အင်းလေး-ပင်တယ်-၅၀၀၀၀  
မုလေး-မုပျိုး-အလောင်းတော်ကုသ-၅၀၀၀၀  
ဟိုက် ပုပွား၊ ပုသိမ်၊ ထမင်းကျေး-၄၀၀၀၀  
Mar-27, Apr 3, 12 သတင်းအချက်အလက် ဖြစ်ပေါ်မှုအား  
420144148, 421153797

**NT 09 73139320**  
Car Rental 01 661668  
ခရီးစဉ်မျိုးစုံနှင့်လချုပ် ကားမျိုးမျိုးငှားရန်ရှိသည်။ ယာဉ်ပိုင်ရှင်များအားဖိတ်ခေါ်ပါသည်။

**ကာတွန်းဝေယံ (တောင်ကြီး) ရဲ့ သင်္ဘောဆောင်ရွက်ကာတွန်းများ**

“ကာတွန်းတွေက ပြည်သူလူထုရဲ့အနေအထား ပြည်သူလူထုရဲ့အမြင်ကို ရောင်ပြန်ဟပ်တယ်”

ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်

အကောင်းဆုံးတစ်ကွက်ကာတွန်းတွေကို စုစည်း၍ စီစဉ်ထုတ်ဝေလိုက်ပါသည်။

တန်ဖိုး ၂၅၀၀/- ကျပ်

**မရွံ့မစားပေ** အမှတ်(၂၃၇)၊ ၃၉လမ်း(ထက်)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်။  
ဖုန်း - ၃၉၂၀၃၅၊ ၀၉၅၀၅၆၈၄၃၊ ၀၉၇၃၀၅၉၉၃၅

**AMERICAN VISION EYE CARE CENTER**

ခရမ်းလွန်ရောင်ခြည် (UV Ray) များကိုရုန်းပြည့်ကာကွယ်ပေးသော ကမ္ဘာကျော် BRANDED နေကာမျက်မှန်ဝယ်ယူသူတိုင်းအတွက်

1st pair...	2nd pair...	3rd pair...
10% discount	20% discount	30% discount

**BIG SUMMER SALE** only until 30.04.2015

AMERICAN VISION ဆိုင်ခွဲများအားလုံးမှာ လျှော့ပေးနေပြီမို့ အခုပဲသွားလိုက်ကြစို့သူငယ်ချင်းတို့။

ပြည်တွင်းရေးရာ

ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာလုံခြုံရေးအသိပညာပေးသင်တန်းဖွင့်

ညောင်ဦး မတ် ၂၅

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ညောင်ဦးခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့က ကြီးမှူးဖွင့်လှစ်သည့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ လုံခြုံရေးအသိပညာပေးသင်တန်းဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို မတ် ၂၃ ရက် နံနက်က ညောင်ဦးခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးတင်ထူးမောင်၊ ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒုတိယရဲမှူးကြီးလေးစိုး၊ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးနှင့် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ခရိုင်တရားသူကြီး၊ ခရိုင်ဥပဒေအရာရှိ၊ ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ သင်တန်းသားများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ အဆိုပါသင်တန်းကို မတ် ၂၃ ရက်မှ ၂၅ ရက်ထိ ငါးရက်ကြာ သင်တန်းပို့ချသွားမည်ဖြစ်ပြီး ရဲအရာရှိနှစ်ဦးနှင့် ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်မှ တစ်ဦးတို့က သင်ကြားပို့ချပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ သင်တန်းတွင်ညောင်ဦးခရိုင်အတွင်းရှိ အရာရှိ အရာခံရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ စုစုပေါင်း ၂၃ ဦးတက်ရောက်ကြသည်။

ရဲသူရအောင်(ညောင်ဦး)

အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ သစ်တောများနေ့ အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားကျင်းပ

ထားဝယ် မတ် ၂၄

မတ် ၂၀ ရက်တွင် ကျရောက်သည့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ သစ်တောများနေ့ကို ဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန သစ်တောဦးစီးဌာန (တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး)က ကြီးမှူးကျင်းပသည့် ဆောင်းပါး၊ ကဗျာပြိုင်ပွဲဆုပေးအပ်ပွဲကို မတ် ၂၀ ရက်က ထားဝယ်မြို့ ပညာရေးကောလိပ်ခန်းမဆောင်၌ ကျင်းပရာ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး သစ်တော၊ သတ္တုဝန်ကြီး ဦးတင်စိုး၊ သစ်တောဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးအေးမြင့်၊ တိုင်းဒေသကြီးအဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများ၊ သစ်တောဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများ၊ ပညာရေးကောလိပ်မှ ဆရာ ဆရာမများ၊ သင်တန်းသား သင်တန်းသူများ တက်ရောက်ကြသည်။



အခမ်းအနားတွင် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ သစ်တောများနေ့နှင့်ပတ်သက်၍ တိုင်းဒေသကြီး သစ်တော၊ သတ္တုဝန်ကြီးက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး ဆောင်းပါးနှင့် ကဗျာပြိုင်ပွဲတွင် ဆုရရှိသော သင်တန်း သားသင်တန်းသူများအား တိုင်းဒေသကြီး သစ်တော၊ သတ္တုဝန်ကြီး ဦးတင်စိုးက ဆုများချီးမြှင့်ပေးအပ်သည်။ (ခရိုင်သစ်တောဦးစီး)

မိုးပွင့် (အထူး) စီမံချက် ကန့်သတ်ခြင်း တွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

ကနီ မတ် ၂၅

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ယင်းမာပင်ခရိုင် ကနီမြို့နယ်တွင် မြို့နယ်လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာနမှ မိုးပွင့်(အထူး)စီမံချက်ဖြင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကော်မရှင်များ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ မတ်လ ၂၂ ရက်က ကနီမြို့နယ် ချောင်းမကျေးရွာအုပ်စုသို့ ကွင်းဆင်းကာ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကော်မရှင်များ ပြုလုပ်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မြို့နယ်လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာနမှ ဦးစီးအရာရှိ ဦးမောင်မောင်အေးနှင့် ဝန်ထမ်းများသည် ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမြင့်ဦး၊ ကျေးရွာအထောက်အကူပြုကော်မတီဝင်များနှင့် ပူးပေါင်း၍ ချောင်းမကျေးရွာအတွင်းရှိ ကျေးရွာများမှ အသက် (၁၀) နှစ်ပြည့်နှင့် (၁၈) နှစ်ပြည့်ပြီးသူများကို နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကော်မရှင်များ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည်။

ယင်းသို့ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကော်မရှင်များ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ပေးရာ ယင်းမာပင်ခရိုင် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာနမှ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးသန့်ဇင်ကိုကိုက ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုအားပေးပြီး ချောင်းမအနောက်ကျေးရွာရှိ အသက်ကြီးအဘွား ဒေါ်တုတ်မ အသက် (၈၃) နှစ်နှင့် ဒေါ်တင်စိန် အသက် (၈၂) နှစ်တို့အား အိမ်တိုင်ရာရောက် (Home Service) နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကော်မရှင်များ ဆောင်ရွက်ပေးနေမှုအား ကြည့်ရှုခဲ့ကြသည်။

ကနီမြို့နယ် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာန အနေဖြင့် မိုးပွင့်(အထူး) စီမံချက်ဖြင့် မြို့နယ်အတွင်းရှိ ရပ်ကွက်သုံးရပ်ကွက်နှင့် ကျေးရွာအုပ်စု ၁၁ အုပ်စုမှ ဒေသခံပြည်သူများကို နိုင်ငံသား စိစစ်ရေးကော်မရှင်များ လက်ဝယ်အရောက် ပေးအပ်ပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သန်းဌေးအောင်(ကနီ)

လူမှုစောင့်ရှောက်ရေး စေတနာ့ဝန်ထမ်းလူငယ်(ဆင့်ပွား)သင်တန်းဖွင့်

မြင်းမူ မတ် ၂၅

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာနက ကြီးမှူးဖွင့်လှစ်သော လူမှုစောင့်ရှောက်ရေး စေတနာ့ဝန်ထမ်းလူငယ်(ဆင့်ပွား)သင်တန်းကို မတ် ၂၃ ရက်တွင် မြင်းမူမြို့၌ ဖွင့်လှစ်ပို့ချပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သင်တန်းတွင် လူမှုဝန်ထမ်းလုပ်ငန်းကြီး ရှစ်ရပ်၊ ကလေးသူငယ် ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးလုပ်ငန်း၊ ရပ်ရွာအခြေပြု မသန်စွမ်းကလေးများအား စောင့်ရှောက်ခြင်း၊ သက်ကြီးရွယ်အိုများအား ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ခြင်းနှင့် ရှေးဦးကလေးသူငယ်မှတ်တမ်းရေးသွင်းခြင်းစသည့် ဘာသာ



ရပ်များကို သင်ကြားပို့ချပေးခဲ့ကြောင်းသိရသည်။ အဆိုပါ လူမှုစောင့်ရှောက်ရေး စေတနာ့ဝန်ထမ်း လူငယ်(ဆင့်ပွား) သင်တန်းသို့ မြင်းမူမြို့နယ်အတွင်းရှိ ရပ်ကွက်နှင့် ကျေးရွာများမှ သင်တန်းသား ၃၀ တက်ရောက်ကြပြီး သင်တန်းကာလမှာ နှစ်ရက်ကြာမြင့်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အောင်စိုးဇေ

အသိပေးကြေညာချက်
ဂျပန်နိုင်ငံမှ မော်တော်ယာဉ်များ တင်ဆောင်လာသည့် M.V MODERN PEAK V.48 သင်္ဘောသည် ၂၈-၃-၂၀၁၅ ရက်နေ့တွင် ရန်ကုန် ဆိပ်ကမ်းသို့ ဆိုက်ကပ်၍ ကုန်ချလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။
မော်တော်ယာဉ်ပိုင်ရှင်များအနေဖြင့် သင်္ဘောမှချပြီးချိန်တွင် မိမိတို့၏ မော်တော်ယာဉ်ပါဝစွည်းများကို ORIGINAL BILL OF LADING များ ယူဆောင်လျက် လာရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရန် အသိပေးအပ်ပါသည်။
သင်္ဘောဆိုက်ကပ်မည့်အချိန်နှင့် တံတားနေရာတို့ကို အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အောက်ဖော်ပြပါ တယ်လီဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်-
ဖုန်း- ၂၃၀၁၁၉၁၊ ၂၃၀၁၁၇၈
ကိုယ်စားလှယ်လုပ်ငန်းဌာန၊ မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်

အသိပေးကြေညာချက်
ဂျပန်နိုင်ငံ၊ စင်ကာပူနိုင်ငံနှင့် မလေးရှားနိုင်ငံတို့မှ မော်တော်ယာဉ်များ တင်ဆောင်လာသည့် M.V MAGNY COURS EXPRESS V.14A သင်္ဘောသည် ၂၇-၃-၂၀၁၅ ရက်နေ့တွင် ရန်ကုန်ဆိပ်ကမ်းသို့ ဆိုက်ကပ်၍ ကုန်ချလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။
မော်တော်ယာဉ်ပိုင်ရှင်များအနေဖြင့် သင်္ဘောမှချပြီးချိန်တွင် မိမိတို့၏ မော်တော်ယာဉ်ပါဝစွည်းများကို ORIGINAL BILL OF LADING များ ယူဆောင်လျက် လာရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရန် အသိပေးအပ်ပါသည်။
သင်္ဘောဆိုက်ကပ်မည့်အချိန်နှင့် တံတားနေရာတို့ကို အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အောက်ဖော်ပြပါ တယ်လီဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်-
ဖုန်း- ၂၃၀၁၁၉၁၊ ၂၃၀၁၁၇၈
ကိုယ်စားလှယ်လုပ်ငန်းဌာန၊ မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်

ရုံးခန်းနေရာအသစ်ပြောင်းရွှေ့ဖွင့်လှစ်ခြင်း
Odyssey Travels & Tours (Mandalay)အား
ယခင်နေရာ အမှတ်(၁၀၉)၊ လမ်း(၃၀)၊ (၈၀)လမ်းနှင့် (၈၁)လမ်းကြား၊ ချမ်းအေးသာဇံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမှ အမှတ်(၄၁၇)၊ (၈၁)လမ်း၊ (၃၂)လမ်းနှင့် (၃၃)လမ်းကြား၊ ချမ်းအေးသာဇံမြို့နယ်၊ မန္တလေးသို့ ပြောင်းရွှေ့ ဖွင့်လှစ်ခြင်းနှင့် ဖုန်းနံပါတ် ၀၁၁-၂၀၁၀၆၀၊ ၀၉-၇၉၂၁၀၈၀၆၀ သို့ လေယာဉ်လက်မှတ်များ ဆက်သွယ်မှာယူနိုင်ပါကြောင်း မိတ်တောင်းမိတ်သစ်များကို အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ ဖော်ပြပါ ဖုန်းနံပါတ်များမှလွဲ၍ အခြား မန္တလေးဖုန်းနံပါတ်များသည် Odyssey Travels & Tours (Mandalay) နှင့် လုံးဝမသက်ဆိုင်တော့ပါ။

စာဖတ်ပရိသတ်များ အကြားကြီး၊ စောင့်မျှော်နေရတဲ့ N0-1 Millionaire Mind စာအုပ် အင်္ဂလိပ်ဘာသာထွက်ပြီ။
No.1 Millionaire Mind (ENGLISH VERSION) ASHIN EIDDHI PALA
THE WAY TO VICTORY & SOCIOLOGY COURSE
"Results from reading and applying this book"
- No.1 Millionaire Mind book can help you grow and prosper despite hard times, maintain a positive attitude in the face of your problems, and live harmoniously and happily no matter what situation you face.
- This amazing No.1 Millionaire Mind book captures (in) vivid detail of Ashin Eiddhi Pala's, the writer's most important moral encouragement & social success secrets (and) combines with many other best selling authors' (Myanmar and International) secrets of success. (SO) This book allows the readers to take action with (their)new knowledge. Some of the things in life can't be done fast and easily. For example; "I love you, now sign this"; can lead you to a trial. That's why contracts in business and personal life are very important. Don't let your late regret make you sad.
ခိုင်ခြားရောက် ရွှေမြန်မာများ အင်္ဂလိပ်စာ ကိုသာဖတ်ရန်ကြိုက်နှစ်သက်သူများ အင်္ဂလိပ်စာ၊ စကားစွမ်းရည်တိုးတက်လိုသူများ မိမိ၏ မျိုးဆက်သစ် သား/သမီးများအတွက် အင်္ဂလိပ်စာဖတ်လေ့ကျင့်ရန် အကောင်းဆုံးစာအုပ် ဖြစ်သည်။ N0-1 စာအုပ်ကိုမြန်မာဘာသာဖြင့် ဝယ်ယူထားပြီးသူများလည်း ဤစာအုပ်ကို ထပ်မံ အားပေးဝယ်ယူနိုင်ပြီ (တန်ဖိုး ၂၅၀၀၀/ကျပ်)
ပင်ရင်း - ထုတ်ဝေဖြန့်ချိရေး - တိုးကြွယ်စာပေ၊ အမှတ်(၂၂၆/၂၃၂) ၃၆လမ်း(အထက်)
ဖုန်း- ၀၉- ၅၂၃၀၅၂၂ / ၀၉-၇၃၀၄၈၀၉ / ၀၉- ၂၅၃၇၇၄၃၀၀
မှတ်ချက် - ။ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ သင်္ကြန်အကြိုနေ့ (၈ပြီလ(၁၃)ရက်)နေ့အထိ အထူးပရိုမိုးရှင်းအဖြစ် ၂၀% လျော့ချပေးမည်။ ပင်ရင်း - တိုးကြွယ်စာပေ တစ်ဆိုင်တည်းသာ ထွက်ပြီ

ပြည်တွင်းရေးရာ

# ဆင်းရဲမှုလျော့ချရေးအစီအစဉ် အကောင်အထည်ဖော်ရေးဆွေးနွေး

တောင်ကြီး မတ် ၂၅

ရှမ်းပြည်နယ် တောင်ကြီးမြို့တွင် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် ဆင်းရဲမှုလျော့ချရေးအစီအစဉ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး မဟာဗျူဟာမူဘောင်အကောင်အထည်ဖော်ရေး အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို မတ် ၂၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီက တောင်ကြီးမြို့တော်ခန်းမ သစ်တောရပ်ကွက်တွင်ကျင်းပရာ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးစံအောင်မြတ် တက်ရောက်ခဲ့သည်။



အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲတွင် ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးစံအောင်မြတ်က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားခဲ့ပြီး ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါက်တာထွန်းလွင်က အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကျင်းပရသည့်အကြောင်းနှင့် နိုင်ငံတော်၏ ဆင်းရဲမှုလျော့ချရေးအစီအစဉ်တွင် RDSF က ဘယ်လိုအထောက်အကူပြုကြောင်းနှင့် လူထုပတ်ဝန်းကျင်ဖွံ့ဖြိုးရေးနည်းလမ်းနှင့် ရေရှည်စဉ်ဆက်မပြတ် အသက်မွေးမှုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနည်းလမ်းများအကြောင်းကို အသေးစိတ်ရှင်းလင်းတင်ပြခဲ့သည်။

ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝန်ကြီးများ၊ ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်၊ ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဝင်များ၊ စီမံကိန်းဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန၊ ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးများ၊ ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်းရှိ ခရိုင်၊ မြို့နယ်စီမံကိန်းဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ရပ်မိရပ်ဖများနှင့် အခြားဖိတ်ကြားထားသူများ စုစုပေါင်း ၂၅၀ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ရှမ်းသန်းကျော်(တောင်ကြီး)

## စာကြည့်တိုက်ဆောက်လုပ်မှု ၄၀ ရာခိုင်နှုန်း ပြီးစီး

ပန်းတနော် မတ် ၂၅

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပန်းတနော်မြို့နယ် ကျုံးတုံးကလေးကျေးရွာအုပ်စု တလိုင်စုကျေးရွာ၌ အောင်သုတကျေးရွာစာကြည့်တိုက် အဆောက်အအုံ အား ဆောက်လုပ်လျက်ရှိရာ မတ် ၂၃ ရက်တွင် ၄၀ ရာခိုင်နှုန်းပြီးပြီဖြစ်သည်။

အဆိုပါစာကြည့်တိုက်သည် ၂၄ ပေ x ၂၀ ပေ x ၂ ပေ RC အုတ်ညှပ်၊ သွပ်မိုးအမျိုးအစားဖြစ်၍ တိုင်းဒေသကြီး ရန်ပုံငွေ ၁၀ သိန်းနှင့် ပြည်သူ့ထည့်ဝင်ငွေတို့ဖြင့် ဆောက်လုပ်နေခြင်းဖြစ်ပြီး စာကြည့်တိုက် အဆောက်အအုံဆောက်လုပ်ရန် ပေ ၃၀ ပတ်လည် မြေနေရာကို တလိုင်စုကျေးရွာနေ အလှူရှင် ဦးအောင်ရှင် မိသားစုက လှူဒါန်းခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

စာကြည့်တိုက် အဆောက်အအုံကို မတ် ၁၈ ရက် နံနက် ၇ နာရီက မြို့နယ် ညွှန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဒေါ်သူဇာမြင့် ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမြင့်ဦး၊ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်ဦးနှင့် ကျေးရွာရပ်မိရပ်ဖတို့က ပန္နက်တင်ပေးခဲ့သည်။ (၁၆၆)

## လေရိုးမြို့တွင် ရေရရှိရေး ဆောင်ရွက်

လေရိုး မတ် ၂၅

နာဂကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ လေရိုးမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ရန်ပုံငွေ ၈ ဒသမ ၉၉ သန်းဖြင့် လေရိုးမြို့နယ်ရှိ သောက်သုံးရေရရှိရန် ခက်ခဲသော လေယိုကျေးရွာတွင် စိမ့်စမ်းရေသွယ်တန်းခြင်းအတွက် ကျေးရွာနှင့် သုံးမိုင်ခွဲခန့် ကွာဝေးသောနေရာမှ တစ်လက်မပိုက်များဖြင့် ဂါလန် ၈၀၀ ဆုံရေကန် ရှစ်ကန်အတွင်းသို့ သွယ်တန်း၍ လေယိုကျေးရွာ အိမ်ထောင်စု ၉၃ စုသို့ ရေများဖြန့်ဝေပေးနေပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါရေသွယ်တန်းခြင်း ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို မတ် ၂၁ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် လေယိုကျေးရွာ၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

## နေပြည်တော် ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ် ရွာသစ်ကျေးရွာအဝင်လမ်း ကျောက်ချောလမ်းသစ် ဖွင့်ပွဲကျင်းပ

နေပြည်တော် မတ် ၂၅

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ် ရွာသစ်ကျေးရွာအဝင်လမ်း ကျောက်ချောလမ်းသစ် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို မတ် ၂၄ ရက် နံနက် ၇ နာရီက အဆိုပါကျေးရွာ အဝင်လမ်းမုခ်ဦးရွှေတွင် ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အခမ်းအနားတွင် နေပြည်တော်ကောင်စီဝင် ဦးသန်းဌေးက အမှာစကားပြောကြားပြီး နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ အင်ဂျင်နီယာ

ဌာန (လမ်း/တံတား)မှ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစိုးနိုင်ဦးက ရွာသစ်ကျေးရွာအဝင် ကျောက်ချောလမ်းနှင့်ပတ်သက်၍ ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုများကို ရှင်းလင်းတင်ပြပြီး ရပ်မိရပ်ဖ ဦးလှမြင့်က ကျေးဇူးတင်စကား ပြန်လည်ပြောကြားခဲ့သည်။ ယင်းနောက် ကျောက်ချောလမ်းသစ် အား နေပြည်တော်ကောင်စီဝင် ဦးသန်းဌေး၊ နေပြည်တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဝင် ဦးကျော်မြင့်နှင့် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးထက်အောင်မြို့

တို့က ဖွင့်လှစ်ပေးပြီး နေပြည်တော်ကောင်စီဝင် ဦးသန်းဌေး၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးခင်မောင်ဌေးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက အဆိုပါ လမ်းသစ်အား ဖြတ်သန်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့သည်။ ယခုဖွင့်လှစ်သည့် ရွာသစ်ကျေးရွာအဝင် ကျောက်ချောလမ်းသစ်သည် အရှည် ၃၆၀၀ ပေ၊ အကျယ် ၁၀ ပေ ရှိပြီး နေပြည်တော်ကောင်စီ၏ ငွေလုံးငွေရွေးအသုံးစရိတ်ဖြင့် အကုန်ကျခံဖောက်လုပ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ရွှေရဲရင့်

**တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း ဖြေပြီးပြီဆိုရင် ဒီပွဲကို တက်ဖြစ်အောင် တက်ပါ...**

**တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းဖြေဆိုထားသူ လူငယ်များအတွက် ဘဝအောင်မြင်ရေး အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ**

ဟောပြောမည့်ခေါင်းစဉ် **တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းဖြေဆိုပြီးတဲ့နောက် ?**

**ဘဝအောင်မြင်ရေးအတွက် ဘာတွေဆက်လုပ်ကြမလဲ ?**

ဟောပြောမည့်သူ - ဆရာလင်းသိုက်ညွန့် (မြန်မာ့မြေ) (CEO, Myanmar's Land Institute)

ဟောပြောမည့်နေရာ - Myanmar's Land Institute ၊ တော်ဝင်စင်တာ (၃) လွှာ၊ ရန်ကင်းမြို့။

ဟောပြောမည့်နေ့ရက်/အချိန် - ၃-၄-၂၀၁၅ (သောကြာနေ့)၊ နံနက် (၁၀:၀၀) နာရီမှ မွန်းလွဲ (၂:၀၀) နာရီ။

ပွဲတက်ရောက်သူတိုင်းကို ဆရာလင်းသိုက်ညွန့် (မြန်မာ့မြေ) မှ စာအုပ်တစ်အုပ်စီ လက်ဆောင်ပေးပါမည်။ Organized by ML

Campus 1 - 209(B), Shwegonedine Road, Kominkochin Quartar, Bahan Township, Yangon. Campus 2 - Taw Win Centre (3rd Floor)

Can Contact : 548500, 098628594, 0943121060, 095010014, 0932350785 website : www.lynthalknyunt.com

Ticket Fee 8000 K Limited Seats

**အသိပေးကြေညာချက်**

၁။ ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီသည် ရန်ကင်းမြို့တော်နေ ပြည်သူများ၏ အဆောက်အအုံဆောက်လုပ်ခွင့် လျှောက်ထားမှုများကို လွယ်ကူလျင်မြန်စွာ ရရှိစေရန်အတွက် မြို့တော်ခန်းမ၌ One Stop Service နှင့်ပတ်သက်၍ အပတ်စဉ် တနင်္လာနေ့၊ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့နှင့် သောကြာနေ့များတွင် နံနက် ၁၀:၀၀နာရီမှ မွန်းလွဲ ၁၄:၀၀နာရီအထိ ဆောက်လုပ်ခွင့်အမှုတွဲများ စိစစ်လက်ခံဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါသည်။

၂။ ထိုအတူ One Stop Service နှင့်ပတ်သက်သည့် မြို့တော်ခန်းမနှင့် ခရီးပေးသည့် မြို့နယ်များမှ ပြည်သူများအနေဖြင့် ဆောက်လုပ်ခွင့်အမှုတွဲများ လာရောက်တင်ပြရာတွင် ပြည်သူများ ပိုမိုအဆင်ပြေစေရန်အတွက် ၂-၄-၂၀၁၅ ရက်မှစတင်၍ သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ် စည်ပင်သာယာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးများ၌ တွဲဖက်ဖွင့်လှစ်ထားသည့် အင်ဂျင်နီယာဌာန (အဆောက်အအုံ) မြို့နယ်တာဝန်ခံရုံးများတွင် ဆောက်လုပ်ခွင့်အမှုတွဲများ စိစစ်လက်ခံဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

၃။ သို့ဖြစ်၍ ပြည်သူများအနေဖြင့် ဆောက်လုပ်ခွင့်အမှုတွဲများကို ယခင်အတိုင်း မြို့တော်ခန်းမ၌ လာရောက်တင်ပြလိုပါက အပတ်စဉ် တနင်္လာနေ့၊ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့နှင့် သောကြာနေ့များတွင် နံနက် ၁၀:၀၀နာရီမှ မွန်းလွဲ ၁၄:၀၀နာရီအထိ လာရောက်တင်ပြနိုင်သကဲ့သို့ အပတ်စဉ် အင်ဂျင်နီယာဌာနနှင့် ကြာသပတေးနေ့များတွင် နံနက် ၁၀:၀၀နာရီမှ မွန်းလွဲ ၁၄:၀၀နာရီ အချိန်အတွင်း သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ်ရုံးများ၌ သွားရောက်တင်ပြနိုင်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး၊ အင်ဂျင်နီယာဌာန (အဆောက်အအုံ) ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

**MMA-G ACADEMIC CENTRE**

**မဟာမြေကျွန်းသား** အကယ်ဒမီစင်တာ

သင့်ပညာရေးအတွက် အမှန်တကယ် အာမခံချက်ရှိစေပါသည်။

ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း၊ ငွေတက်အထက်တန်းကျောင်း၊ အသင့်ဖြင့်ခန်းသွင်းသင်၊ ပုဂံတန်းအထက်တန်းအထက်တန်း

နေ့တက်ကျောင်းချိန် နံနက် ၉:၀၀ မှ ညနေ ၃:၀၀

**2013-2014 ဘာသာစုံဂုဏ်ထူးရှင်များ**

တိုက် (၂-B)၊ ၃ လွှာ၊ အနော်ရထာအိမ်ရာ၊ လှည်းတန်းလမ်းဆုံ၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း - ၅၀၀၄၆၁၊ ၅၀၅၂၂၆၊ ၇၀၇၁၆၄၊ ၀၉၆၆၂၆၃၈

# စားသောက်ဆိုင်လုပ်ငန်းပိုင်ရှင်နှင့် စားသုံးသူများသို့ မေတ္တာရပ်ခံပန်ကြားချက်

- \* စားသုံးသူများအနေဖြင့် ကျသင့်ငွေကို ပေးချေချိန်တွင် အခွန်တံဆိပ် ခေါင်းကပ်ထားသောပြေစာကို မဖြစ်မနေ တောင်းယူကြပါရန်။
- \* စားသောက်ဆိုင်များကလည်း စားသုံးသူက တောင်းခံသည်ဖြစ်စေ၊ မတောင်းခံသည်ဖြစ်စေ အခွန်တံဆိပ်ခေါင်းကပ်နှိပ်ထားသည့် ပြေစာများကို မဖြစ်မနေ ထုတ်ပေးပါရန်။
- \* စားသုံးသူများအနေဖြင့် ပြေစာထုတ်မပေးသော စားသောက်ဆိုင်များကို တွေ့လျှင်ဖြစ်စေ၊ အခွန်တံဆိပ်ခေါင်း မပါရှိသော(သို့မဟုတ်) ကျသင့်အခွန်ကို အပြည့်အဝကပ်ထားခြင်းမရှိသော ပြေစာကိုရရှိလျှင်ဖြစ်စေ အောက်ပါ လိပ်စာနှင့် ဖုန်းနံပါတ်များသို့ တိုင်ကြားခြင်းဖြင့် ကူညီကြပါရန် မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်။

## ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအခွန်ဦးစီးဌာနမှူး

အမှတ်-၁၆၃/၁၆၇၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊

ရန်ကုန်မြို့။

ဖုန်း-၀၁-၂၅၂၅၄၃၊ ၀၁-၂၅၂၅၄၇၊ ၀၁-၃၇၂၃၀၈

အခွန်ကောက်ခံမှုစိစစ်ကြပ်မတ်ရေးဘုတ်အဖွဲ့

### အများသိစေရန်ကြေညာချက်

ပန်းဆိုးတန်းမြို့နယ်၊ ကုန်သည်လမ်း၊ အမှတ် (၆၉၄/၇၀)နှင့် ၂၇လမ်း၊ အမှတ်(၁၃/၁၉) အန္တရာယ်ရှိအဆောက်အအုံ၏ မြေညီထပ် အခန်းအမှတ်(၄) မူလနေထိုင်သူ ဦးအိတရာဟင်အစ် မေးလ်အာရစ်(မိ) ကွယ်လွန်သဖြင့် ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်ဖရိုဂါဘီအမည်သို့ ပြောင်းလဲမှတ်သားပေးပါရန် ဤဌာနသို့ တင်ပြလျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်ရန်အကြောင်းရှိပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများနှင့်တကွ ကြော်ငြာချက်ပါရှိသည့်နေ့မှစ၍ ရက်ပေါင်း(၃၀)အတွင်း ဤဌာနသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး၊ အင်ဂျင်နီယာဌာန (အဆောက်အအုံ) ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

### အများသိစေရန်ကြေညာချက်

ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ဆိပ်ကမ်းသာလမ်း၊ အမှတ်(၂၂၇/၂၂၉)အန္တရာယ်ရှိအဆောက်အအုံ၏ မြေညီထပ်အခန်း အမှတ်(၄) မူလနေထိုင်သူ ဦးဟန်စွန်းရှင်(ခ)ဦးယုန် ကွယ်လွန်သဖြင့် ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်ကုမေတ္တာအမည်သို့ ပြောင်းလဲမှတ်သားပေးပါရန် ဤဌာနသို့ တင်ပြလျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်ရန် အကြောင်းရှိပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများနှင့် တကွ ကြော်ငြာချက်ပါရှိသည့်နေ့မှစ၍ ရက်ပေါင်း(၃၀)အတွင်း ဤဌာနသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး၊ အင်ဂျင်နီယာဌာန (အဆောက်အအုံ) ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

### ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်(၁၅) မြေကွက်အမှတ်-၁၃၄၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-၁၃၄၊ တော်ဝင်လမ်းသွယ် (၁၅)ရပ်ကွက်၊ ရွှေပြည်သာ ဒေါ်မေသန်းအမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ရက်မြဲအား ရွှေပြည်သာမြို့နယ် တရားရုံး တရားမကြီးမှုအမှတ်-၁၂၄/၁၄ဖြင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ် မှတ်ပုံတင်ပေးစေလွှဲမှု ခေါ် ၁၉-၁၂-၂၀၁၄ရက်ရက်ပေါ် စီရင်ချက်နှင့် စီကရီဖြင့် တရားမဝင်မှုအမှတ်-၆၆/၁၄တွင် ဘီလပ်ခန့်အပ်သည့် ၂-၁-၂၀၁၅ရက်ရက်ပေါ် တရားရုံးနေ့စဉ်မှတ်တမ်း၊ ဂရုစိုက်မှုတိုင်ကြားချက်၊ ဘီလပ်ခေါ် (၁၂/လမန(နိုင်)၀၂၆၆၃၃)မှ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံ/မြေရာဇဝင်လျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်နိုင်သော အထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

**Myanmar Book Centre**  
(Supplying The World's Knowledge)  
"Myanmar New Year Special Sales"  
From (1-4-2015) to (5-4-2015)

ကျင်းပမည့်နေ့ရက် : ၁-၄-၂၀၁၅ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မှ ၅-၄-၂၀၁၅ (တနင်္ဂနွေနေ့) ထိ၊  
ကျင်းပမည့်အချိန် : နံနက် ၉:၀၀ နာရီမှ ညနေ ၆:၀၀ နာရီအထိ၊  
ကျင်းပမည့်နေရာ : MBC ၏ Outlets များအားလုံး။

**Over 5,000 Newly Arrived Titles**

**Benefits**

- (၁) For all Members : 15% Discount
- For all Non-Members : 10% Discount
- (၂) ကျပ် ၁၀,၀၀၀ နှင့်အထက် ဝယ်ယူသူတိုင်းအား အထူးမေတ္တာလက်ဆောင်အဖြစ် Gift Voucher (၁)တစ်စောင်စီရရှိမည့် အခွင့်အရေးဖြစ်ပါသည်။
- (၃) စာအုပ်ပေါင်းများစွာအား အထူးလျော့စျေးအဖြစ်ရောင်းချမည့် Clearance Sale

**Upto 40% Discount**

ဤဌာန နိုင် (၁) - အမှတ်(၁၅)၊ ဗဟိုလမ်း၊ အလယ်လမ်းနှင့် ဗဟိုလမ်းထောင့်၊ အလယ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်၊ ဖုန်း - ၀၉ ၇၃၀၀ ၅၅၅၃၊ ၀၉ ၅၂၀၀ ၅၅၅၅၊ ၂၂၁ ၂၇၁၊ ၂၃၂ ၅၀၅  
E-mail : info@myanmarbook.com, Website : www.MyanmarBook.com

နိုင် (၂) - အမှတ်(၅၆-၅၆၇)၊ အခန်း(၃)၊ မြေညီထပ်၊ MAC Tower (၆) ကုန်သည်လမ်း၊ မေတ္တာတံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်၊ ဖုန်း - ၃၇၀ ၅၅၂၊ ၃၈၄ ၅၀၆

**ဖောင်းကြွပျောက်လျှောက်ထားခြင်း**

ယာဉ်အမှတ်-8H-8688၏ ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကညန၊ (ရွာသာကြီး)

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ**

တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်-၁၀၊ မြေကွက်အမှတ်-၆၆၀/ခ၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-၆၆၀/ခ (၂)လမ်း (၁၀)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ဦးမောင်မြင့် အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ရက်မြဲအား အမည်ပေါက် ဦးမောင်ကြီးဖြစ်ပြီး ဒေါ်ဖွားညွန့်၊ ဒေါ်ညွန့်ညွန့်စိန်တို့အား တရားပြင်ထား၍ ဒေါ်ခင်ဌေးကြည်မှ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်တရားမရုံးတွင် တရားလိုပြု၍ ခွဲဆိုသော တရားမမှုလမှအမှတ်-၁၃၇/ ၂၀၁၄ ၏စီရင်ချက်၊ အရိယအမှတ်-၀၀၈/ ၂၀၁၄၏အမိန့်နှင့် ၃၀-၁-၂-၂၀၁၄ ရက်ရက်ပေါ် ဘီလပ်ခန့် စာတိုက်တင်ပြပြီး အမည်ပေါက် တရားရုံး ကိုယ်စား ဘီလပ်ခေါ် နှစ်ဆန်းသိန်း (၁၂/မရက(နိုင်)၀၄၇၆၀၆)မှ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာနမှ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

**Wonderful Days Travels & Tours**

- တောင်ကြီး ခရီးစဉ် Mar-26, Apr- 12, 13, 17
- ပုဂံ - တောင်ကြီး Apr- 13
- အလောင်းတော်ကသာပ ခရီးစဉ် Mar-26, Apr-12
- မန္တလေး - တောင်ကြီး Apr- 12
- မော်လမြိုင် ခရီးစဉ် Apr- 17

See Travelling, Feel Happy!  
အမှတ်(၂၂၈)မြေညီထပ်၊ ၎င်းလမ်း၊ အလယ်မြို့နယ်၊  
Ph: 220 905, 09 731 93 262, 09 731 78 716.

**FAME Biogurt®**  
Probiotic supplement  
ဒိန်ချဉ်သေး

ISO 9001 : 2008  
ISO 14001 : 2004  
OHSAS 18001 : 2007  
GMP Certified  
Organic Certified

TMR 011383 (0615)  
၂/၂၀၁၂ တဆထလ/တိုး(၀၆၅၇၃)

**FAME Vegeplex®**  
Vegetable complex  
ရွက်စုံအားပြည့်သေး

ISO 9001 : 2008  
ISO 14001 : 2004  
OHSAS 18001 : 2007  
GMP Certified  
Organic Certified

TMR 007876 (1214)  
၂/၂၀၁၂ တဆထလ/တိုး(၀၆၅၇၃)

**ဈေးအသက်သာဆုံး**

**ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းသုံး**

SIZE  
4 ခေ 8 ခေ

5 ထပ်သား - 7 mm  
7 ထပ်သား - 10 mm  
12 ထပ်သား - 18 mm

**ငါးထပ်သားရပြီ။**

ရေစိုခံ အကျစ်သား

အကြိမ်များစွာ ပြန်လည်အသုံးပြုနိုင်သည်။

**HEIN HEIN ENGINEERING CO., LTD.**  
HEAD OFFICE - No. 12, Marlar Myaing Street, Yankin Township, Yangon, Myanmar.  
Tel : 95-09-49306330, 01-549516, 546517, 8603596, 8603597.

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ**

၅၇မြို့နယ် (မြောက်ပိုင်း) မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃၈)၊ မြေကွက်အမှတ်(၇၃၁)၊ ဦးအောင်သန်း (ပျောက်ဆုံး) အမည်ပေါက် မြေကွက်၏ မြေပုံအမှတ်နှင့် မြေငှားစာချုပ် မူရင်း လဲလှယ်ထုတ်ယူခွင့်ပြုပါရန် အမည်ပေါက်၏ ခယ်မတော်စပ်သူ ဒေါ်ခင်စိန်မှ အမည်ပေါက် ဦးအောင်သန်းမှာ ၁၉၉၇ခုနှစ်၊ မေလလဆန်းတွင် တည်ထောင် ပျောက်ဆုံးနေသဖြင့် လူပျောက်တိုင်ကြားထားကြောင်း ရှိစေရန်ထောက်ခံချက်၊ ဦးအောင်သန်း၏ဇနီး ဒေါ်သိန်းမြင့်မှာလည်း ၉-၉-၂၀၀၂ ရက်တွင် ကွယ်လွန်ခဲ့ကြောင်း သေစာရင်း ဦးအောင်သန်းနှင့်ဒေါ်သိန်းမြင့်တို့တွင် သားသမီးအရင်းတစ်ယောက်မှ မွေးဖွားခဲ့ခြင်းမရှိကြောင်း ဒေါ်ခင်စိန်မှ ဦးအောင်သန်းနှင့် ဒေါ်သိန်းမြင့်တို့၏ အမွေဆက်ခံခွင့်ရရှိထားကြောင်း ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း ဝန်ကြီးဌာန၏ အမွေဆက်ခံရန် သက်သေခံကတ်ပတ် ဒေါ်သိန်းမြင့်၏တစ်ဦးတည်း သို့မဟုတ်ဖြစ်ကြောင်း ဦးအောင်သန်းတွင်လည်း အခြား သားတို့ မောင်နှမများမရှိကြောင်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော်တွင် ကိုန့်ဆီထားသည့် ကျမ်းကျိန်လွှာနှင့် ၅၇မြို့နယ် (မြောက်ပိုင်း) မြို့နယ်တရားရုံးတွင် ကိုန့်ဆီထားသည့် ကျမ်းကျိန်လွှာ၊ ဘဏ်အေးငွေအကျေးအဆပ်ပြန်ဖြစ်ကြောင်း မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ် ထောက်ခံချက်၊ မြေပုံအမှတ်မူရင်းစာရွက်စာတမ်းများတင်ပြ၍ လျှောက်ထားလာပါသည်။ မြေငှားစာချုပ်မူရင်း လဲလှယ်ထုတ်ယူခွင့်ပြုနိုင်ပုံတို့ကို ဤ ထုတ်ပေးရန်မသင့်ကြောင်း ကန့်ကွက်ရန် ရှိပါက ယခုကြော်ငြာသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားမူရင်းများ တင်ပြ၍ ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက မြေပုံအမှတ်မူရင်းအား သိမ်းယူ၍ မြေငှားစာချုပ်မူရင်း လဲလှယ်ထုတ်ပေးသည့် ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

မြေနှင့် အခွန်ဌာနခွဲ  
မြို့ရှာနှင့် တိုးတိမ်မြို့ရေးဌာန





စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း) (၅/၂၀၁၅)

၁။ မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်းအတွက် အောက်ဖော်ပြပါ ရေနံအဖွဲ့/ထုတ်လုပ်ရေး လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများအား နိုင်ငံခြားငွေ (အမေရိကန်ဒေါ်လာ)ဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။

Table with 3 columns: Item No., Description, and Unit Price. Includes items like Spares for Doosan Natural Gas Engine, Metering System, and Steel Line Pipes.

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံများကို ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ ရှေးဆိုင်အတွင်း စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း၊ နံအမှတ်(၄၄) နေပြည်တော်တွင် လာရောက်ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

၃။ အဆိုပါ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများကို ၂၇-၄-၂၀၁၅ ရက် (၁၆:၃၀)နာရီတွင် နောက်ဆုံးထား၍ ပစ္စည်းစိမ့်ငှာမှု၊ မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း၊ နံအမှတ်(၄၄) နေပြည်တော်သို့ (လူကိုယ်တိုင်) လာရောက်ပေးသွင်းရန်ဖြစ်ပါသည်။

မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း၊ ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၀၀၉၇၊ ၄၀၁၂၀၆

နတ်လူသားစုခေါ်စေသော်

နှစ်ဖက်သောမိဘများအား အမှူးထား၍ “သီရိမင်္ဂလာဘိုးဘွားရိပ်သာ လှူဒါန်းခြင်း”

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေဘိုမြို့နယ်၊ အမှတ်(၄) အောင်ဇေယျာရပ်ကွက်ရှိ သီရိမင်္ဂလာပရိယတ္တိ စာသင်တိုက် ရွှေဘိုမြို့မှ ဆရာတော် ဦးသောပါဏ ဦးစီးသော သက်ရွယ်ကြီး၍ အိုမင်းပြီးမလုပ်နိုင်မကိုင်နိုင်တော့သည့် အဘိုးအဘွားများအား နေထိုင်စားသောက်ရေး အဆင်ပြေစေလိုသော စိတ်နှလုံးဖြူစင်သော ဆန္ဒဖြင့် ရွှေဘိုမြို့တွင် မရှိသေးသော ဘိုးဘွားရိပ်သာအား ဆရာတော်ဦးသောပါဏမှ “သီရိမင်္ဂလာဘိုးဘွားရိပ်သာ”အဖြစ် တတ်နိုင်သည့်ဝန်ဖြင့် တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ တည်ထောင်ခဲ့သော သီရိမင်္ဂလာဘိုးဘွားရိပ်သာအား ရွှေဘိုမြို့ရှိ ဆရာဝန်များနှင့် ရပ်မိရပ်ဖများမှလည်း လူအားဖြင့်သော်လည်းကောင်း၊ ငွေအားဖြင့်သော်လည်းကောင်း ပါဝင်လှူဒါန်းမှုပြုခဲ့ကြပါသော်လည်း ဘိုးဘွားများအတွက် မလုံလောက်ပါ။ ဤသည်ကို အကြောင်းပြု၍ ရန်ကုန်မြို့၊ တိုက်(၂၄)၊ အခန်း(၀၀၃)၊ အင်ကြင်းလမ်း(B)၊ ယုဇနဥယျာဉ်မြို့တော်နေ ဦးဇေယျာ-ဒေါ်စံပယ်ဦး၊ သမီး မအိမ္မန့်ဝင်း၊ မအိသန္တာအောင်(မြန်မာ့အလင်းစာတိုက်သမီး Beauty Saloon)၊ သား မောင်စောကိုကိုထက်၊ မောင်မင်းခန့်အောင် “မိသားစုတို့မှ” ကွယ်လွန်သူ အဘိုးအဘွားတို့အားရည်စူး၍ ပေ(၂၂၆၀) အကျယ်ရှိသော ဘိုးဘွားများ နားနေဆောင်အား ၆-၃-၂၀၁၅ရက် ၈:၃၀ နာရီတွင် ပန္နက်ရိုက်လှူဒါန်းခဲ့ပါသည်။ “ဤအလှူကို အကြောင်းပြု၍ မိဘမောင်ဘွား/ဆွေမျိုးမိတ်ဆွေသင်္ဂဟ အပေါင်းတို့မှ မိမိတို့နှင့်အတူ နတ်လူသားစုခေါ်ဆိုနိုင်ပါစေသော်” ဘိုးဘွားများနေထိုင်ရန် ရည်စူးရည်ရွယ်လှူဒါန်းလိုပါလျှင် ရွှေဘိုမြို့ရှိ ဆရာတော်ဦးသောပါဏအား ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

အရှင်ဦးသောပါဏ

သီရိမင်္ဂလာပရိယတ္တိစာသင်တိုက်၊ သီရိမင်္ဂလာဘိုးဘွားရိပ်သာ အမှတ်(၄)နယ်မြေ၊ အောင်ဇေယျာရပ်ကွက်၊ ရွှေဘိုမြို့၊

ဖုန်း-၀၉-၄၀၀၄၅၅၆၅၁၊ ၀၇၂၂၂၊ ၀၉-၇၉၄၉၄၅၅၅၉ သို့ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

ကန်တွက်နိုင်ပါသည်

“ဒဂုံမြို့သစ်မြောက်ပိုင်းမြို့နယ်၊မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃)၊မြေညီထားယာ(၁)လမ်း၊မြေတွက်အမှတ်(၀၀၀)နှင့်(၆၀)ဝန်ရန်ကန်တွက်ကြီး၊ အလှူအဖြစ်(၆၀)ပေးအပ်(၆)ပေ အတုအယူရှိသောမြေတွက်နှင့် ယင်းမြေတွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသည့် နေအိမ်အဆောက်အအုံနှင့် ရေစီးအင်္ဂါ သိမ်းစားပင်အင်္ဂါစီစားဆွဲများအားလုံး”

အထက်ပါမြေတွက်ကို ရန်ကန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီတွင် ဦးစံသာအောင် အမည်ပေါက်ပြီး ၎င်းမြေတွက်၏ S.P (၁၃)ရရှိထားပြီး ရောင်းချရန်ရှိသည့် ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးကျော်ဝင်း (၁) ခုနှင့်အတူ (၁) / သာယာ(မြို့)၀၀၀၀၀၉) တံမှ တွက်တိုက် မိတ်ဆွေက တရားဝင်လှူဒါန်းယူရန်အတွက် စရန်ဖြင့် ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ မိုင်ရောင်းဆိုင်ခွင့် ရှိသူများအနေဖြင့် ကန်တွက်လိုပါက အထက်ပါမြေတွက်စာတမ်းအထောက်အထား မူရင်းများနှင့်တကွ (၇)ရက်အတွင်း ကန်တွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန်ပါက အထက်ပါမြေတွက်အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးအောင်မြင်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

လှူအပ်သူကြားချက်အရ

ခေတ်မီ ကုမ္ပဏီလီမိတက်

ဥပဒေအကြံပေး၊ အိမ်ခြံမြေ အကျိုးဆောင်နှင့် ဓရီးသွားဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း

Table with 4 columns: Position, Name, Address, and Contact Info. Includes roles like Director, Secretary, and various staff positions.

တိုက်ခန်းရောင်းပယ်/ငှားမည်

(19x54) 4th FL, BR တိုက်သစ်၊ ကြွေခွာ (၁၁)လမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပ။ အရောင်း-၂၉၈၁၆၆၊ ဝေါအငှား သိန်း(၁၂၀) (လစဉ်အိမ်လခပေးရန်မလို) Ph: 09-421087310, 09-799186295

လူပျောက်



ရန်ကုန်မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ အမှတ်(၃) ရပ်ကွက်၊ လှည်းတန်း၊ ၄လမ်း၊ တိုက်-၂၊ ၃-လွှာ နေ ဦးအောင်ဖေ အသက်(၇၂)နှစ်သည် ၉-၂-၂၀၁၅ ရက် တွင် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိရ အကြောင်း ကြားပေးပါရန် ကျေးဇူးဆပ်ပါမည်။

ဆက်သွယ်ရန်

ဖုန်း-၀၉-၄၄၁၉၀၉၃၀၊ ၀၁-၆၄၆၃၀၂

ASK Recruitment Ad. Office Staff, Office Secretary, Admin Assistant. Practitioner Certificate in Office Operations. ASK တွင် (၃) လ သင်တန်းတက်ခြင်းဖြင့် - Competency စနစ်ဖြင့် သင်ကြားသော လုပ်ငန်းစွင့် အသုံးပြုသောသင်တန်းများကို စာတွေ့၊ လက်တွေ့ ကျွမ်းကျင်တတ်မြောက်ခြင်း။

ခွဲဝင်းမောင်(ရွှေရည်မင်းစံမြန်မာစာ) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းမြန်မာစာ ၄၅ မှတ်ကွက်တီအပိုင်ကြည့် မြန်မာစာဂုဏ်ထူးမှတ်လွန်အမြင့်ဆုံးအမှတ်ရစေဖို့ ပထမဆုံးအပိုင်ကျက်မှတ်ထားရမည့် သဒ္ဒါ၊ အလင်္ကာ၊ ကဗျာ+စကားပြေမေးခွန်းတို့များ ချောမွေ့ပြေပြစ်သောအတိုကောက်လင်္ကာများ ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာ ပြည့်စုံမှန်ကန်မှုရှိ၍ မည်သည့်ပါမောက္ခ၏ စစ်ဆေးမှုကိုမဆိုခံယူနိုင်ကြောင်း တာဝန်ယူအာမခံပါသည်။ သမ္မာစာပေ ၀၉ ၄၅၀၀ ၃၃၄၈၈၊ ၀၉၉၄ ၈၀၈၀ ၇၁၁၊ ၀၉၃၆၅ ၆၆၉၉၆၊ ၀၉၂၅၂၄ ၆၆၉၉၆၊ ၀၉၄၄၈၀ ၃၆၇၁၄

Yum Yum Xcite Promotion. အတုအယူဖြင့်နှစ်ကျား အထူးကံစမ်းမိအစဉ်. ၃ သိန်း၊ ၅၀ သိန်း၊ ၃၀ သိန်း. BMW, Honda Wave S, Samsung Galaxy Note 3, iPhone 6. တွဲဆက်ပုံနှုဏ် + B + M + W + 3161 = Brand New 3161. ကုမ္ပဏီအများစုတွင်အကျိုးရှိစေရန်အတွက် (၃၀-၀၈-၁၅)၊ Customer Service Hot Line - 09 8635250

ကြေးမုံ

**သင်္ကြန်တွင်း ပင်လယ်ကမ်းခြေ** **NEW MOTION** Travels & Tours Co.,Ltd.  
 သိုစဉ်များ အနားယူ အပန်းဖြေခြင်းသည် အနာဂတ်အတွက် အင်အားဖြစ်ပေါ်သည်။

**ငွေဆောင်ခရီးစဉ်** - April - 13~15 / April - 15~17  
 ( Myanmar Treasure Resort , Aureum Resort & Spa )

**ပထဝီခရီးစဉ်** - April - 13~15 / April - 15~17  
 ( Amata Resort & Spa , Aureum Resort & Spa )

16 - ကျွန်းတောလမ်း၊ စမ်းချောင်း။ Ph ; 527 922, 538 811, 09 731 48922, 731 48848

**POPULAR STAR** Travel & Services  
 လမ်းဆန်း၊ပျော်ရွှင် သင်္ကြန်ခရီးစဉ်

**တောင်ကြီး - အင်းလေး - ပင်းတယ**  
**ကလေး - ထပ်သစ် - ငွေတော်ကကျ**

**ပွင့်လေး - ပင်းကုန်း**  
**ပြင်ဦးလွင် - စစ်ကိုင်း**

Mar 26 - 130000 ကျပ်  
 Apr 11,12,13,17 - 190000 ကျပ်

Mar 26 - 130000 ကျပ်  
 Apr 12,17 - 150000 ကျပ်

Scania (2+2) Bus, 3 Stars Hotel, Restaurants

အမှတ် ၀၄ ( ပထမထပ် )၊ နန္ဒာလမ်း၊ ဌာနာရပ်ကွက်၊ အလုံမြို့နယ်။  
 Ph : 01 2301866 , 09 5129134, 09 254007909, 09 799676523

**ကန္တာရရွှေပွင့် Travels & Tours**  
**သင်္ကြန်ခရီးစဉ်**

ပုဂံ (သီရိပစ္စယာဟိုတယ်) + ပခုက္ကူ	(၄ ညအိပ် - ၅ရက်)	၁.၉ သိန်း
ပုဂံ (သီရိပစ္စယာဟိုတယ်) + ပြင်ဦးလွင်	(၅ ညအိပ် - ၆ရက်)	၂.၂ သိန်း
တောင်ကြီး - အင်းလေး - ပင်းတယ - ကလေး	(၄ ညအိပ် - ၅ရက်)	၁.၉ သိန်း
ထားဝယ်(ရှင်ကိုးရှင်) + မြိတ်	(၆ ညအိပ် - ၇ရက်)	၂.၉ သိန်း
ထားဝယ် + ကန်ချောဘူရီ	(၆ ညအိပ် - ၇ရက်)	၃.၂ သိန်း
စစ်တွေ - မြောက်ဦး (Flight)	(၄ ညအိပ် - ၅ရက်)	၆.၂ သိန်း

No.67, Baho Rd, Sanchaung, Ph: 01-500191, 519292, 519293, 510218, 510491  
 81 Rd, Bet 33 x 34 Street, Mandalay  
 Ph: 09-73013856, 09-31693339 Hot Line: 09-73003772

**EASY GO TRAVEL & TOURS** အဆင့်မြင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်း  
 ၂၀၀၅ ခုနှစ်မဟာသင်္ကြန်ခရီးစဉ်များ

ပုဂံ၊ ပုပ္ဖိုး၊ ရွှေစက်တော်၊ မေကွေး၊ မင်းဘူး ၄ ည 12 ရက်  
 ပုဂံ၊ ပုပ္ဖိုး၊ ရွှေစက်တော်၊ တည်ရှိဆောင်(၁)ည၊ တ၊ (၆)ရက် ၅ ရက်

တောင်ကြီး၊ မော်လမြိုင်၊ ကျိုက္ခမီ၊ စက်ဝဲပင်လယ်ကမ်းခြေ ၄ ည 12 ရက်

ဟိုတယ်(၂)ည၊ အစားအသောက်(၆)ရက်

လွိုင်ကော်၊ တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ပင်းတယ ၅ ည 12 ရက်

ဟိုတယ်(၄)ည၊ အစားအသောက်(၆)ရက်

လွိုင်ကော်၊ သီးသန့်ခရီးစဉ် ၃ ည 17/30 ရက်

ဟိုတယ်(၁)ည၊ အစားအသောက်(၆)ရက်

ကုမ္ပဏီ၊ စက်ရုံ၊ အသင်းအဖွဲ့များအတွက် အထူး ဈေးနှုန်းဖြင့် ကားယိုစုံကို ငှားရမ်းနိုင်ခြင်း၊ ခရီးစဉ် ရေးဆွဲပေးခြင်း၊ စည်လမ်းညွှန်ဝန်ဆောင်မှုပေးခြင်း နှင့် Package Order တို့ကိုစည်ညည်များ စိတ်တိုင်းကျညွှန်နိုင်စေပေးပါမည်။

ခရီးစဉ်တိုင်းတွင် အဆင့်မြင့် အသားကွန်၊ လေအိတ်ကား၊ ဟိုတယ်၊ အစားအသောက်ဆိုင် တားရိတ်ခြင်းဖြင့် စိတ်ပေးထားပြီး အထူးဝန်ဆောင်မှုအနေဖြင့် အမှတ်တရမှတ်တမ်းတင်ခြင်း၊ ကံစမ်း၊ မိသားစုအဖွဲ့နှင့် လမ်းခရီးလိုအပ်သောနေရာ၌ ကုသိုလ်ယူအားပေးခြင်းဖြင့် ရန် ဝိစဉ်ပေးထားပါမည်။

Tel : 09 - 449011566, 449011577, 30330800, 420278588, 73198845

**ဈေးပွဲတော် ဆိုင်ခန်းများ စုံစမ်းရန်**  
 ပြည်သူ့ဥယျာဉ်ဝန်းအတွင်းရှိ Myanmar Culture Valley Shopping Mall ကားပါကင်ဇရီလာတွင် နံနက် ၉ နာရီ မှ ည ၉ နာရီထိ မြန်မာ့နတ်သစ်ကူးအကြီးပွဲတော်ကို (၃.၄.၂၀၁၅ မှ ၉.၄.၂၀၁၅) ထိ ကျင်းပမည် ဖြစ်ပါသဖြင့် ဆိုင်ခန်းငှားရမ်းလိုသူများ၊ စိတ်ပါဝင်စားသူများ ဆက်သွယ်ပါရန် ဖိတ်ခေါ် အပ်ပါသည်။

ဖုန်း- ၀၉-၂၅၀၂၈၃၉၇၆၊ ၀၉-၃၀၅၇၈၁၇၊ ၀၉-၂၅၂၅၂၄၈၈၉

**TOP STAR**  
 ငှား၊ ချေး၊ ဝယ်၊ ရောင်း / ချွေခေါ်တော် (သောကြာ) ကုမ္ပဏီ  
**ချောင်းသာ** (တေးတောင်-ခြမ်း) ဝန်ထမ်း  
**ကျိုက်ထီးရိုး** ဝန်ထမ်း

448544658, 09-43179331

**ရွှေနဂါး**  
 ကျိုက်ထီးရိုး(ခန့်ခွဲ)  
 ချောင်းသာ (ခန့်ခွဲ)  
 ငွေဆောင် (ခန့်ခွဲ)

209077, 209388, 09-73167000

**ရေတနာထွန်း ညွှန်လမ်းညွှန်** ခြေလ (စာမေးပွဲ) အဆောင်ရှိသည်။  
 ချဲ့အမှတ် - ၄၅၊ အပတ်အမှတ် - ၄၆၊ မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံး ပထမ **၃၀ ရက်ပျက်ပျက်** ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။  
 နှစ်စဉ် ဝယ်ယူမှုများအတွက် အလှူအတန်းများ ပေးအပ်ခြင်းဖြင့် အကျိုးရှိစေမည်။  
 Account No. 173-301-17300050001 Price: K - 5000  
 0973129358, 0931693030, 0931860260, Res: 0930010056

**T.Club** It's Cool!  
 ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဧပြီလထုတ် ထွက်ပြီ  
 www.facebook.com/TClubMyanmar

**၁,၀၀၀ ကျပ်**

စာအုပ်ဆိုင်တိုင်းတွင် ရနိုင်ပါသည်။ မရပါက တွဲဖက်အဖွဲ့အစည်းတို့ကို ဖုန်း - ၅၀၇၃၈၅၊ ၅၀၇၃၉၁၊ ၅၀၇၃၉၂၊ ၅၀၇၃၉၃၊ ၀၉-၇၃၀၉၈၁၃ သို့မဟုတ်

**RUBY** ကားစီးလုံးငှားသည် 519100  
 09-51-77212, 535100  
 ခရီးစဉ်များ နှင့် အထူး (၄၅၊ ၃၂၊ ၂၅၊ ၁၈၊ ၁၄၊ ၁၀၊ ၅) နှင့် အထူးခရီးစဉ် Saloon, Van ကားများ နှင့် ငှားရမ်းပါသည်။ လေစိုက်ကားများ နှင့် ငှားရမ်းခြင်း၊ (ယာဉ်ရောင်းချရေးအဖွဲ့အစည်း)

**ကြေးမုံ** (၁) လုပ်ငန်းခွင် 450  
 Laminated ဝန်ထမ်းများအတွက် အထူး နှုတ်ခွင့်များ ပေးအပ်ခြင်းဖြင့် အကျိုးရှိစေမည်။

**ခန့်ရွှေခန်း** ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီလီမိတက် မှ တာဝန်ယူဆောက်လုပ်သည် **Wealthy Palace Condominium**

Promotion ကာလ 20.3.2015 မှ 31.3.2015 ထိ ၃ ထပ်ကွမ်း ကံစမ်းခွင့်

- 1026 စတုရန်းပေ ( 19' x 54' ) ( 10' အမြင့် )
- Pile Foundation ( Myanmar V-Pile )
- Ready Mixed Concrete
- 8 ယောက်စီးဓာတ်လှေကား ( KONE Brand )
- Master Bedroom 1 ခန်း + Single 1 ခန်း
- Dinning & Kitchen Room ကြေးပြားအပြည့်ခင်း၊ အပြည့်ကပ်
- Kitchen Counter+ Steel Basin 1 လုံး
- Bathroom & Toilet 2 ခန်း ကြေးပြားအပြည့်ခင်း၊ အပြည့်ကပ်
- Central ရေပေးဝေမှုစနစ် ( အပိတ် + ရှိဖြူ )
- လုံခြုံရေး CCTV ကင်မရာ + မီးစက် ၁ လုံး
- Original သံချောင်း၊ SCG ဘီလပ်မြေ၊ စပေါက်စက်အုတ်
- Power Line & Lighting Line နှင့် အရည်အသွေးမီ မီးကြိုးများဖြင့် အသုံးပြု တည်ဆောက်ပါသည်။

**၅ ခန်းသာစတင်ရောင်းချပါမည်။ (ဦးရှားလှစနစ်)**

အမှတ် ၁၊ ငပတ္တလမ်း၊ ၁၃ ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်။

၂၄ နှစ် အရပ်ကျင့်ရေးချော့

ရုံးခန်း - အမှတ် ၁၀၅၂/က၊ အင်းဝလမ်း၊ (သုမင်္ဂလာလမ်းအနီး)၊ ၆ ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်။ Ph- 09 8650304 , 09 799995588 , Hot Line- 09 73201349 , 09 420023213

ကြေးမုံ

**မင်းကွန်းပဋိပတ္တိသာသနာ့နဂါယာအသင်းချုပ်ကြီး**  
**(၆၈) ကြိမ်မြောက်နှစ်ပတ်လည်အစည်းအဝေးကြီးမိတ်ကြားသွား**  
 လေးမြတ်စွာမိတ်ကြားအပ်ပါသည်။  
 မင်းကွန်းပဋိပတ္တိသာသနာ့နဂါယာအသင်းကြီး၏ ၂၀၁၅ခုနှစ်၊ နှစ်ပတ်လည် အစည်းအဝေးကြီးကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ အသင်းသား၊ အသင်းသူများနှင့် ဓမ္မမိတ်ဆွေများ မပျက်မကွက် ကြွရောက်ပါရန် လေးစားစွာဖြင့် မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

**ကျင်းပမည့်အစီအစဉ်**

နေ့ရက် - (၁၃၇၆ခုနှစ်၊ တန်ခူးလဆန်း ၁၀ရက်) ၂၉-၃-၂၀၁၅ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)  
 အချိန် - မွန်းလွဲ ၁:၀၀နာရီ  
 နေရာ - မင်းကွန်းတောရေကျောင်းတိုက်  
 အမှတ်(၃၉) အင်းလျားမြိုင်လမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း-၅၃၅၄၁၄

**ဓမ္မစက္ကူအဖွဲ့**  
**မရမ်းကုန်း (၅)ရပ်ကွက်၊ သတိပဋ္ဌာန်ကျောင်းတိုက်၊ ဖုန်း-၀၉-၅၄၀၁၇၇၄**  
**သင်္ကြန်တွင်း မဟာသတိပဋ္ဌာန် (၇)ရက်စခန်း/သင်တန်း**  
 မဟာသတိပဋ္ဌာန်သုတ်လာ သတိပဋ္ဌာန်တရားတော်နှင့် မဇ္ဈိမပဋိပဒါကျင့်စဉ် သင်တန်းကို ဓမ္မစက္ကူအဖွဲ့အစည်းက အရှင်ကုဏ္ဍိယ (သျှင်ဇော်ဝေ) (သာသနာဓမ္မဓာရီယ)၊ သာသနာ့ကံရမ္မဓာရီယ)က ၁၁-၄-၂၀၁၅ရက်(စနေနေ့)မှ ၁၇-၄-၂၀၁၅ရက် (သောကြာနေ့)ထိ နံနက် ၈:၃၀နာရီမှ ညနေ ၄:၃၀နာရီထိ စာတွေ့/လက်တွေ့ ဓမ္မဒါန သင်ကြားပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ (မှတ်ချက်)သင်တန်းသား ယောက်ျားအရေအတွက် သတ်မှတ်ထားပါသဖြင့် ဖုန်းနံပါတ်-၀၉-၇၃၁၂၀၀၃၉၊ ၀၉-၂၅၀၄၉၉၃၅၊ ၀၉-၂၅၂၀၅၅၆၃၃၃ များသို့ ဆက်သွယ်စာရင်းပေးပါရန်။

**အောင်ရာမြေကျောင်းတိုက်**  
**ပထမအကြိမ် ခုလွှာဘရဟန်းခံရှင်ပြုပွဲတော်**  
 (၁၃၇၆ခုနှစ်၊ တန်ခူးလပြည့်ကျော် ၁၀ရက်) ၁၃-၄-၂၀၁၅ရက်တွင် ဘရဟန်းခံရှင်ပြုပွဲတော်ကို ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ သင်္ကြန်တွင်း အေးချမ်းစွာ တရားဘာဝနာပွားများလိုသူများသည် အသက်(၁၂)နှစ် အထက်ရှိသူများမှစ၍ လာရောက်ရဟန်းခံရှင်ပြုနိုင်ပါသည်။ အသေးစိတ် သိရှိလိုသူများ ဖုန်း-၀၁-၅၇၃၃၃၄၇၊ ၀၉-၄၂၀၂၂၅၄၆၊ ၀၉-၇၉၅၉၃၇၂၅၄၇၂ သို့ ဆက်သွယ် စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

**အောင်ရာမြေကျောင်းတိုက်**  
**သယ်နှံးကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။**

**အ.ထ.က(၅) မင်္ဂလာတောင်ညွန့်**  
**(၁၉၇၆-၂၀၀၃) ကျောင်းသား/ သူတောင်းများ၏**  
**စတုတ္ထအကြိမ် မြတ်စာပေပွဲစဉ်**  
 မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ အ.ထ.က(၅)ကျောင်းကြီးတွင်ပညာသင်ကြားပေးခဲ့သော ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများအားကျောင်းသား/သူတောင်းများကမြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲကိုအောက်ဖော်ပြပါအစီအစဉ်အတိုင်းကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် အပူဇော်ခံဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများကြွရောက်ကြပါရန်နှင့်ကျောင်းသား/သူများအားလုံး မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲသို့ တက်ရောက်ကြပါရန် မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။  
 (မှတ်ချက်)ကျောင်းသား/သူတောင်းများအားသီးခြားမိတ်စာထပ်မံပေးပို့မည် မဟုတ်ပါ။  
 ကျင်းပမည့်နေ့ရက်။ ။ ၅-၄-၂၀၁၅ (တနင်္ဂနွေနေ့)  
 ကျင်းပမည့်အချိန် ။ ။ နံနက် (၉: ၀၀ )  
 ကျင်းပမည့်နေရာ ။ ။ အ.ထ.က (၅) မင်္ဂလာတောင်ညွန့် မြတ်ဆရာခန်းမ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းရန်ဖုန်းနံ - ဆရာမဒေါ်မိုးမြင့်မြင့်ခိုင်-၀၁ ၃၈၇၀၅၃၊ ဆရာမဒေါ်ရီရီဝင်း - ၀၉ ၅၁၆၇၇၆၆၊ ဆရာမဒေါ်မြင့်မြင့်ချို - ၀၉ ၄၂၀၀၅၅၆၅၂၊ ဦးလှရွှေ - ၀၉ ၅၁၄၆၀၈၂၊ ဦးမြတ်ထွဋ် - ၀၉ ၅၁၂၉၁၂၁၊ ဦးခင်မောင်ထွန်း - ၀၉ ၅၁၉၅၉၅၅၊ ဦးမျိုးဝင်း - ၀၉ ၄၃၁၂၉၃၁၀

**POSSIBLE TRAVELS & TOURS** **အခြေစိုက်စဉ်ချာ**

- ပုဂံ-ပုပ္ဖိုး-ပခုက္ကူ April-11,17
- တောင်ကြီး-အင်းလေး-ကလေး-ပင်တယ် April-12,17
- မန္တလေး-ပုဂံ-ပြင်ဦးလွင် April-12,17
- ရွှေစက်တော်-ပုဂံ April-12
- ပုဂံ-တောင်ကြီး-အင်းလေး April-12,17

Scania တာဝန် | 3\* Hotel | Restaurant

အမှတ် (၁၀၀)၊ ခြင်္သေ့လမ်း (၃၀) လမ်း၊ အောက်ဘလောက်၊ ကောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်း၊  
 Ph: 01-706716, 01-372795, 09-250790919, 09-259257823

**GOLDEN RICH TRAVELS**

ပန်ကောက်၊ ပတ္တာရား၊ အယုဒ္ဓယ၊ ကန်ချာပူရီ၊ မဲဆောက်	300000, Apl 11
ချင်းပိုင်၊ ချင်းရိုင်၊ ရွှေတိုင်း၊ မယ်တိုင်၊ တာချီလိတ်၊ မဲဆောက်	200000, Apl 11
မြစ်ကြီးနား (မြစ်သုံ)၊ အင်းတော်ကြီး (ရွှေပူ၊ တရား)၊ ရွှေတို	150000, Apl 11

09-250366279, 09-31062083, 09-791697411, 09400011689

**GOLDEN STAR Travels & Tours**

★ ရွှေစက်တော်/ပုဂံ-ပုပ္ဖိုး-ပခုက္ကူ	Mar-26, Apr-11,12,17
★ ပုဂံ-အလောင်းတော်ကဿပ	Mar-20, 26, Apr-12
★ တောင်ကြီး-အင်းလေး-ပင်တယ်	Mar-26, Apr-11,12,17
★ မန္တလေး-ပြင်ဦးလွင်-စစ်ကိုင်း	Apr-12,17
★ ပုဂံ-ပုပ္ဖိုး-တောင်ကြီး-အင်းလေး	Apr-11,12
★ တောင်ကြီး-အင်းလေး-လှိုင်တော်	Apr-13
★ ထားဝယ်(ရှင်ကိုးရင်)-မော်လမြိုင်-တော်ဝံ	Apr-11

Ph: 703448, 430480, 544383, 09-5046000, 09-5081580

**ဆုပြည်**  
 09-31815390, 09-792432296  
 09-31815395, 09-792298138

**မွေ့ရာသီကျောင်းပိတ်ရက်ခရီးစဉ် 6+1 FREE Package**

ရွှေစက်တော်၊ ဩစတိုး (သုတေးစုံ) (ငြိမ်း) ၄၅,၀၀၀ /  
 အလောင်းတော်ကဿပ (သီးသန့်ငြိမ်း) ၅၀,၀၀၀ /  
 ရွှေစက်တော်၊ ပုဂံညောင်ဦး (ငြိမ်း) ၈၀,၀၀၀ /

**သင်္ကြန်ပိတ်ရက်အထူးအစီအစဉ် (၅)ရက်ခရီး: Apr 12 (တိုက်ထမ်းစားစာဆင့်အားပါ)**  
 တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ပင်းတယ်၊ ကလေး၊ ကလေး (ငြိမ်း) ၁၅၀,၀၀၀ /  
 မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ စစ်ကိုင်း၊ မုံရွာ၊ အလောင်းတော်ကဿပ (ငြိမ်း) ၁၆၀,၀၀၀ /  
 ချောင်းသာ (ညှို့၊ ၃ရက်) - ၁၂၀,၀၀၀ /- (Guest House) Apr 13,14 ကြိုတင်  
 ငွေဆောင် (ညှို့၊ ၃ရက်) - ၁၅၀,၀၀၀ /- (Hotel) လက်မှတ်

**နွေရာသီအစီအစဉ်** မြန်မာပြည်အနှံ့အရား၊ ပုဂံ၊ မြေစိုက်လှူဒါန်း၊ လှူဒါန်း၊ ကျိုက်ထီး၊ ငွေစက်၊ ချောင်းသာ၊ ငွေဆောင် (သောကြာ)၊ ကားဆီးလုံး၊ စီစဉ်ပေးသည်။  
 ရွှေစက်တော် (သီးသန့်) သောကြာ ညအား၊ တနင်္လာ၊ နံနက်ခြောက် (စာစာညှို့)၊ တစ်ဦးလျှင် ၃၅၀၀၀  
 အလောင်းတော်ကဿပ၊ ပုဂံ၊ စစ်ကိုင်း (သီးသန့်) သောကြာ ညအား၊ တနင်္လာ၊ နံနက်ခြောက် (စာစာညှို့)၊ တစ်ဦးလျှင် ၄၅၀၀၀  
 ကြိုတင် (၅) ရက် (ကျိုက်ထီး၊ ငွေစက်၊ ချောင်းသာ၊ မြေစိုက်လှူဒါန်း) စာစာ၊ နွေရာသီအစီအစဉ် (စာစာညှို့)၊ တစ်ဦးလျှင် ၄၀၀၀၀  
**09-425334456, 09-49323965, 09-250233599, 09-49578205**

အလုပ်သမားကန်ထရိုက်တာများအမြန်အလိုရှိသည်။  
 ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီးနှင့်ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးတို့တွင်ဆောက်လုပ်ရေး လုပ်ငန်းများလုပ်ဆောင်ရန် ကန်ထရိုက်တာခေါင်းဆောင်များကိုယ်တိုင် (၈.၄.၂၀၁၅) နောက်ဆုံးထား၍ အမြန်လာရောက်ဆွေးနွေးပါရန်မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။  
 (အစိုးရရုံးပိတ်ရက်များတွင်လည်း လာရောက်ဆွေးနွေးနိုင်ပါသည်။)  
 အမှတ်(၃၅၄-က/ခ၊ ၃၅၅-က)၊ ရတနာလမ်းမ၊ တောင်ညွှတ်လမ်း၊ မြို့နယ်၊ ဖုန်း - ၀၉-၂၅၁၁-၀၀၀၁၁၊ ၀၉-၂၅၁၁-၀၀၀၂၂

**ယုနေပလာလာ သင်္ကြန်ပိတ်ရက်ခရီးစဉ်**  
 ဘားအံ၊ မြဝတီ၊ မဲဆောက်၊ ဖဝေါ၊ ရွှေကျောင်း  
 (စရိတ်ငြိမ်း ၂၀၀၀၀၀ / ကျပ် ဟိုတယ်အိပ်၊ ဟိုတယ်စား)  
 (၁၁. ၄. ၂၀၁၅) မှ (၁၅. ၄. ၂၀၁၅) ထိ  
 L-7 ယုနေပလာလာမြေညီ  
 ဖုန်း-၀၁-၂၀၀၇၄၇ လိုင်းခွဲ-၁၃၁၅၊ ၀၉-၇၃၀၀၉၈၄၁



**Concrete King Concrete Manufacturing Co., Ltd** ၏  
**Ready-Mixed Concrete Batching Plant အမှတ် (၂)**  
 ဖွင့်လှစ်ကြောင်း သတင်းကောင်းပါးအပ်ခြင်း

**နိုင်ငံတကာအသိအမှတ်ပြု ISO 9001:2008 (QMS) လက်မှတ်နှင့်**  
**Responsible Care (RC) အသိအမှတ်ပြု လက်မှတ်များရရှိပြီး**  
 နိုင်ငံတကာ စံချိန်စံညွှန်း အရည်အသွေးများကိုသာ ထုတ်လုပ်သော

**Concrete King Concrete Manufacturing Co., Ltd** သည် ဈေးကွက်၏  
 လိုအပ်ချက်နှင့် တောင်းဆိုမှုများကြောင့် ယခုအခါ စက်ရုံအမှတ် (၁) အမှတ် (၀၄၂)၊ ဆိပ်ကမ်းသာလမ်း၊  
 စက်မှုဇုန် (၄)၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်အပြင် ထပ်မံ၍ သံသုမာလမ်းနှင့် သမိန်ပရမ်းလမ်းထောင့်  
 (ကြက်၊ ဘဲ ဈေးအနီး)၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်တွင် **Batching Plant အမှတ် (၂)** ဖွင့်လှစ်ရောင်းချ  
 ပြန်ဖြူးနေပြီဖြစ်ကြောင်း မိတ်ဟောင်းမိတ်သစ်များကို သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။

Plant အမှတ်(၁) - အမှတ် (၀၄၂)၊ ဆိပ်ကမ်းသာလမ်း၊ စက်မှုဇုန် (၄) ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ ရန်ကင်း၊  
 Tel : 01-618830, 618831, 618832, 618833/09-30326189, 30326190, 30326192/ ( Hot Line: 09 4211 28716)  
 Plant အမှတ်(၂) - သံသုမာလမ်းနှင့် သမိန်ပရမ်းလမ်းထောင့် (ကြက်၊ ဘဲ ဈေးအနီး)၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်း၊  
 Tel : 01- 8604614, 8604615, 8604616 ( Hot Line: 09 4211 28716) | Email:concretekingmm@gmail.com  
 Website:www.myanmarconcreteking.com | www.mmconcreteking.com

ကြေးငြ

Mingalar Cinemas www.facebook.com/mingalarcinemas

Table listing cinema showtimes for various movies like 'သမ္မတ', 'သွင်', 'မင်္ဂလာ(၁)', etc.

Movie listings for 'CINDERELLA', 'INSURGENT - 3D', 'THE EYES DIARY', and 'GANGNAM BLUE' with showtimes and descriptions.



STRATEGY FIRST shaping you for sustainable edge. Includes a photo of a man and woman looking at a book.

ICM single subject diploma in management theory & practice. Course contents and lecturer information.

ICM logistics and supply chain single subject diploma. Course contents and lecturer information.

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
သာကေတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၁/အနော်မာ၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၆၅၂/ခ၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၁၆၅၂/ခ၊ လမ်းသစ်(၂)လမ်း၊ ၁/အနော်မာရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ် (ဒေါ်စန္ဒီလာ)အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရုန့်မြေအား အမည်ပေါက် ဒေါ်စန္ဒီလာ(TKA-၀၅၂၂၃၇)ထံမှ အထွေထွေတိုက်စားလွယ်လွှဲစာအမှတ် (၈၂၂/၂၀၁၄)ရသူ MOHAMED FABWULLA KHAN [၁၂/ကတစ (၆)]၀၀၁၀၃၄၂၅ ဝရန်ပျောက်ဆုံးကြောင်း ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး ထောက်ခံချက်၊ ရဲစခန်းထောက်ခံချက်၊ ကျွမ်းကျွန်လွှာတိုင်ပြု၍ ဝရန်မိတ္တူလျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါရန်နှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ၄၁နမူနာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
သာကေတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၄(မြောက်)၊ မြေကွက်အမှတ်-၉၀၆/က၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-၉၀၆/က၊ မြို့မအရှေ့(၁၁)လမ်း၊ ၄(မြောက်)ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ် (ဒေါ်ခင်မိုး) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရုန့်မြေအား အမည်ပေါက် ဒေါ်ခင်မိုး(မိခင်)နှင့် ဦးထွန်းဝ(ဖခင်)တို့ ကွယ်လွန်သဖြင့် တစ်ဦးတည်းသောသမီးဖြစ်သူ ဒေါ်သျှင်စော[၁၂/ကတ(နိုင်)၀၂၇၄၅၅]မှ သေစာရင်း ကျွမ်းကျွန်လွှာတိုင်ပြု၍ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အရောင်းစာချုပ်ရန်မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ မြေစာရင်း မှတ်ချက်အရ ၂၀၁၂ခုနှစ်တွင် ဒေါ်ခင်မိုးမှ ဘဏ်ချေးမြေပုံကူးယူခဲ့ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ယင်းမြေပုံပျောက်ဆုံးကြောင်း ကျွမ်းကျွန်လွှာတိုင်ပြု၍ မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါရန်နှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ၄၁နမူနာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၆)၊ မြေကွက်အမှတ်-၃၁၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-၃၁၊ နွယ်သက်လမ်းသွယ်၊ (၃)ရပ်ကွက်၊ ရွှေပြည်သာ ဦးသိန်းစိုးအမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရုန့်မြေအား ရွှေပြည်သာမြို့နယ်တရားရုံး တရားမမြေပုံအမှတ်-၁၃၆/၁၄ဖြင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ် မှတ်ပုံတင်ပေးစေလိုမှု၏ ၂-၁-၁၅ရက်စွဲပါ စီရင်ချက်နှင့် ဒီကရီဖြင့် တရားမဝန်မြေအမှတ်-၃/၁၅တွင် အလစ်ခန့်အပ်သည့် ၂၃-၁-၂၀၁၅ရက်စွဲပါ တရားရုံးမှတ်တမ်း၊ ဝရန်မူရင်းတိုင်ပြု၍ အလစ် ဒေါ်ငုဝါ [၁၂/လမန(နိုင်)၀၂၉၆၃၃]မှ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံ/မြေရာခဝင်လျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

PUN HLAING HOSPITAL Amazing Price 15 March ~ 15 June. Table listing medical services like Calcium Score (9,900 ks), Hip & Club Foot (4,900 ks), Pap Smear (4,900 ks), PSA (9,900 ks), Faecal Occult Blood (3,900 ks), Mammogram (9,900 ks), Hep B Screening (9,900 ks). Includes contact info: Call us 684433, 8:00 am to 5:00pm.



NOSTALGIA

(for the spearheaded Teacher of Garden City) (1923-2015)

With deepest heart and soul condolences of the international and me for the most admired leader in the world: His Excellency MR. LEE KWAN YEOW: whom had paved me towards Pioneer of Tat-ma-daw - khan-ma exhibition hall; I.B.C; International wise Exhibitions .....etc .....etc.

"Life is short, art is long"

"Cowards die a thousand times before their death, but LEE the brave once."

"The forest is lovely and deep,

But LEE had struggled before he goes to sleep"

Now that he had rested in Peace,

Heaven is the place for him to keep.

Together with the heavy rain fall of tears with Singaporeans.

Lionel Yin San @ Shein Win (Shane), KSC ; Rangoon, Burma, YCDC. lousy golfer

Compound No.(9), 10-mile, SBGG , PO, Yangon, Myanmar.

Landed in Singapore on Jan 13-1980 for business and further studies.

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဗိုလ်မှူးမြင့်သော်(ငြိမ်း) (ကြည်း-၁၀၂၈)

ညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း)၊ ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ OTS(30) အသက်(၇၉)နှစ် (မော်လမြိုင်)

ဗိုလ်မှူးမြင့်သော်(ငြိမ်း)သည် မော်လမြိုင်မြို့၊ မြိုင်သာယာရပ်ကွက်၊ အောင်ဆန်းလမ်း၊ အမှတ်(က/၆၇)နေအိမ်တွင် ၂၂-၃-၂၀၁၅ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန် သွားပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

OTS (၃၀) သူငယ်ချင်းများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဦးအေးလွင်-ဒေါ်ဌေးဌေးရီ(MACAO)တို့၏ ညီမ၊

ဒေါက်တာစန္ဒာအေးသည် ၂၀-၃-၂၀၁၅ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွား ကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲ ရပါသည်။

သူငယ်ချင်းဇော်ထွန်း-မိမိကျော်(Singapore)

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဦးရွှေဝါ

အသက်(၅၅)နှစ်

ကော်မတီဝင်၊ ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ၊ ဒဂုံမြို့နယ်

ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ ဒဂုံမြို့နယ်မှ မြို့နယ်ပါတီ ကော်မတီ ဝင် ဦးရွှေဝါ အသက်(၅၅)နှစ်သည် ၂၃-၃-၂၀၁၅ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

အတွင်းရေးမှူးနှင့်ကော်မတီဝင်များ

ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ၊ ဒဂုံမြို့နယ်

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဦးကျော်သူဥက္ကဋ္ဌ၊ နာရေးကူညီမှုအသင်း(ရန်ကုန်)နှင့် ဒေါ်မြင့်မြင့်ခင်ဖေ(ခ) ရွှေဇိကွက်အတွင်းရေးမှူး၊ နာရေးကူညီမှုအသင်း(ရန်ကုန်)တို့၏ဖခင် ဦးဌေးအောင် ဖေ(မြစ်သာ) အသက်(၈၃)နှစ်သည် ၂၃-၃-၂၀၁၅ ရက် နံနက် ၁၁:၅၀ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ ပြည်သူ့လမ်းသွယ်၊ ၂၄-F နေအိမ် တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်း ကြေကွဲ ရပါသည်။

ဒေါ်သန်းမြင့်အောင်

ဒု-ဥက္ကဋ္ဌ နာရေးကူညီမှုအသင်း(ရန်ကုန်)

ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူခြင်း

ဘဒ္ဒန္တတေဇဝန္တ

သိက္ခာတော်(၇၁)ဝါ၊ သက်တော်(၉၁)နှစ်

သာသနဓဇသီရိပဝရဓမ္မာစရိယ

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ လွန်မြို့နယ်၊ ကော့ကပ်ကြီးကျောင်းတိုက်၊ ပဓာနနာယက လွန်မြို့နယ် သံယနာယကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ(ဟောင်း) ပြည်တော်ပြန်ဘုရားကြီး ရာသက်ပန် ဩဝါဒါစရိယ လွန်မြို့နယ်လုံးဆိုင်ရာ ပရိယတ္တိသာသန နဂုဏာစာမေးပွဲကြီး၏ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တတေဇဝန္တသည် ၂၂-၃-၂၀၁၅ရက် (၁၃၇၆ ခုနှစ် နှောင်းတန်ဆူလဆန်း ၃ ရက်) (တနင်္ဂနွေနေ့) ညနေ ၃:၁၅ နာရီတွင် ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူသွားပါသဖြင့် အန္တိမ အစိုးရပုဂံဇာတိ (နှောင်းတန်ဆူလပြည့်ကျော် ၉ ရက်) ၁၂-၄-၂၀၁၅ (တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် ကျင်းပ ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ တပည့်ဒါယကာ၊ ဒါယကာမအပေါင်းတို့အား အသိပေးဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ဈာပနတော်မတီ

ကော့ကပ်ကြီးရွာ၊ လွန်မြို့နယ်

ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူခြင်း

ဘဒ္ဒန္တဇဝန

သိက္ခာတော်(၅၈)ဝါ၊ သက်တော်(၇၇)နှစ်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၊ အိုးတန်းရပ်ကွက်၊ အသောကရုံကျောင်းတိုက် ၏ ဦးစီးပဓာနနာယကဆရာတော်၊ မြို့နယ်သံယနာယက ဥက္ကဋ္ဌ(မဟာဒွါရ) သာသနဓဇ (အစိုးရဓမ္မာစရိယ) ဘဒ္ဒန္တဇဝန အရှင်သူမြတ်သည် (၁၃၇၆ခုနှစ်၊ နှောင်းတန်ဆူလဆန်း ၂၅) ၂၁- ၃-၂၀၁၅ရက် ညားငှာနာရီတွင် ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူသွားပါသဖြင့် (၁၃၇၆ခုနှစ်၊ နှောင်းတန်ဆူလဆန်း ၈ရက်) ၂၃-၃-၂၀၁၅ရက် မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် သာဓုတိဋ္ဌန အန္တိမဈာပန အခမ်းအနား ပြုလုပ်ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဒါယကာ၊ ဒါယကာမအပေါင်း သိစေရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ဈာပနဖြစ်မြောက်ရေးအဖွဲ့

ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူခြင်း

ဘဒ္ဒန္တတေဇဝန္တ(ဓမ္မာစရိယ)

သိက္ခာတော်(၂၄)ဝါ၊ သက်တော်(၄၄)နှစ်

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ မအူပင်ခရိုင်၊ ညောင်တုန်းမြို့နယ်၊ ဆားမလောက်ကျေးရွာ၊ အထက်ပိုင်းရပ်ကွက်နေ နန္ဒာရာမရွှေဥဒေါင်းကျောင်းတိုက် ပဓာနနာယက ဆရာတော်ဘဒ္ဒန္တ တေဇဝန္တ(ဓမ္မာစရိယ)သည် (၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ နှောင်းတန်ဆူလဆန်း ၃ရက်) ၂၂-၃-၂၀၁၅ (တနင်္ဂနွေ နေ့) ည ၇ နာရီတွင် ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူသွားပါသဖြင့် (၁၃၇၆ခုနှစ်၊ နှောင်းတန်ဆူလဆန်း ၇ ရက်) ၂၆-၃-၂၀၁၅ (ကြာသပတေးနေ့) ညနေ ၃ နာရီတွင် အန္တိမအစိုးရပုဂံဇာတိ ကျင်းပပြုလုပ် မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ သံယာတော်အရှင်သူမြတ်များနှင့် တပည့်ဒါယကာ၊ ဒါယကာမ အပေါင်းတို့အား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

တပည့်ဒါယကာ၊ ဒါယကာမများ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဒေါ်ဆင့်(မြိတ်)

အသက်(၈၄)နှစ်

ဝဏ္ဏကျော်ထင်ဦးဌေးမြင့်-ဒေါ်အေးအေးမော်တို့၏မိခင်ကြီး ဒေါ်ဆင့် အသက်(၈၄)နှစ်သည် ၂၃-၃-၂၀၁၅ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် ကွယ်လွန်ကြောင်းကြားသိရပါ၍ မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ဝင်များနှင့်ဝန်ထမ်းမိသားစုများ

ယုဇနာရေလုပ်ငန်းလီမိတက်

သက်ရှိလောက တည်မြဲဖို့ သဘာဝတောတွေ ထိန်းသိမ်းဖို့

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဒေါ်ဆင့်(မြိတ်)

အသက်(၈၄)နှစ်

ဝဏ္ဏကျော်ထင် ဦးဌေးမြင့်-ဒေါ်အေးအေးမော်၊ ဦးအမ်း ဘန်-ဒေါ်လဲ့လဲ့မော်၊ ဦးမြင့်လွင်-ဒေါ်မြတ်မြတ်မွန်တို့၏ မိခင် ကြီး ဒေါ်ဆင့် အသက်(၈၄)နှစ်သည် ၂၃-၃-၂၀၁၅ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် ကွယ်လွန်ကြောင်းကြားသိရပါ၍ မိသားစု နှင့် ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဒါရိုက်တာများနှင့်ဝန်ထမ်းမိသားစုများ

Yuzana Company Limited.

Yuzana Construction Company Limited.

Yuzana Hotels & Resort

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

Capt. ရှိန်ဟုန်ထွန်း

ရေကြောင်းပို့ဆောင်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနမှ ဒု-ညွှန်ကြားရေးမှူး Capt. ရှိန်ဟုန်ထွန်း အသက်(၅၅) နှစ်သည် ၁၉-၃-၂၀၁၅ ရက် နံနက် ၉ နာရီတွင် ခရစ်တော်၌ အိပ်ပျော်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။

Htet Oo Maritime Training Institute

ဆရာများနှင့်ရုံးဝန်ထမ်းများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ကြည်း-၄၀၇၀၄၊ ဗိုလ်မှူး၊ ဗိုလ်ကြီးပြည့်မင်းဟန်(စတသ-၄၇)

အသက်(၃၁)နှစ်၊ (၁၉၈၄-၂၀၁၅)

၂၂-၃-၂၀၁၅ရက်တွင် တိုင်းပြည်တာဝန်ထမ်းဆောင်ရင်း အသက်ပေးလှူ သွားခဲ့သော ဗိုလ်မှူး၊ ဗိုလ်ကြီး ပြည့်မင်းဟန်၏ မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူဝမ်းနည်း ပါကြောင်းနှင့် တိုင်းပြည်အတွက် မြင့်မြတ်စွာ အသက်နှင့်ခန္ဓာအား ပေးလှူ သွားခြင်းအပေါ် စစ်တက္ကသိုလ်အမှတ်စဉ်(၄၇) ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းဆင်း ညီအစ်ကို သူငယ်ချင်းများမှ ဂုဏ်ယူလေးစားပါကြောင်း။

စစ်တက္ကသိုလ် အမှတ်စဉ်(၄၇)မှ သူငယ်ချင်းများ



အမျိုးသားပို့ကုန် မဟာဗျူဟာသည် ပို့ကုန်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်စွမ်းနှင့် ပို့ကုန်အမယ် ချဲ့ထွင်တင်ပို့နိုင်ရေးတို့အတွက် လမ်းပြမြေပုံတစ်ခုဖြစ်

နေပြည်တော် မတ် ၂၅

မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသားပို့ကုန် မဟာဗျူဟာလုပ်ငန်းစီမံချက် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခြင်း အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ မြန်မာအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကွန်ဗင်းရှင်းဗဟိုဌာန(၂)၌ ကျင်းပရာ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ ဦးဉာဏ်ထွန်း တက်ရောက် အမှာစကားပြောကြားသည်။(ယာဝု)

အခမ်းအနားသို့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများ၊ မြန်မာနိုင်ငံကုန်သည်များနှင့် စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းအောင်နှင့် နိုင်ငံတကာ ကုန်သွယ်မှုဗဟိုဌာန အမှုဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး မစ္စအရန်ချာဂွန်ဇာလက်၊ ဂျာမနီနိုင်ငံတကာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးအေဂျင်စီ (GIZ) မှ ဒေသဆိုင်ရာ ညွှန်ကြားရေးမှူး Ms. Petra Schilli၊ ကမ္ဘာ့ဘဏ်မှ ဒေသဆိုင်ရာညွှန်ကြားရေးမှူး Mr. Ulrich Zachau နှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ စီးပွားရေးပညာရှင်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

အခမ်းအနား၌ ဒုတိယသမ္မတ ဦးဉာဏ်ထွန်းက အမှာစကားပြောကြားရာတွင် နိုင်ငံတော်အစိုးရမှ အမျိုးသားအဆင့် ဦးစားပေးအကောင်အထည်ဖော်မည်ကဏ္ဍများအဖြစ် လျှပ်စစ်မီးရရှိရေး၊ သန့်ရှင်းသော သောက်သုံးရေရရှိရေး၊ စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ သို့



မြန်မာနှင့် ဆားဘီးယားအသင်းတို့ ကမ္ဘာ့ဖလားအကြို ခြေစမ်းမည်



သတင်းနှင့်ဓာတ်ပုံ ရိုင်းထက်ဇော်

ဖီဖာ ယူ-၂၀ ကမ္ဘာ့ဖလားပြိုင်ပွဲ ဝင်ခွင့်ရရှိထားသည့် မြန်မာယူ-၂၀ အသင်းသည် ပြိုင်ပွဲအကြိုပြိုင်ဆင်မှုအဖြစ် ဆားဘီးယားနိုင်ငံတွင် လေ့ကျင့်မှုများ ပြုလုပ်လျက်ရှိသည်။ ကမ္ဘာ့ဖလားပြိုင်ပွဲတွင် ခြေစမ်းမြင့်မားသော အသင်းများနှင့် တွေ့ဆုံရမည်ဖြစ်ရာ မြန်မာယူ-၂၀ အသင်းအနေဖြင့် ဥရောပနိုင်ငံများသို့ သွားရောက်ခြင်းဖြစ်သည်။

မြန်မာယူ-၂၀ အသင်းသည် ဆားဘီးယားနိုင်ငံတွင် တစ်ပတ်ကြာ လေ့ကျင့်ရမည်ဖြစ်ပြီး ဆားဘီးယားယူ-၂၀ အသင်းနှင့် ခြေစမ်းပွဲနှစ်ပွဲ ကစားမည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာယူ-၂၀ အသင်းနှင့် ဆားဘီးယားယူ-၂၀ အသင်းတို့၏ ခြေစမ်းပွဲ ပထမပွဲကို မတ် ၂၆ ရက်တွင် ဆားဘီးယားနိုင်ငံ ဘဲလ်ဂရီမြို့၌ ကစားမည်ဖြစ်ပြီး ဒုတိယပွဲကို မတ် ၂၉ ရက်တွင် ထပ်မံယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်သည်။ စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ သို့

**ယနေ့ မာတိကာ**

နစ် (၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ အကြိုဂုဏ်ပြုဆောင်းပါး	နစ် (၇၀)ပြည့် တပ်မတော်နေ့ အကြိုဂုဏ်ပြုကဗျာ	ဒုတိယကမ္ဘာစစ်အပြီး အကြီးဆုံးစစ်သင်္ဘော ဂျပန်ရေတပ်ရရှိ
<b>မခန်းခြောက်သော သွေး</b>	<b>အစဉ်အလာကောင်းတဲ့ တို့တပ်မတော်</b>	
စာမျက်နှာ - ၆	စာမျက်နှာ - ၇	စာမျက်နှာ - ၁၄

**ရာသီဥတုအခြေအနေမပေးသဖြင့် နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်သုံး လေယာဉ် မန္တလေးမှထွက်ခွာနိုင်သေး**

နေပြည်တော် မတ် ၂၅

ခရီးစဉ် ၁၂ ခုဖြင့် ကမ္ဘာပတ်ပျံသန်းမည့် နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်သုံး Solar Impulse-2 လေယာဉ်သည် ရာသီဥတုကြောင့် မန္တလေးတွင် ဆက်လက်ရပ်နားနေဦးမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ကနဦးက မတ် ၂၇ ရက်တွင် ထွက်ခွာမည်ဟု ပြင်ဆင်ထားသော်လည်း ရာသီဥတုအခြေအနေမပေးသဖြင့် မတ် ၂၈ ရက်ကျမှ ဆက်လက်ထွက်ခွာနိုင်ဖွယ်ရှိကြောင်း၊ ထွက်ခွာမည့် ရက်နှင့်အချိန်ကိုမူ ထပ်မံကြေညာပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း ယင်းလေယာဉ်အဖွဲ့မှတာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောကြားသည်။

ဆိုလာဆင်ပေါင်း ၁၇၀၀၀ ပါဝင်ပြီး နေရောင်ခြည် ငါးရက်ဆက်တိုက်ပျံသန်းနိုင်သော အဆိုပါ နေရောင်ခြည် စွမ်းအင်သုံးလေယာဉ်သည် ၎င်း၏ခရီးစဉ် ၁၂ ခုအနက် စတုတ္ထမြောက် ခရီးစဉ်ဖြစ်သော ဗဟုဇာတိသို့ မန္တလေးခရီးစဉ်တွင် တံတားဦးအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့ ရောက်ရှိလာခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ (ဝရန်)

**3 STAR II** အမှတ်(၁၁၆)၊ ၂၉ လမ်း(အလယ်)၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ရန်-ဝေ ၂၄၅၄၅၆၊ ၀၉၄၉ ၆၉၅၀၀

လျှပ်စစ်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုးကို လက်လီလက်ကား ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။ အနုပညာအရပ်ရပ်မှ မှားယွင်းမှုများကိုလည်း သင်္ဘောဆီ၊ ကားဂီတိ အထောက်အပံ့ပေးသည်။

**စာတိုက်**၊ ချိတ်အမှတ် ၉(၁)၊ မနော်တရီလမ်း၊ ခင်ပြူနယ်၊ ရန် ၀၁ ၂၃၀ ၂၀၀၇၊ ၀၁ ၂၃၀ ၂၀၀၉၊

**ဘေခါ** အမှတ်(၁၁၁/၁၁၃)၊ ၅၇ လမ်း၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန် ၀၉ ၅၁၉ ၇၇၂၊ ၀၉ ၅၁၄ ၆၅၄၃၊

**ပိုင်** အမှတ်(၄၄)၊ ဝိုင်စရာသွယ်လမ်း၊ ခင်ပြူနယ်၊ ရန် ၀၁ ၂၄၉ ၆၄၉၊ ၀၁ ၃၀၅ ၀၉၇၊

Hot Line: 01 249 649, 01 230 2009, 09 250 31 2020, 09 519 7726

**ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်းနှင့် ဘေခါ**

**FORWARD အဆင့်မြင့်စာသင်ပိုင်း**

၂၀၁၅ - ၂၀၁၆ ပညာသင်နှစ်အတွက် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန နှင့် ပြုချက်မှတ်ပုံတင်အမှတ် (ကက-၀၃/၄၄/၀၆၅)

**ကြိုအပ် လက်ခံပါပြီ**

[ကြိုအပ်ခြင်းဖြင့် သေချာမှုကို ရယူပါ]

- ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း PRIVATE SCHOOL ကျောင်းကြီး၊ ကမ္ဘာ့ဥရောင်၊ တက်စရာ မလိုတော့ပါ။ ပဉ္စမတန်းမှ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအထိ | Grade 11 (ခါး ၃) | Grade 10 (ခါး ၃၀) | Grade 9,8,7,6 (မေ ၇) မှသည် ကျောင်းကား၊ (ပြန်/ပို့) ferry စီစဉ်ပေးသည်။
- အဆင့်မြင့်ဘေခါ ပဉ္စမတန်းမှ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအထိ (ခါး ၃) နောက်ဆုံးပတ် ဘေခါ၊ စာတိုက်မှသည်။
- အဆင့်မြင့် စာသင်ပိုင်း Grade 10, 11 (တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း) | အာသာရုံ | Grade 11 | ဉာဏ်ရည်ပြိုင်ပွဲ(၉)ယောက်ပိုင်း | အထူးသီးသန့် ရှိသည်။ Grade 9 | သန့်စင် အလုပ်လုပ် သို့မဟုတ် (ခါး ၃) မှသည် ကျောင်းကြီးကား၊ ferry စီစဉ်ပေးသည်။
- ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း (သို့) အဆင့်မြင့် ဘေခါ (သို့) အဆင့်မြင့် စာသင်ပိုင်း • အဆင့်မြင့် ကြိုအပ်ခြင်းဖြင့် သေချာမှုကို ရယူပါ။



**ရွှေလမ်းဦး သက်ကြွေးခင်းပျားသွေးပြင်တင်တင်ကုမ္ပဏီ(ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး)လီမိတက်**  
\*ရွှေစက်တော်နှင့် ပုဂံ-ညောင်ဦး၊ ပုဗ္ဗသိမ်၊ ကျိုင်းတုံ/ချောင်းသာ (ငှက်ခြေ)၊  
\*မန္တလေး၊ စစ်ကိုင်း၊ မုံရွာ၊ အလောင်းတော်ကမ္ဘာလေး၊ ပြင်ဦးလွင်  
\*ထားဝယ်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု၊ မောင်းမကန်၊ မော်လမြိုင်၊ ကျိုင်းတုံ၊ စစ်ကိုင်း  
\*တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ပင်းတလဲ၊ ကံလုံ၊ ရွှေဘိုတော် Mar 26, Apr 3, 12, 13  
09-73902545, 09-32276307, 09-31738840 ကားဗူးစုံစမ်းလမ်းဖူး

**ASIA KING 09-43114301, 09-420221257**

- \* မန်းရွှေစက်တော် နှင့် လမ်းတူး (ပ)ရက်
- \* ပုဂံ-ညောင်ဦး၊ ပုဗ္ဗသိမ်၊ ပုသိမ် (ပ)ရက်
- \* မန္တလေး၊ စစ်ကိုင်း၊ မုံရွာ၊ အလောင်းတော်ကမ္ဘာလေး (ပ)ရက်
- \* မန်းရွှေစက်တော်၊ ပုဂံ၊ ပုဗ္ဗသိမ် (ရွယ်တော်လေးဆူ) ... (၅)ရက်
- \* မန်းရွှေစက်တော်၊ အလောင်းတော်ကမ္ဘာလေး ... (၅)ရက်
- \* တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ပင်းတလဲ၊ ထမိန် ... (၅)ရက်
- \* မန်းရွှေစက်တော်၊ ပုဂံ၊ တောင်ကြီး၊ အင်းလေး ... (၅)ရက်
- \* ထားဝယ် (ရှင်ကိုးရှင်)၊ မောင်းမကန်၊ မော်လမြိုင်၊ ကျိုင်းတုံ၊ စစ်ကိုင်း (၅)ရက်
- \* ပုဂံ၊ မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ စစ်ကိုင်း၊ မင်းကန့် ... (၅)ရက်

သက်ကြွေးခင်းပျား Hotel/ Guest ကြိုတင်လက်မှတ်ရောင်းပြင်  
Mar 26, 27 Apr 3, 10, 12, 13, 17 ကားဗူးစုံစမ်းလမ်းဖူး အထူးစီစဉ်ပေးပါမည်

**\* တက်လူ \*** သက်ကြွေးခင်းပျားသွေးပြင်တင်တင်ကုမ္ပဏီ(ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး)လီမိတက်  
Apr (3, 10, 12)

- > ရွှေစက်တော်၊ ပုဂံ၊ ညောင်ဦး၊ ပုဗ္ဗသိမ်၊ ကျိုင်းတုံ/ချောင်းသာ (ငှက်ခြေ)၊ အင်းလေး
- > မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ စစ်ကိုင်း၊ မုံရွာ၊ အလောင်းတော်ကမ္ဘာလေး၊ စစ်ကိုင်း
- > တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ပင်းတလဲ၊ မေတ္တဝတ်ကတ္တု၊ ထမိန်၊ ပုသိမ်၊ ပုသိမ်
- > ရွှေစက်တော်၊ ပုဂံ၊ ညောင်ဦး၊ ပုဗ္ဗသိမ်၊ မုံရွာ၊ စစ်ကိုင်း၊ မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်

Ph: 09-73183817, 09-254855682, 09-254855683 > အထူးစီစဉ်ပေးပါမည်

**Myanmar Kin Travel**

ကျိုင်းတုံ၊ ရွှေဘို၊ ချောင်းသာ (ငှက်ခြေ) / ငွေဆောင် (သောကြာ)  
ဘုရား၊ အလောင်းတော်ကမ္ဘာလေး၊ ပုဂံ၊ ညောင်ဦး / အလောင်းတော်ကမ္ဘာလေး၊ ညောင်ကြီး၊ အင်းလေး / မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ စစ်ကိုင်း၊ မုံရွာ / ပုဂံ-ညောင်ဦး၊ ပုဗ္ဗသိမ်၊ ထားဝယ်-ရှင်ကိုးရှင်၊ မော်လမြိုင်၊ ကျိုင်းတုံ၊ စစ်ကိုင်း

Ph: 09- 47077577, 09-254201268, 09-73003330

**Travel Zone Travels & Tours**

သက်ကြွေးခင်းပျားသွေးပြင်တင်တင်ကုမ္ပဏီ(ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး)လီမိတက်  
for all travel needs

- > ဗန်ကောက် - ပတ္တာရု ၅၂ - ၆ ရက်
- > စင်ကာပူ - မလေးရှား ၆၂ - ၇ ရက်
- > အမေရိကန် ခရီးစဉ် ၉၂ - ၁၀ ရက်
- > ဂျပန် ခရီးစဉ် ၈၂ - ၉ ရက်
- > ဗီယက်နမ် ခရီးစဉ် ၃၂ - ၄ ရက်
- > ကိုရီးယား ခရီးစဉ် ၈၂ - ၉ ရက်
- > ဥရောပ - လန်ဒန် ၁၅၂ - ၁၆ ရက်
- > ဩစတေးလျ ခရီးစဉ် ၉၂ - ၁၀ ရက်
- > ဟောင်ကောင် - ဟိတ်င်း - ၇ ရက်

အမှတ် (၂) စကားဝါကွန်ပျားသွေးပြင်တင်တင်ကုမ္ပဏီ(ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး)လီမိတက်  
Phone No: 01 548473, 01 8603754, 09 5403143, 0973119243, 09 5145812

**HOW အဆင့်မြင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်း (အထူးခရီးစဉ်)**

အင်းလေး၊ တောင်ကြီး၊ ထမိန်၊ ပင်းတလဲ၊ ကလေး၊ အောင်ပန်း၊  
3 Star တိုတယ်၊ Scania Bus၊ အဆင့်မြင့်ကား၊ (၅) ညာအိမ် (၅) ရက်ခရီးစဉ်၊  
ခရီးစဉ် - ၁၂၀၀၀၀/- (Mar- 26, 31, Apr-3, 7)။  
သက်ကြွေးခင်းပျား (Apr-12, 13, 17) ခရီးစဉ် - ၁၅၀၀၀၀/-  
Ph: 09-5114301, 09-5180337, 09-73027303

**GL အဆင့်မြင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်း**

- \* ပြည်အကောက်တောင် (နေ့ချင်းပြန်) Mar 26/Apr 13, 15, 17
- \* တောင်ကြီး၊ အင်းလေး၊ ပင်းတလဲ၊ ကလေး Mar 26/Apr 13
- \* ချင်းပြည်နယ် (ရိပ်ရေကန်) ကလေး Mar 26
- \* ရွှေစက်တော်၊ ပုဂံ၊ ပုဗ္ဗသိမ်၊ ပုသိမ် Apr 12
- \* မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ စစ်ကိုင်း၊ မုံရွာ၊ ကမ္ဘာလေး Apr 12
- \* ပုဂံ (ရွယ်တော်လေးဆူ)၊ ပုဗ္ဗသိမ်၊ မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင် Apr 12
- \* ထားဝယ်၊ ကန်ချောင်း၊ မောင်းမကန် ကမ်းခြေ Apr 12
- \* ထားဝယ်၊ ရှင်ကိုးရှင်၊ မောင်းမကန် ကမ်းခြေ Apr 12
- \* ချင်းပြည်နယ် (နတ်မတောင်)၊ ပုသိမ် Apr 12
- \* ကျိုင်းတုံ၊ ရွှေဘို၊ မော်လမြိုင်၊ ကျိုင်းတုံ၊ စစ်ကိုင်း Apr 12
- \* မန္တလေး၊ စစ်ကိုင်း၊ မင်းကန့်၊ မိုးကုတ် Apr 12
- \* ရောင်းသာ ကမ်းခြေ Apr 12/14

သက်ကြွေးခင်းပျားသွေးပြင်တင်တင်ကုမ္ပဏီ(ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး)လီမိတက်  
3% Discount အထူး Promotion  
09 73040050, 09 73040051, 09 73040052  
09 5136466, 09 8636466, 09 73040053

ပညာခြင်းမိုရ်၏ စည်းကမ်း၊ ပညာအစဉ်အလာကို စုံစမ်းပြီးမှ အပ်နှံပါ။ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ ခွင့်ပြုချက်အမှတ် - တက ၁၃/၀၉/၀၂၈

# ပညာခြင်းမိုရ်

၂၀၁၅-၂၀၁၆ ပညာသင်နှစ်အတွက် ကြိုတင်အပ်နှံနိုင်ပါပြီ။

- \* တစ်နှစ်တစ်တန်းပညာသင်ကြားပေးမည်။
- \* တစ်နှစ်တစ်တန်းပညာသင်ကြားပေးမည်။
- \* လိုအပ်ပါက အချိန်ပိုပေးမည်။
- \* အတတ်ပညာအဆင့်မြှင့်တင်ပေးမည်။
- \* အတတ်ပညာအဆင့်မြှင့်တင်ပေးမည်။
- \* အတတ်ပညာအဆင့်မြှင့်တင်ပေးမည်။

စတန်း၊ ၉တန်း၊ ၁၀တန်း၊ မတ်လ(၃၀)စမည်း။  
၄၀/၃၀၊ သိရိဂူကန်အိမ်ရာ၊ ဝေဇယန္တလမ်း၊ သယ်န်းကျွန်း၊ ရန်ကင်းမြို့။  
ဖုန်း - 09 31233275, 01-562830, 09 73004720, 09 259258407

## နိုင်ငံခြားတွင် ပညာသင်ကြားခြင်းနှင့် နေထိုင်ခြင်းဆိုင်ရာ သိကောင်းစရာများ

Organized by SR Worldwide Education & PSB

- စင်ကာပူနိုင်ငံတွင် ပညာသင်ကြားလိုသူများအတွက် လိုအပ်သည့် ပညာရေးနှင့် နေထိုင်ရေးဆိုင်ရာ ဗဟုသုတများ
- စင်ကာပူနိုင်ငံတွင် ပညာသင်ကြားရခြင်း၏ အားသာချက်များ
- မြန်မာနိုင်ငံမှ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း (သို့) IGCSE ပြီးဆုံးထားပြီး အင်ဂျင်နီယာ၊ IT၊ တရား၊ အင်းနှင့် ငွေကြေးစီမံခန့်ခွဲမှုများ၊ ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးလုပ်ငန်းများ၊ ရောဂါကုထုံးများရှာဖွေခြင်း၊ ဆေးဝါးဖော်စပ်ထုတ်လုပ်ခြင်း။ သုတေသနပြုခြင်းများကို စိတ်ဝင်စားသူများအတွက် BE(Hons) (Electrical/Electrical & Electronic/Mechanical) / Bachelor of IT / (Enterprise IT & Software Development & Applications) / B.Com (Accounting/Finance) နှင့် BA(Hons) Accounting & Finance / Bachelor of Biomedical Sciences, BSc (Molecular Biology/Pharmaceutical Science) / BA (Hospitality & Tourism Management/Hospitality Management with Human Resource Management/Tourism and Marketing Management)
- မြန်မာနိုင်ငံမှ အသိအမှတ်ပြုအောင်မြင်သူများအတွက် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းပြုလုပ်သူများအတွက် MBA/MSc (International Business Management)

ဆေးကုစောင့်ရှောက်ရေးစင်္ကြံ အစဉ်

ရန်ကင်းမြို့၊ နေရက် - ၂၇-၃-၂၀၁၅ (သောကြာနေ့)၊ အချိန် - ၉:၃၀ မှ ၁၁:၃၀ ထိ၊ နေရာ - SR Worldwide Education Office၊ ဖုန်း - ၀၉ ၅၄၂ ၈၀၃၁၊ ၀၉ ၅၄၃ ၈၀၄၀

ပြည်မြို့၊ နေရက် - ၂၉-၃-၂၀၁၅ (တနင်္ဂနွေနေ့)၊ အချိန် - ၄:၀၀ မှ ၆:၀၀ ထိ၊ နေရာ - ဂေါ်ဝတ်ခန်းမ၊ ဖုန်း - ၀၉ ၂၅၆ ၁၄၅ ၃၀၁၊ ၀၉ ၅၃၁ ၀၀၀၅

(၃၆) ကြိမ်မြောက် ရွှေစင်ဆုနှင့် သဘင်ကြီးကျင်းပပြီး

# ဂုဏ်ထူးဘွဲ့သိန်းစုံ

“ရွှေစင်ဆုစုံ ရွှေထူးခြေစည်” ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်းကြီး နှင့် အဆင့်မြင့် ဘေ့ဂါဒါ

၁၅-၁၁-၂၀၁၄ နေ့က ကျင်းပပြီးစီးခဲ့သော ဤပညာရည်ချွန်ဆုနှင့် သဘင်ကြီးတွင် မိဘနှစ်ပါးတို့နှင့်အတူ တက်ရောက်ဆုပူခဲ့ကြသည့် တပည့်စုအား တပည့်ချစ်များအား ဝမ်းမြောက်စမ်းသာ ချီးကျူးဂုဏ်ပြုပါမည်။

အတတ်ပညာအဆင့်မြှင့်တင်ပေးမည်။

အတတ်ပညာအဆင့်မြှင့်တင်ပေးမည်။

အတတ်ပညာအဆင့်မြှင့်တင်ပေးမည်။

အတတ်ပညာအဆင့်မြှင့်တင်ပေးမည်။

အတတ်ပညာအဆင့်မြှင့်တင်ပေးမည်။

အတတ်ပညာအဆင့်မြှင့်တင်ပေးမည်။

အတတ်ပညာအဆင့်မြှင့်တင်ပေးမည်။

အတတ်ပညာအဆင့်မြှင့်တင်ပေးမည်။

အတတ်ပညာအဆင့်မြှင့်တင်ပေးမည်။

အတတ်ပညာအဆင့်မြှင့်တင်ပေးမည်။

အတတ်ပညာအဆင့်မြှင့်တင်ပေးမည်။

အတတ်ပညာအဆင့်မြှင့်တင်ပေးမည်။





ဆက်သွယ်ရေးနှင့်သတင်းအချက်အလက်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန

မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း

လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများ ဝယ်ယူရန် အိတ်ဖွင့်တင်ခါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ဆက်သွယ်ရေးနှင့် သတင်းအချက်အလက်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းတွင် အသုံးပြုရန် လိုအပ်သော အောက်ဖော်ပြပါလုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများကို ပြည်တွင်း၌ ဝယ်ယူလိုပါသည်။

- (က) မီးခံသတ္တုနှင့်ဖိုင်တင်စင် 2-Items
(ခ) မီးခံသတ္တု(Leeco)(17\*18\*26") 1-No
(ဂ) ဖိုင်တင်စင်(Leeco)(လေးဆင့်) (6\*3\*18") 5-Nos
(ခ) O/H Cable and U/G Cable 2-Items
(၁) O/H Cable(10\*2\*0.4mm) 12-Kms
(၂) O/H Cable(20\*2\*0.4mm) 10-Kms
(၃) O/H Cable(30\*2\*0.4mm) 5.5-Kms
(၄) O/H Cable(40\*2\*0.4mm) 4.5-Kms
(၅) O/H Cable(50\*2\*0.4mm) 6-Kms
(၆) O/H Cable(70\*2\*0.4mm) 5-Kms
(၇) O/H Cable(100\*2\*0.4mm) 4-Kms
U/G Cable
(၈) U/G Cable(100\*2\*0.4mm) 4-Kms
(၉) U/G Cable(200\*2\*0.4mm) 5-Kms
(ဂ) Jointing Materials 14-Items
(၁) 50BB 600DCDC/4442 10-Sets
(၂) 75BB 600DCDC/4442 16-Sets
(၃) Cabinet 800Pairs 4-Nos
(၄) DP Box (10 Pairs) 165-Nos
(၅) Eriband Reel 10-Reels
(၆) Locking Seal 5-Rolls
(၇) Jumper Wire(2\*0.5mm) 10Kms
(၈) Module 4000(120Pcs/Ctn) 10-Ctns
(၉) O/H Closure SC2FB19 165-Nos
(၁၀) UY Connector 1000Pcs/Ctn 31-Ctns
(၁၁) Cable Pair Checker 10-Nos
(၁၂) Insulation Testmeter(Megger) 5-Nos
(၁၃) Line Test Equipment 5-Nos
(ဃ) Drop Wire(2\*0.8mm) 150-Kms
(င) Fiber Cable & Accessories 5-Items
(၁) Fiber Cable 12 Core(O/H)Double Armoured 9-Kms
(၂) Optical Termination Box With Access: 6-Nos
(၃) Fiber Joint Closure(12 Core) 10-Nos
(၄) Patch Cord FC/PC(5M) 12-Nos
(၅) Transmission Equipment (16E 1 with FE) 3-Sets
(စ) လိုင်းပစ္စည်း 9-Items
(၁) Bracket CIC 4W 170-Nos
(၂) Anchor For Stay 145-Nos
(၃) Back UBII 170-Nos
(၄) Saddle-B 170-Nos
(၅) S.S.N.P 145-Nos
(၆) Stay Rod 145-Nos
(၇) Suspension Clamp 930-Nos
(၈) GI Wire(150Lbs) 624-Lbs
(၉) GI Wire(600 Lbs) 1496-Lbs
(ဆ) Telephone 2-Items
(၁) Line man Test Phone 10-Nos
(၂) Auto Telephone CLI 1000-Nos
(ဇ) MSAN ပစ္စည်း 2-Items
(၁) MSAN Exchange, 1000Lines 5-Nos
(၂) MSAN Softswitch Licence For 5000Lines 1-Set
(ဈ) Aircon(1.5HP) Split Type 10-Nos
(ည) နုံးသုံးပရိဘောဂ 3-Items
(၁) Computer Office Desk(3/2) 10-Nos
(၂) တီဇို 5-Nos
(၃) ဆုံလည်ကုလားထိုင် 10-Nos
(ဋ) AVR, UPS and Vacuum Cleaner 3-Items
(၁) 5KVA AVR 5-Nos
(၂) 2KVA UPS 5-Nos
(၃) Vacuum Cleaner 5-Nos
(ဌ) တွန့်ကရစ်တိုင် 2-Items
(၁) ၇-မီတာတွန့်ကရစ်တိုင် 730-Nos
(၂) ၈-မီတာတွန့်ကရစ်တိုင် 265-Nos

၂။ တင်ပို့ခံရမှုစာရင်းပေးပို့ရန်နှင့် ဝယ်ယူရန်အတွက် ဖြေဆိုရန် ၆-၄-၂၀၁၅ ရက်၊ ၀၃:၀၀ နာရီတွင် တင်ပို့ခံရမှုစာရင်းပေးပို့ပါ။ သက်မှတ်ထားသည့် အချိန်ထက် ကျော်လွန်ပေးသွင်းသော တင်ပို့မှုများအား လက်ခံမည်မဟုတ်ပါ။

၃။ တင်ပို့ခံရမှုစာရင်းပေးပို့ရန်အတွက် မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း(ပစ္စည်းဌာန) အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို ဆက်သွယ်ရေးနှင့် သတင်းအချက်အလက် နည်းပညာ ဝန်ကြီးဌာန www.mict.gov.mm Website နှင့် အောက်ပါလိပ်စာတွင် စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

တင်ပို့ခံရမှုစာရင်းပေးပို့ရန်အတွက်
ဆက်သွယ်ရေးနှင့်သတင်းအချက်အလက်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန
မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း(ပစ္စည်းဌာန)
အမှတ်(၄၃)၊ ဦးလှိုင်မော်ကွန်းလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊
ဖုန်း-၀၁-၃၈၀၂၃၁/၀၁-၃၈၄၇၇၂

Digi Smart Mobile Phone ပြုပြင်နည်းသင်တန်း
Apple IOS & Android OS Software Course Hardware Course
- Firmware Upgrade & Downgrade
- Backup Restore, Network Unlock & User Unlock
- Root, Jailbreak, CydiaSource, Myanmar Font,
- Bootloader Unlock, S on/off
- Flashing CustomRom, Official Rom
- Using Multi Software Tools
- iPhone, Samsung, HTC, Sony,
- China Phone Tablet and Other Brand ...
- Basic Electronic and Phone Hardware Studay
- EMMC ,Resistor , Capacitor , Dioid, Memory IC ,
CPU , PowerDead, Circuit Board Troubleshooting,
Soldering and Desoldering
\* မိုဘိုင်းဖုန်းနည်းပညာဖြင့် အသက်မွေးလိုသူများအတွက် အထူးသင်ကြားပေးပါမည်။ \* ဖုန်းဆိုင်ဖွင့်လိုသူများအတွက် လည်း Handset နှင့် Accessories များကို ဆိုင်ဖွင့်နိုင်သည့်အထိ ပံ့ပိုးဆောင်ရွက်ပေးပါမည်။ \* လုပ်ငန်းခွင်အတွက် အခြား ရှိသော ဆရာများကဲ့သို့ သင်ကြားပေးပါမည်။ \* စာတွေ့၊ လက်တွေ့ လုပ်ငန်းခွင်ဖြင့် တွဲဖက်သင်ကြားပေးမည်ဖြစ်၍ တတ်မြောက်မှုအတွက် တာဝန်ယူပါသည်။ \* ဘဝအာမခံချက်ရှိသော သင်တန်းဖြစ်ပါသည်။ \* နယ်မှသင်တန်းသားများ အတွက် ရေ မီးပြည့်စုံပြီး သန့်ရှင်းသပ်ရပ်သော အဆောင် (အခပွဲ) စီစဉ်ပေးပါမည်။
အပတ်စဉ်တန်းခွဲသစ်များရှိသည်(သင်တန်းချိန် ညှိနှိုင်းပေးပါမည်)
17-3-2015 အတွင်း 30% Discount၊ 24-3-2015 အတွင်း 25% Discount၊
31-3-2015 အတွင်း 20% Discount များအဖြစ် သင်တန်းကြေးများ လျှော့ချပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။
အမှတ်-၄၊ အေ-၄၊ အခန်း-၂၊ မြေညီထပ်၊ ပါရမီလမ်း (ချော်တွင်းကုန်းမီးဖိုခန်း)၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
ဖုန်း - ၀၁-၆၆၆၆၀၀၊ ၀၉-၄၂၀၂၈၉၉၉

YCTC Business Institute
အမှတ်(၃၂/J-၃)၊ နတ်မောက်ရိပ်သာလမ်း၊ သွယ်၊ ကမ္ဘာအေးတုရားလမ်း၊ အ. ထ. က(၂)ဗဟန်းအနီး၊
Ph:(01) 542033, (09) 420118100, (09) 250640429

Certificate in Financial Management
ဒေါ်ဌေးဌေးမြင့် (ရန်ကင်းစီးပွားရေးတက္ကသိုလ်)
Friday - 5:30 pm to 8:30 pm (April 3 စာမေးပွဲ)
Certificate in Customer Service Management
Asst. Prof. ဦးဝင်းမင်းသိမ်း (ဆရာ Kevin)၊ Principal of YCTC
Saturday - 5:00 pm to 8:00 pm (April 4 စာမေးပွဲ)
(6 Weeks) သင်တန်းဖြစ်သည်။

မျက်ကြည်လူဝ
စက္ခုယူဇာ အကြောဖြေဆေး
စားသုံးနိုင်သူများ
> မြေဆီမထွက်၊ ဇက်ကြောတက်၊ မျက်စိမှန်ဝါးသူ၊
> ဝမ်းချုပ် ဆီးပျံ၊ ခါးဖြူ လိပ်ထွက်၊ လဆက်ရာသီမှန်လိုသူ၊
> ဆံပင်ဖြူ/ ပါး၊ အထိုင်များ၊ ညောင်းအားပိုတတ်သူ၊
(အထိုင်များသော ရုံးဝန်ထမ်းများ၊ ဈေးသည်များ၊ ကားမောင်းသူများ)
မျက်ကြည်လူဝ တိုင်းရင်းဆေးဝါးထုတ်လုပ်ရေး၊ ရေစကြိုမြို့၊ Tel: 09 2031080, 09 6570957, 09 6805353.

ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်
မော်တော်ဆိုင်ကယ်အမှတ်-၂၄၈/၂၄၉၄၅
အမျိုးအမည် Honda Wave MLHJA 2119C
ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဒေါ်ဝါဝါဝင်း၊ ၆/လသန
(နိုင်)၀၃၀၃၀၃၀၃ က မော်တော်ဆိုင်ကယ်ဖွဲ့စည်းပုံတင်
စာအုပ်(ကမ-၃)ပျောက်ဆုံးသဖြင့် မိတ္တူထုတ်ပေးရန်
လျှောက်ထားလာခြင်းအပေါ် ကန့်ကွက်လိုပါသည်။
နိုင်လိုသည့်အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာ
သည်ရက်မှ (၁၅)ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ
ရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန်ကွက်နိုင်ပါ
သည်။
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ကျောက်တံတား)

ကံညံ့ရင်ကူဖြည့်ရမည့်အရာ
ကံတက်ရင်ဖယ်ရှားရမည့်အရာ
ဦးကျော်ဝေယျ
စာအုပ်ဆိုင်ကြီးများတွင်မေးဝယ်ပါ။

ကြော်ငြာစာ
မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်၊
ကံသာယာရပ်ကွက်၊ အတွက်အမှတ်(၈၈-
၁)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၅၉)၊ ၅၉၁၆၀ကြား၊
အောင်ဆန်းငါးကျွန်းမြို့၊ ဒေါ်ခင်မာကြည်
အမည်ဖြင့် အထူးပေးသော မြေကွက်အား
ဦးအောင်လှိုင်မြို့/ခဥန(နိုင်)၀၈၂၆၀၉၂မှ
ဦးပိုင် ၅၉(ခရမ်း)မြောက်ဘက်ခြမ်းအား
မြို့ကွက်သစ် နေရာချထားပေးခြင်းဖြစ်ရာ၊
မြေဖွဲ့၊ လမ်းဖွဲ့ပေးသွင်းခြင်းငွေရပြုစာ၊
တရားရုံးကျမ်းကျိန်ချက်များ တင်ပြ၍
အခွန်ပေးဆောင်ရန်အတွက် မြေဖွဲ့၊
မြေရာဝင်ရောက်ပိုင်ပိုင်မှုနှင့် ဝန်ခံသစ်၊
အမည်ပြောင်း အမှုတွဲဖွင့်လှစ်ပိုင်ပိုင်မှု၊ ရန်
လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လို
ပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများ၊
မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံး
ဒီကရီများဖြင့် (၁၄)ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်
ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မော်တော်ဆိုင်ကယ်အထောက်အပံ့

တန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာချက်
ရန်ကင်းမြို့၊ ဝန်းဘန်းမြို့နယ်၊ ဗိုလ်ဆွန်ပတ်လမ်း(အထက်)၊ အမှတ်
(၃၄၅)(မြေညီ)ထပ် တို့ တံခန်းနှင့် ဆက်စပ်သည့် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်ကို
ဦးအောင်လှိုင်အလားအရွယ် အမည်ဖြင့်မြို့ရွာနှင့်အိမ်ဖွဲ့ပြီးရေးဦးစီးဌာန၏မှတ်တမ်း
တွင် မှတ်သားထားသော တိုင်ခန်းဖြစ်ပါသည်။ ဦးအောင်လှိုင်အလားအရွယ် ဝင်သည်
(၆. ၇. ၁၉၈၃)ရက်နေ့တွင်လွန်ခဲ့ပါသည်။ ဦးအောင်လှိုင်အလားအရွယ် ဝင်သည်
(၆. ၇. ၁၉၈၃)ရက်နေ့တွင်လွန်ခဲ့ပါသည်။ ဦးအောင်လှိုင်အလားအရွယ် ဝင်သည်
(၆. ၇. ၁၉၈၃)ရက်နေ့တွင်လွန်ခဲ့ပါသည်။ ဦးအောင်လှိုင်အလားအရွယ် ဝင်သည်
(၆. ၇. ၁၉၈၃)ရက်နေ့တွင်လွန်ခဲ့ပါသည်။ ဦးအောင်လှိုင်အလားအရွယ် ဝင်သည်
(၆. ၇. ၁၉၈၃)ရက်နေ့တွင်လွန်ခဲ့ပါသည်။ ဦးအောင်လှိုင်အလားအရွယ် ဝင်သည်
(၆. ၇. ၁၉၈၃)ရက်နေ့တွင်လွန်ခဲ့ပါသည်။ ဦးအောင်လှိုင်အလားအရွယ် ဝင်သည်
(၆. ၇. ၁၉၈၃)ရက်နေ့တွင်လွန်ခဲ့ပါသည်။ ဦးအောင်လှိုင်အလားအရွယ် ဝင်သည်
(၆. ၇. ၁၉၈၃)ရက်နေ့တွင်လွန်ခဲ့ပါသည်။
လွှဲအပ်ပိုင်ခွင့်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်အောင်လှိုင်မင်း
ဒေါ်မိမိလှိုင်(LL.B)
အမှတ်(၆၂)၊ သာယာကုန်းလမ်းနံဘေးကုန်း၊ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ် - ၅၃၅၄)
အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ တိုက်(၈)၊ အခန်း(၇)၊ အထူးပေးပေးရန်
မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ၀၉-၇၃၀၃၅၀၃၅



ထွန်းဖောင်ဒေးရှင်းဘဏ် လီမိတက်၏ အမှတ်(၂၀)ခုမြောက် ဘဏ်ခွဲဖြစ်သော

တောင်ဥက္ကလာပဘဏ်ခွဲကို ၁၈-၃-၂၀၁၅ရက်တွင် အောင်မြင်စွာ

ဖွင့်လှစ်နိုင်ခြင်းအတွက် ကျွန်တော်များ GREEN SUPER POWER Co.,Ltdမှ

ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့် ထွန်းဖောင်ဒေးရှင်းဘဏ်လီမိတက်၏ လုပ်ငန်းများ

ဆတက်တိုး၍ အောင်မြင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်း တောင်းအပ်ပါသည်။

အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာအဖွဲ့

GREEN SUPER POWER Co.,Ltd

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ၏ အသိအမှတ်ပြု (ကက - ၁၃/၄၀/ ၀၃၆)

UEC

ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း နှင့် အဆင့်မြင့်ဘော်ဒါ

GRADE -1 မှ GRADE - 11 ထိ

၂၀၁၅ - ၁၆ ပညာသင်နှစ် အတွက် ကျောင်းအပ်လက်ခံပြီ။

စွမ်းဆောင်မှု - ၂၀၁၃-၁၄ ပညာသင်နှစ်၌ ရန်ကုန်တိုင်းအတွင်း ကိုယ်ပိုင်ကျောင်းများအနက် ဒုတိယအောင်ချက်အကောင်းဆုံးကျောင်း အဖြစ် ရပ်တည်ခဲ့သည်။

စီမံအုပ်ချုပ်မှု - တည်ထောင်သူ ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများကိုယ်တိုင် (၂၄) နာရီ အနီးကပ်ပြုစောင့်ရှောက်သဖြင့် သားသမီးပညာရေးကို စဉ်ဆက်မပြတ်သိရှိစေသည်။ မိဘတွေ့ရက်များ၌ ဆရာကြီးများ နှင့် အမြဲမပြတ် တိုက်ရိုက် တိုင်ပင်နိုင်သည်။

နေထိုင်ရေး - အင်းယားကန်ဘောင်အနီး၊ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်ကြီး ရှေ့တည်တည်ရှိ ဆိတ်ငြိမ်အေးချမ်းသော အဆင့်မြင့်ခြံဝင်းကျယ်ကြီးများတွင် ကျောင်းသားဆောင်၊ ကျောင်းသူဆောင် သီးသန့်စီ ထားရှိသည်။ အခန်းတိုင်း Air-con တပ်ဆင်ထားရှိသည်။ ခြံဝင်းကျယ်များဖြစ်၍ ကိုယ်လက်လှုပ်ရှား အားကစား ပြုလုပ်နိုင်သဖြင့် မြို့ပြ၏ ဖွန်းကျပ်မှုကို မခံစားရဘဲ လွတ်လပ်ပေါ့ပါးစွာ ပညာသင်ကြားနိုင်မည်။

ကျန်းမာရေး - တည်ထောင်သူ ဆရာဝန်ကြီးများကိုယ်တိုင် အမြဲမပြတ် ဆေးစစ်ပေးနေသဖြင့် သားသမီးများ ကျန်းမာရေးအတွက် ပူပင်စရာမရှိပါ။

စည်းကမ်းကို အုတ်မြစ်စီ၊ စနစ်ကို တည်ဆောက်၊ ပညာဖြင့် မှတ်ကျောက်တည် အဲဒါ UEC ထားရကျိုးနပ်သည်။ ရွေးချယ်မှု မှန်သည် ဟု မိဘတိုင်း ပီတိဖြစ်ကြသည် အဲဒါ UEC

ကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း

၁၃-၇-၂၀၁၄ တွင် International Business Centre ၌ ကျင်းပပြုလုပ်သော UEC ကျောင်းကြီး၏ ပညာရည်ချွန်ဆုပေးပွဲ၌ (၅) ဘာသာဂုဏ်ထူးရှင်များကို ကြွရောက် ဆုချီးမြှင့် ပေးခဲ့ကြပါသော ဆေးတက္ကသိုလ် (၁) ရန်ကုန်၏ ဂုဏ်ထူးဆောင် ပါမောက္ခဆရာမကြီး ဒေါက်တာဒေါ်ကြည်ကြည်သင်းနှင့် ပါမောက္ခ (ငြိမ်း) ဆရာကြီး ဒေါက်တာဦးမျိုးဝင်း တို့အား အထူးပင် ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ မူ၊ လယ်ပြများ၊ Guide များ၊ အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဝင်များ ထပ်မံတိုးချဲ့ ခန့်ထားရန်ရှိသည်။ အတွေ့အကြုံရှိ၍ သင်ကြားရေး စိတ်ပါဝင်စားသော ဆရာ၊ ဆရာမများ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

ခြံအမှတ် (၄) နှင့် (၁၅) ၊ စံရိပ်ငြိမ် (၅) လမ်း ၊ လှည်းတန်း ၊ ကမာရွတ်မြို့နယ် ၊ ရန်ကုန်မြို့။

Ph: 01 539875, 09 315 58973, 09 515 7988, 09 50 80478, 09 730 65707



**ဒေါက်တာအောင်ကြီး**  
**သင်္ကြန်လူ၊ ခြင်ထောင်လူ၊ လေယာဉ်လူ**  
 (ထပ်မံဖြည့်စွက်ချက်များဖြင့် ဒုတိယအကြိမ် ထုတ်ဝေပါသည်)

**မောင်သာချို** ထွက်ပြီ။  
**တောင်တွေလည်း တန်းပါစေ ပြစ်တွေလည်း ဝှမ်းပါစေ**

မြန်မာ့စွယ်စုံ - လင်းလွန်းခင် စာပေ  
 ဖုန်း - ၀၉- ၂၂၀ ၁၇၃၀၊ ၀၉- ၂၅၄ ၅၅၀၆၃၊ ၀၉- ၄၂၀ ၁၄၅၂၃။

**SAYA-TONY** Since 1989  
 အင်္ဂလိပ်စကားပြန်ဟောင်း၊ ဘာသာပြန်ဆရာ(SHELL) ဦးစီးသော

**\* IELTS / TOEFL**

- \* Elementary Spoken English (ESE) - အခြေခံစကားပြော
- \* Intermediate General English (IGE) - အလယ်အလတ်စကားပြော
- \* Advanced General English (AGE) - အဆင့်မြင့်စကားပြော
- \* Basic Grammar & Essay (BGE) - အခြေခံသဒ္ဒါနှင့်အရေး
- \* Basic Translation Course (BTC) - ရေးဖတ်၊ သတင်းဘာသာပြန်

အမှတ်(၂၀၀/၂၀၀)၊ အခန်း(၅၀၂)၊ ၅၅၅၊ ၃၅၅၆-အထက်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ကျေးဇူးသားမင်းပျော်  
 ☎ : 249178, 09-5061343, 09-5138867, 09-44800410

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ**

ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၃/၂၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၇)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(စိုက်မွေး ၁/၂)၊ ဘုရင့်နောင်လမ်း၊ ဒဂုံတောင် (ဦးတင်ဦး)၂၀၂/လကန (နိုင်)၀၅၉၅၆၀၊ အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးတင်ဦး(ဖခင်)၊ ဦးတင်ဦး(မိခင်) ဒေါ်ညွန့်ရီ တို့ကွယ်လွန်၍ ဒေါ်စန်းစန်း(၁၂/ပဟန(နိုင်)၀၆၅၈၇၄)မှ တစ်ဦးတည်းသောသမီး တော်စပ်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာတင်ပြပြီး ၎င်းထံမှ GP No ၂၆၉၆၄(၁-၁၀-၁၄)ဖြင့်ရရှိသူ ဦးမျိုးမြင့်(၁၂/လကန(နိုင်) ၀၇၈၃၂၉)မှ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်းကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။  
**မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ**

ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၁၀အိမ်ခြံ၊ မြေကွက်အမှတ်-III၄၃၊ မြေကွက် တည်နေရာအမှတ်-၁၃၄၊ ၄၆-လမ်း၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ဗိုလ်မှူးမြင့်ဇော်(ကေပိုင်အန်- ၀၁၃၉၇၃)၊ ရင်ရင်အေး၊ တီအာရီပိုင်-၀၈၈၅၅၅၊ အမည်ပေါက်နှစ်(၆၀)ရန်မြေအား အမည် ပေါက်တစ်ဦးဖြစ်သူ ဒေါ်ရင်ရင်အေးကွယ်လွန်သဖြင့် ၎င်း၏အစုအား ခင်ပွန်းဖြစ်သူ အမည်ပေါက် တစ်ဦးလည်းဖြစ်သူ ဗိုလ်မှူးမြင့်ဇော်(ကေပိုင်အန်-၀၁၃၉၇၃)က တရားဝင်ခင်ပွန်းတော်စပ်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာ၊ သေစာရင်းတို့တင်ပြ၍ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံ သော အထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံး လုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။  
**မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ**

သယံဇာတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ကြီးပွားရေး(တောင်)၊ မြေကွက်အမှတ်(၂၃၆-၁)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-၂၃၆/ခ၊ သံသုမာလမ်း၊ သွပ်ပိုင်းကြီးရပ်ကွက်၊ သယံဇာတမြို့နယ်၊ ဒေါ်လှကြည် အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဒေါ်လှကြည်(မိခင်) ဦးမြင့်ဆွေ(ဖခင်) ကွယ်လွန်သဖြင့် ဒေါ်ကြည်ကြည်ဦး(၇/ပဟန(နိုင်)၀၀၄၆၂၈)၊ ဦးခင်မောင်ဆွေ(၁၂/ရကန(နိုင်) ၀၂၁ ၀၂၅)တို့က သား/သမီးတော်စပ်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာ/သေစာရင်းတင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသော အထောက်အထားဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက် နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြော်ငြာအပ်ပါသည်။  
**မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ**



